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شغل یا حرفه؟

هفده مرداد از راه رســید تا بار دیگر مســئولان بهانه ای 
برای ارائه گزارش عملکرد خود داشــته باشــند. روزی 
که می توان گفــت چندان تفاوتی با دیگــر روزها برای 
خبرنگاران ندارد و اتفاقاً جلسات اغلب طولانی تر  از یک 
آفیش خبری معمول برگزار می شود.  با تمام اینها سؤالی 
که این روزها بیش از همیشــه در ذهــن یک خبرنگار 
تکرار می شــود و اتفاقاً به عنوان یک ســؤال رایج میان 
پشکســوتان خبر نیز مطرح است  این است که بالاخره 
خبرنگاری  یک شــغل اســت یا حرفه؟ و تا امروز کسی 

نتوانسته صادقانه به آن پاسخی دهد.
اگر پاسخ، شغل اســت، باید گفت که شغل خبرنگاری، 
همواره امنیت لازم را برای کســانی که به نام خبرنگاری 
به آنها منتســب شــده اســت، به همراه ندارد. بسیاری 
از خبرنــگاران از درآمــد کافی بــرای اداره زندگی خود 
برخوردار نیســتند. هم چنین تعداد کمی از خبرنگاران، 
منزل شــخصی دارند و البته و از همــه مهم تر به دلیل 
ســاعت کاری بالا، زندگی شخصی شان در کنار خانواده 
تحت الشعاع قرار گرفته اســت. بر همین اساس، به نظر 
می رســد که خبرنگاری مؤلفه های یک شــغل را ندارد 

و فراتر از آن است. 
در وصف حال خبرنگار همین بس که  خبرنگار همیشــه 
به دنبال احقاق حق اقشــار مختلف اســت، خود  رفته 
رفته در حاشــیه رفته و کمتر به حق و حقوق وی توجه 
می شــود. اما اگر پاسخ به ســؤال رایج که در ایام میانه 
مردادماه بســیار فکر را درگیر می کند، خبرنگاری حرفه 
اســت، باید پرســید که آیا حرفه خبرنگاری می تواند به 
قــدری کوتاه وقــت بگیرد که بتوان در کنار آن شــغل 
دیگری داشت؟ اما حقیقت این است که صحبت کردن از 
زمان و شغل دیگر بیش تر چیزی شبیه به شوخی است.

به هــر روی روز دیگر فرا رســید، هفدهمین روز از ماه 
میانی تابستان به نام و یاد شهید بزرگوار، محمود صارمی 
نامگذاری شده است. همچنین گرامی می داریم یاد 165 
شــهید راه قدس را که از هفتم اکتبر جان خود را در راه 

تبیین واقعیت ها نثار کرده اند.
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شهردار شیراز در پیامی به مناسبت روز خبرنگار:

قدردان خبرنگاران 
هستیم 

تزریق منابع فقط برای چراغ سبز بورسی 

 تابلویی با 
پس زمینه قرمز

قرمز شــدن تالار شیشه ای دیگر مرز ندارد و یک هفته 
اســت که در کشــورهای مختلف دنیا بورس با فراز و 

فرودهایی که نشان از ریزش دارد، مواجه شده است.
 هر چند کــه در مقاطع مختلف بعضاً دولت منابعی را 
به صندوق حمایت از بازار ســرمایه تزریق کرده است 
اما این منابع آثاری در بازار بورس نداشــته و تنها یک 

عده که به اطلاعات دسترســی دارند، جیبشان پر شده 
و سهامداران خرد هم ضرر کرده اند؛ اما علت ریزش های 
اخیر بازار ســرمایه چه بود؟ عضو کمیســیون برنامه، 
بودجه و محاسبات مجلس شورای اسلامی معتقد است 
دولت چهاردهم باید اصلاح ســاختار بورس را با هدف 

صفحه 3شفافیت، جلوگیری از رانت...
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علت عمده ترافیک این روزهای شیراز:

پارک های اشتباهی 
و سدمعبر
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بروکراسی مانع واردات اتوبوس برای اربعین شد

کاهش ۱۹ درصدی تخلفات رانندگی با افزایش مبلغ جریمه ها

ایرنا- مســعود پزشــکیان، رئیس جمهــور در دیدار 
نمایندگان اهل ســنت در مجلس شــورای اسلامی، 
انســجام، وحدت و هم افزایی همه ظرفیت ها را لازمه 
حکمرانی مطلوب و پیشــبرد امور کشــور دانست و 
با تاکید بر اهمیت هماهنگی بــا رهبر معظم انقلاب 
اســلامی و دیگــر ارکان نظام، تلاش بــرای اصلاح و 
ارتقای کارآمدی برنامه ها و اسناد بالادستی را اولویت 
دولت چهاردهم دانســت. رئیس جمهــور ناکارآمدی 
و شایســته محور نبودن را از معضلات ســاختار نظام 
اداری کشور برشمرد و اظهار کرد: راه حل غلبه بر این 
مشکل در وهله اول تلاش برای ایجاد انسجام، همدلی 
و وحــدت و در مرحله بعد ارتقای کارآمدی نظام اداره 
کشور با روش های علمی و تجربه شده است. پزشکیان 
با اشــاره به انبــوه نظرات متفــاوت، مختلف و حتی 
متضادی که از طیف های مختلف کشور به وی ارجاع 
می شود، گفت: در مورد رسیدگی به مسائل کشور بنای 
ما بر مشــورت و استفاده از نظر جمعی کارشناسان و 
نخبگان هر حوزه اســت و در چینــش کابینه نیز در 
وهلــه اول افرادی را که قائل به انســجام و هم افزایی 
در بهره گیری از همه ظرفیت های کشــور هستند، در 
اولویــت قرار داده ایم و در مرحلــه بعد از نظر جمعی 
شورای راهبری تمکین خواهم کرد، چرا که معتقد به 

مشورت و بهره گیری از نظر جمعی هستم.
وی یکی از دلایل عدم تحقق مطلوب اهداف اســناد 
بالادســتی کشــور از جمله سند چشــم انداز را عدم 
توجه کافی به ایجاد وفاق و انســجام در بدنه اجرایی 
و اداره کشــور بــر محور اهداف کلان ملــی و نادیده 
گرفته شــدن تکالیف این اســناد در میان دعواهای 
سیاســی عنوان کرد و گفت: تــلاش داریم با گزینش 
افــراد دارای تخصص، توانمند و ســوابق مرتبط، در 
مســیر رفع مشــکلات و پیشرفت کشــور و بر محور 
اهــداف کلان کشــور حرکت کنیــم. رئیس جمهور 
همچنین در بخش دیگری از ســخنانش با اشــاره به 
ضرورت مسئله ســاماندهی مبادلات مرزی، به عنوان 

یکی از محورهای اصلی ســخنان مطرح شده در این 
جلسه از ســوی حاضران اظهار کرد: باور ما این است 
که ســامان دادن مبادلات مرزی و استفاده از مرز به 
عنــوان یک فرصت یکی از راه هــای موثر برون رفت و 
بی اثر کردن تحریم ها علیه کشور است. در این جلسه 
همچنین 1۸ نفر از نمایندگان مناطق اهل تسنن در 
مجلس شورای اسلامی با تاکید بر اینکه نوع گفتمان 
و شــخصیت رئیس جمهــور، امیــد و دلگرمی را در 
جامعه افزایش داده است، به طرح و تشریح مهمترین 
دغدغه ها و مسائل حوزه های انتخابیه خود پرداختند. 
اهمیت بهره گیری از افراد توانمند و متخصص فارغ از 
عقاید، قومیت و مذهب، لحاظ کردن نظرات نخبگان 
و افــراد بومی و به کارگیری آنان در اداره کشــور در 
مناطق مختلف، ضــرورت ســاماندهی موضوع مهم 
مبادلات مرزی و فعالیت مرزنشــینان در این زمینه، 
تســریع در اجرای طرح های زیربنایی استان سیستان 
و بلوچســتان به ویژه طرح های توسعه بندر چابهار و 
در نظر گرفتن سهم مناسب برای این استان در طرح 
آب رســانی از دریای عمان و ایجاد بســتر گفت وگو و 
تفاهم بیشــتر برای اقوام مختلف در کشور، مهم ترین 
دغدغه ها و خواسته های مطرح شده در این نشست از 

دکتر پزشکیان بود.

رئیس جمهور در دیدار نمایندگان اهل تسنن در مجلس:

راه غلبه بر مشکلات ارتقای کارآمدی حکمرانی است

تســنیم-  وزیــر راه و شهرســازی از به کارگیــری 
تاکسی های اینترنتی برای انجام سفرهای اربعین امسال 
خبر داد و گفت: بروکراسی اداری مانع واردات اتوبوس 

برای اربعین شده است.
مهرداد بذرپاش در خصوص خدمات رســانی به زائران 
اربعین در بخش حمل ونقل جــاده ای )اتوبوس( اظهار 
کــرد: به تعــداد کمی طــی امســال واردات اتوبوس 
داشــتیم. با وجود مصوبه دولت بــرای واردات 2000 
 دستگاه اتوبوس، اما بروکراسی  های اداری، سرعت کار 

را گرفته است.
وی افزود: بر اساس این مصوبه تعدادی اتوبوس توسط 
شرکت ها وارد کشور شده که به اربعین امسال می رسد.

وی ادامه داد: شــرکت های عراقی هم امســال از مبدأ 
تهران به نجف اشرف و بغداد به  صورت مستقیم زائران 
را جابجا می کنند. 400 دستگاه اتوبوس عراقی در این 

بخش خدمات رسانی می کنند.
وی یــادآور شــد: همچنین مانند ســال گذشــته از 
دســتگاه ها خواهش کرده ایم تا اتوبوس های خود را در 
اختیار سفرهای اربعین قرار دهند. به ویژه وزارت صمت 
و نفت و شــرکت های زیرمجموعــه در ایام پیک به ما 

کمک کنند.
وزیــر راه و شهرســازی تأکید کرد: در ایام ســفرهای 
تابســتانی هســتیم و پس از ایام اربعین  نیز سفرهای 
مشهد مقدس را در پیش داریم. در این وضعیت زائران 

پاکستانی را داریم که از شرق وارد کشور می شوند.
بذرپاش بــا یادآوری این که ســال گذشــته قرار بود 
اتوبوس هــای پاکســتانی این کار را انجــام دهند که 
متاسفانه نشــد، گفت: امسال قرار اســت وزارت امور 
خارجــه توافق کنــد تا بــا اتوبوس های پاکســتانی 
 جابجایــی زائران این کشــور حدود 100 هــزار نفر 

است، انجام شود.
وی با اشــاره به این که از سازمان راهداری خواسته ایم 
بیشترین تمرکز را روی عملیات برگشت زائران داشته 
باشــد، اضافه کرد: زائران اربعین طی 3 روز به کشــور 
بازمی گردند و همه توان وزارتخانه را پای کار آورده ایم 

و امیدوارم مانند سال قبل شرمنده نشویم.

فارس- رئیس پلیس راهور فراجا گفت: جرائم رانندگی 
از 23 تیرماه که نرخ جرائم افزایش پیدا کرد، حدود 19 

درصد کاهش داشته است. 
سردار سید تیمور حسینی رئیس پلیس راهور فراجا به 
روند تعویض پلاک در مراکز شــماره گذاری و تعویض 
پلاک اشاره و اظهار داشــت: در گذشته معطلی افراد 
در صــف تعویض پلاک حدود یک ســاعت و نیم بود 
که اکنون این زمان به نیم ساعت رسیده است. رئیس 
پلیس راهــور فراجا تصریح کرد: جرائم رانندگی از 23 

تیرماه که نرخ جرائم افزایش داشته، حدود 19 درصد 
کاهش داشــته اســت؛ البته از ابتدای سال 7 درصد 
کاهش تلفات جاده ای در تصادفات را هم داشــته ایم. 
رئیس پلیس راهور بیان کرد: از ابتدای ســال تاکنون 
5۸ درصــد جرائــم در معابر شــهری و 42 درصد در 
جاده ها رخ داده است. وی گفت: انتظار پلیس از دولت 
چهاردهم این است که در انتخاب وزرایی که می توانند 
نقش کلیدی در ســاماندهی ترافیک و کاهش سوانح 
داشــته باشد دقت لازم را به کار بگیرد.سردار حسینی 

گفت: مهم ترین دلیل فرار افراد از صحنه تصادف ترس 
اســت؛ اما باید بگویم که پلیس موارد بســیاری بوده 
اســت که فرد از صحنه تصادف فــرار کرده اما پلیس 
او را شناســایی و به مرجع قضایی معرفی کرده است.

وی با اشــاره به مسئله کمین کردن پلیس در جاده ها 
تصریح کرد: بنای ما در پلیس راهور این است که اصلا 
ماموران کمین نکنند، اینکه مأمور ما با خودروی راهور 
و ســه پایه دوربین در کنار جاده یا راه می ایستد دیگر 

کمین نیست.
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سازمان مدیریت پسماند شهرداري شیراز در نظر دارد نسبت به واگذاری عملیات بهره برداری از سه خط سورتینگ )پردازش( پسماند شامل  
جمع آوری اقلام قابل بازیافت ،فروش اقلام بازیافتی ، حفاظت ، تعمیرات و نگهداری بر اســاس نظریه کارشــناس رسمی دادگستری طبق جدول زیر از طریق مزایده 
عمومي و بهره گیری از سامانه تدارکات الکتریکی دولت)www.setadiran.ir( با شماره مزایده  5003096688000042 اقدام نماید. لذا از کلیه متقاضیان اعم از حقیقی 

و حقوقی دعوت به عمل می آید با توجه به موارد ذیل به سامانه مذکور مراجعه نمایند.

شرایط مزایده:
1.برگزاری مزایده صرفاً از طریق ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت می باشــد و کلیه مراحل فرآیند مزایده شامل دریافت اسناد مزایده پرداخت تضمین شرکت در 

مزایده ،ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت برنده شدن از این طریق امکان پذیر می باشد.
2.مبلغ ســپرده شرکت در مزایده ، بصورت الف:  ضمانتنامه بانکي با اعتبار سه ماهه به نفع ســازمان مدیریت پسماند شهرداری شیراز با شناسه ملي 14002091671 
وکداقتصادي: 411364877455 ب : فیش واریز نقدی  به حســاب جاری شماره 100805504742 نزد بانک شهر شعبه شهید چمران شیراز با کد مرجع 101876 طبق 

جدول فوق.
3.به پیشنهادات فاقد سپرده ،مخدوش و بعد از موعد مقرر ترتیب اثر داده نخواهد شد.

4.مبلغ پیشنهادی نباید از مبلغ پایه کمتر باشد.
5.سپرده نفرات اول و دوم در صورتي که حاضر به عقد قرارداد نشوند به نفع شهرداری ضبط خواهد شد.

6.بدیهی است هزینه انتشار آگهی،کارشناسی وسایر هزینه های متعلقه، بر عهده برنده مزایده خواهد بود.
7.شهرداری در رد یک یا تمام پیشنهادها مختار است ،در اینصورت سپرده ها مسترد خواهد شد.

8.مدت اعتبار پیشنهادها 3 ماه از تاریخ ارائه پیشنهاد قیمت می باشد.
9.در زمان انعقاد قرارداد 10 % مبلغ پیشنهادی )مبلغ قرارداد( بعنوان ضمانت حسن اجرای تعهدات بصورت ضمانت نامه بانکی از برنده مزایده اخذ خواهد شد.

10.آخرین مهلت ) توزیع ( اسناد : متقاضیان میتوانند حداکثر تا ساعت 13:00 روز سه شنبه مورخ 1403/05/23 از طریق مراجعه به سامانه تدارکات الکترونیکی دولت 
) ســتاد ( اســناد مزایده را دریافت نمایند.لازم به ذکر است مزایده گران جهت شرکت در مزایده می بایست در زمان مقرر فوق نسبت به دریافت اسناد صرفا از طریق 

سامانه اقدام نمایند در غیر اینصورت امکان شرکت در مزایده را نخواهند داشت.
11.آخرین مهلت ارائه پیشــنهادات و ثبت اسناد و مدارک در سامانه حداکثر تا ساعت 12:00 دوشنبه مورخ 1403/06/05 می باشد. شرکت کنندگان می بایست تا تاریخ 

مذکور سپرده شرکت در مزایده را به صورت فیزیکی به آدرس شیراز بلواراستقلال نبش کوچه 36 طبقه دوم واحد قراردادها سازمان مدیریت پسماند تحویل نمایند.
12.تاریخ و محل بازگشایی پاکات: روز دوشنبه ساعت 13:00 مورخ  1403/06/05 در محل چهارراه خلدبرین سالن اجتماعات اداره کل حقوقی شهرداری شیراز می باشد.  

13.شرکت در مزایده و دادن پیشنهاد به منزله قبول شروط و تکالیف شهرداری موضوع ماده 10 آیین نامه معاملات شهرداری می باشد.
14.سایر شرایط و مشخصات در اسناد مزایده ارائه خواهد شد.

15.آگهی و اسناد از طریق سامانه شفافیت شهرداری شیراز قابل مشاهده می باشد.
16.اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه : مرکز تماس : 1456  

17.علاقمندان به شــرکت در مزایده می بایست جهت ثبت نام و دریافت گواهی الکترونیکی )توکن( با شماره های ذیل تماس حاصل نمایند: مرکز پشتیبانی و راهبری 
سامانه:021-41934

18.اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام سایر استانها، در سایت سامانه)www.setadiran.ir( بخش"ثبت نام/پروفایل مزایده گر"موجود است .
شناسه آگهی:1764014

-1/م الف-اداره کل ارتباطات و امور بين الملل شهرداري شيراز

آگهي مزایده عمومي 1403-500

رئیس ستاد اربعین: 
دشمنان به دنبال اربعين هراسی هستند

مجیــد  ســید  تســنیم- 
میراحمدی، رئیس ستاد اربعین 
حســینی در مراســم افتتاحیه 
اربعیــن حســینی 1403 طی 
ســخنانی ضمن گرامیداشــت 
یاد شــهید رئیســی بیان کرد: 
اگر امــروز در موضــوع اربعین 
شاهد تسهیل گری های عظیمی 
هستیم، این به خاطر تلاش های 
که  است  رئیس جمهور شــهید 

دغدغه سهولت این سفر را برای زائران داشت. وی افزود: اربعین امسال 
در شرایط خاصی در حال برگزاری است که جهان شاهد جنایات رژیم 
صهیونیســتی است و بیش از 40 هزار فلســطینی مظلوم به شهادت 
رســیده اند؛ همچنین جهان در انتظار خون خواهی یکی از ســرداران 

جبهه مقاومت شهید اسماعیل هنیه است.
رئیس ســتاد اربعین گفت: اربعین حســینی یک موهبت الهی، کنگره 
بــزرگ شــیعیان جهان، ترکیبی از عشــق و ایمان و نشــانه آمادگی 
برای مبارزه در راه خداســت. اربعین تمدن ساز است و به همین جهت 
دشــمنان دنبال اربعین هراسی هستند ولی باید گفت ان شاءا... اربعین 
امسال پرشــکوه تر از هر سال با شــعار »کربلا طریق الاقصی« برگزار 

می شود.

دبیر شورای عالی امنیت ملی در دیدار همتای روسی:
 پاسخ ایران به جنایت صهيونيست ها قطعی است

فارس- علی اکبر احمدیان، دبیر شــورای عالی امنیت ملی کشورمان 
در چهارچوب مناسبات امنیتی سیاسی با همتای روسی خود، سرگی 
شــایگو ملاقات و با گفت وگو پیرامون روابــط دوجانبه و موردعلاقه و 
آخرین تحولات منطقه ای و بین المللی، بر گســترش ســطح تعاملات 

همه جانبه امنیتی، دفاعی، سیاسی و اقتصادی دو کشور تأکید کرد.
احمدیان در این دیدار با تأکید بر ارتقای مناسبات دو کشور به تشریح 
جنایات رژیم صهیونیســتی علیه ملت مظلوم فلسطین از جمله حمله 
تروریســتی اخیر این رژیم که منجر به شهادت اسماعیل هنیه، رهبر 

حماس در تهران شد پرداخت.
دبیر شــورای عالی امنیت ملی ایران ضمن اشاره به مواضع پوتین در 
مورد حمله رژیم صهیونیســتی به ســفارت ایران در دمشق مبنی بر 
حمایت روســیه از ایران در صورت مداخله آمریکا در تنش بین ایران 
و رژیم صهیونیســتی از رویکرد رئیس جمهور روسیه تقدیر و بر پاسخ 
قطعی جمهوری اســلامی ایران به اقدام تروریستی علیه رهبر حماس 
تأکید کرد و مواضع روسیه برای ایجاد ثبات در تحولات منطقه را مهم 

و مؤثر ارزیابی کرد.
ســرگئی شویگو، دبیر شورای امنیت ملی روســیه نیز در این دیدار با 
تأکید بر روابط مســتحکم و دوســتانه جمهوری اسلامی ایران ایران و 
فدراسیون روســیه در حوزه های مختلف سیاســی، امنیتی، نظامی و 
اقتصادی، اقدام اســرائیل علیه اسماعیل هنیه در خاک ایران و یکی از 
فرماندهان حزب ا... در لبنان را به شــدت محکوم کرد و اقدام اسرائیل 
را خلاف موازین و قوانین بین المللی دانســت. وی همچنین بر ارتقای 

سطح روابط دو کشور به سطح راهبردی تأکید کرد.

 

وزیر کشور:

 زائران اربعين حسينی حاميان مردم فلسطين هستند
تسنیم- احمد وحیــدی، وزیر کشور در مراسم 
افتتاحیه اربعین حســینی 1403 طی سخنانی 
بیان کرد: امروز در آستانه حرکت بزرگ انسانی، 
اسلامی، جهانی و انقلابی هســتیم که ان شاءا... 
مقدمه  ظهور اســت. وی گفــت: اربعین جریانی 
اســت که در طول تاریخ حیات خــود را بازیابی 
کرده و به عنوان موهبتی در این زمان به ما عنایت 
شده تا با کمک آن، حرکت جهانی دین را دنبال 
کنیم. اربعین معدن فضیلت، انرژی و قدرت است. 
کافیست که نگاه کنیم و دریابیم که چرا اربعین 
مقدمه ظهور اســت؛ وقتی حضرت مهدی )عج( 
ظهور کنند، خطاب بــه جهانیان خود را به امام 

حسین)ع( معرفی می کنند.
اربعين  طریق  از  ظهــور  برای  آمادگی    

حسينی رقم می خورد
وزیر کشــور با اشــاره به برخی احادیث و ادعیه، 
حماسه  عاشــورا و موضوع مهدویت را متصل به 
یکدیگر دانســت و اظهار داشــت: آمادگی برای 
ظهــور از طریق اربعین حســینی رقم می خورد 
و رهبــر معظم انقلاب نیز بر جهانی شــدن این 
حماسه اشــاره دارند و می بینیم که اهل سنت، 
ارامنه، آشــوری ها و ســایر ادیــان و مذاهب در 

کنار شــیعیان در اربعین حضور دارند؛ این یعنی 
اربعین جهانی شده اســت. وحیدی خاطرنشان 
کرد: اینکه از اربعین ســخن می گوییم و اربعین 
یکی از پنج نشــانه  مومن از ســوی امام حسن 
عسکری)ع( دانسته شده، مسئله ساده ای نیست 
و گردهمایی میلیونی هر ســاله در کربلا یک امر 
عادی نبوده و کربلا راه نجات قدس نیز هســت. 

امام راحل هم اشــاره داشــتند که راه قدس از 
کربــلا می گذرد و امروز این حقیقت را می بینیم. 
رهبــر معظم انقلاب نیــز فرموده انــد که کلید 
 رمزآلود ظهور در آزادی قدس اســت. این ارتباط 
جهانی شدن اربعین و آزادی قدس و فرارسیدن 

ظهور است.
  یاوران مردم فلسطين، اربعينی ها هستند

وی عنوان کــرد: امروز یاوران مردم فلســطین، 
اربعینی ها هســتند؛ مقاومت کــه یک لحظه از 
حمایت قدس کوتاه نیامده، همین اهالی اربعین 
هستند. این نشان از عظمت و بزرگی اربعین برای 

تحقق آرمان های بشری و ظهور است. 
وزیر کشــور یادآور شد: زمانی که حکومت صدام 
برقــرار بود، رفتــن به اربعین مقــدور نبود ولی 
امروز با قیام مردم عراق و حاکم شــدن این ملت 
و بیرون راندن آمریکا، این بســتر فراهم شــده 
و مدیــون مردم شــریف عراق و متشــکر دولت 
این کشــور هســتیم که با تمامی توان پای کار 
هستند. اگر شــهیدان ســلیمانی و ابومهدی و 
دیگر شــهدای مدافــع حرم نبودند، مشــخص 
 نبود که داعشِ دست ســاخته آمریکا و اسرائیل 
چه بر ســر منطقه می آورد. داعش آمده بود که 
 بســاط شــیعیان،  اربعین، مقاومت و منطقه را 

به هم بریزد.
   اربعين راه نجات بشریت است

وحیــدی اظهــار داشــت: اربعیــن راه نجــات 
بشــریت است و دشــمنان هم به همین دلیل با 
آن کینه توزانــه رفتار می کننــد. برخی اتفاقات 
کوچک در هر جای جهان توســط رســانه های 

دشــمن بزرگ نمایی می شــود؛ ولی این حماسه 
بــزرگ توســط آن رســانه ها مورد اشــاره قرار 
نمی گیــرد چون از آن هــراس دارند و می دانند 
 ایــن حرکــت ضداســتعمار و اتفاقــاً مردمــی 
است که همه انســان های آزاده می توانند در آن 

شریک باشند. 
وی خاطرنشــان کرد: تمامی فعالان این عرصه 
و خدمتگــزاران اربعین باید به خود افتخار کنند 
که توفیق خدمتگزاری را کســب کرده اند.  وزیر 
کشور با بیان اینکه شهید رئیسی دغدغه اربعین 
را داشت و مسائل آن را دنبال و پیگیری می کرد، 
ابراز امیدواری کرد امســال بتوانیــم کارها را به 

بهترین وجه انجام دهیم. 
  دستگاه های مختلف پای کارند

وحیدی عنوان کرد: در روزهای آینده نیز ســیر 
سفر زوار شــدت می گیرد و همه چیز آماده است 
و دستگاه های مختلف پای کارند و خدمات رسانی 
مناســبی صورت خواهد گرفــت. رئیس جمهور 
نیز بر این مســئله اهتمــام دارد و یکی از اولین 
جلساتشان را با نشست ستاد اربعین برگزار کردند 
و امیدواریم خدمت رسانی به این حرکت بزرگ در 

دولت جدید نیز ادامه یابد.

ایسنا- شــهرام دبیری، معاون امور مجلس رئیس جمهور در 
اولیــن روز کاری خود با حضور در میــان مدیران و کارکنان 
معاونــت امــور مجلــس ریاســت جمهوری که بــا همراهی 
سیدمحمود حســینی پور، سرپرست ســابق معاونت مجلس 
ریاست جمهوری انجام شد، بر لزوم ارتقای صمیمانه و سازنده 

روابط دولت و مجلس تأکید کرد.
وی با اشــاره به جایگاه مهم و اثرگــذار معاونت امور مجلس 
ریاســت جمهوری در ایجاد و تقویت تعامل ســازنده بین قوه 
مجریه و مقننه و تسریع در پیشبرد امور کشور و مردم اظهار 
داشت: به عنوان کســی که حدود 1۷ سال در نظام شورایی 
کشور که به عنوان پارلمان شهری یاد می شود عضویت داشته 
و تجربه ریاست شورای عالی استان ها به عنوان پارلمان محلی 
کشور داشته ام به خوبی با شیوه تعاملات و ساختار و اهمیت 
کار نماینــدگان و همــکاری و هماهنگی در حل و فصل امور 
مردم، آشنایی و تجربه دارم و مصمم هستم با استفاده از همه 
ظرفیت ها، ســطح روابط و همکاری بین دولت و مجلس را در 

راستای وفاق و همگرایی و به نفع مردم فعال سازم.
 دبیری با گرامیداشــت یاد امام راحل، شهدای دفاع مقدس و 
به ویژه شهدای خدمت و شــهید آیت ا... رئیسی و نیز شهید 

هنیــه، افزود: بدون وجود تعامل و همــکاری مثبت بین قوه 
مجریه و مقننه، امور کشــور و مردم با مشــکل مواجه شده 
و به خوبــی پیش نخواهد رفت و در شــرایط کنونی ضرورت 
دارد که تعامل و رابطه خوبی بین دوقوه حاکم شود و مصمم 
هســتیم با تحکیم ســطح ارتباط و همکاری دولت و مجلس 

برای تأمین منافع مردم گام برداریم.
  رئيس جمهور نگاه و رویکرد فراجناحی دارد

وی با بیان اینکه رئیس جمهور نگاه و رویکرد فراجناحی دارد، 
گفت: پزشــکیان بارها اعلام کرده که قصــد دارد از ظرفیت 
همــه گرایش های سیاســی بر اســاس توانمنــدی افراد در 

مسئولیت های مختلف استفاده کند.
معاون پارلمانــی رئیس جمهور گفــت: در مجموعه معاونت 
پارلمانی تــلاش خواهیم کرد که تعامل و رابطه خوبی با تک 
تک نمایندگان داشــته باشــیم و مطالبات مــردم حوزه های 
انتخابیــه که از زبان نمایندگان مطرح می شــود را با جدیت 

پیگیری کنیم.
معاون رئیس جمهور با اشــاره به حضور خود در شورای شهر 
و ریاســت این شــورا و نیز شورای عالی اســتان ها گفت: در 
انتخابات شــوراها همواره بدون گرایش سیاســی و به صورت 

مســتقل شرکت داشــتم و مبنا و ملاک کار در معاونت امور 
مجلس نیز همانند پزشــکیان، تعامل بر مبنای حل مشــکل 
مــردم و به کارگیری مدیران بر اســاس شایسته ســالاری و 
توانمندی آنان اســت تا ان شــاءا... دســت در دست هم در 
راستای اهداف نظام اســلامی و در نهایت جلب رضایتمندی 

مردم تلاش کنیم.
  پرهيز از اختلاف و تنش بين دو قوه

دبیــری پرهیز از اختلاف و تنش بیــن دو قوه را مورد تأکید 
قرار داد و گفت: مردم از هرگونه تنش و درگیری بین سطوح 
مختلف مسئولین خسته شــده اند؛ لذا باید تلاش کنیم امور 
کشــور در نهایت همدلی و هم گرایی و آرامش پیگیری شود، 
بــه نحوی که آثــار این تعامل در زندگی مردم لمس شــود. 
همه باید فرصت خدمت را غنیمت بشماریم و تلاش کنیم با  

کیفیت بالا و با همه توان در خدمت مردم باشیم.
معاون رئیس جمهور در بخش دیگری از سخنان خود با تکریم 
و قدردانی از تلاش ها و خدمات حســینی پــور و معاونین و 
کارکنان معاونــت امور مجلس اظهار داشــت: برای برقراری 
تعامل و رابطه نزدیک با مجلس همه باید دســت به  دســت 
هم دهیم تا کابینه ای که پزشکیان به مجلس شورای اسلامی 

معرفــی خواهنــد کرد با پشــتوانه آرای بــالای نمایندگان، 
مسئولیت خود را آغاز کنند.

وی تصریــح کرد: رئیس جمهور به صراحت اعلام کرده اند که 
اعضــای هیئت وزیران را با نظر و تأییــد رهبر معظم انقلاب 
معرفی خواهد کرد از این روی وظیفه داریم با برقراری تعامل 
حداکثــری با نمایندگان نظر آنهــا را برای رأی اعتماد بالا به 

وزرای پیشنهادی جلب کنیم.
حســینی پور سرپرست ســابق معاونت پارلمانی با بیان اینکه 
فرصت خدمت در نظام جمهوری اسلامی نعمت است، اظهار 
داشــت: از اینکه امروز این نعمت خدمت را از دست می دهم 
احســاس خســران دارم، اما از طرفی از اینکــه این فرصت 
در اختیــار برادر مؤمــن و انقلابی و باکفایــت قرار می گیرد 
و با حضورشــان انرژی و روحیه جدیــد و مضاعفی در ادامه 

مسئولیت های این معاونت ایجاد می شود خرسند هستم.

معاون امور مجلس رئیس جمهور:

مصمم به ارتقاء سطح روابط دولت و مجلس هستیم

ایرنا- ســید احمدرضا دســتغیب، رئیس کل دیوان محاسبات 
کشور در نخستین جلسه هیئت عمومی دیوان محاسبات کشور 
که برای تفریغ بودجه سال140۲ تشکیل شد، اظهار داشت: بر 
اساس اصل ۵۵ قانون اساسی و بر اساس ماده 3۶ قانون دیوان 
محاسبات  کشور و ماده ۶ تفریغ بودجه، جلسات هیئت عمومی 
در خصوص صدور رأی در خصوص تفریغ بودجه ســال 140۲ 

به طور رسمی در این نهاد نظارتی آغاز شد.
دســتغیب افزود: در اصل ۵۵ قانون اساســی، دیوان محاسبات 
تمام حساب های وزارتخانه ها، مؤسسات و شرکت های دولتی را 

به ترتیبی که قانون مقرر می دارد، مورد رسیدگی و حسابرسی 
قرار می دهد تــا هیچ هزینه ای از اعتبارات مصوب تجاوز نکرده 
و هر وجهی در محل خود به مصرف رســیده باشــد. بنابراین 
این نهاد عالی نظارتی، حســاب ها، اســناد و مدارک مربوطه را 
جمع آوری کــرده و به انضمام نظرات خود که در تصمیم گیری 
اقتصادی مؤثر بوده و به اصلاح رویه ها در عملکرد دستگاه های 
اجرایی و شرکت های دولتی کمک می کند را به مجلس شورای 

اسلامی تقدیم می کند.
  اعمال شفافيت در اطلاع رســانی در مورد عملکرد مالی 

دستگاه ها و شرکت های دولتی
رئیس کل دیوان محاسبات کشور با بیان اینکه این گزارش در 
دســترس عموم قرار می گیرد، افزود: امسال به طور کامل اصل 
شــفافیت در اطلاع رســانی در مورد عملکرد مالی دستگاه ها و 

شرکت های دولتی نیز اعمال می شود.
  به دنبال ارزیابی مسئوليت پاسخگویی عمومی هستيم

وی بــا بیان اینکه طبق قانون هدف دیوان محاســبات، اعمال 
کنترل و نظارت مســتمر مالی به منظور پاسداری از بیت المال 
است، خاطرنشان کرد: هدف نهایی که توسط این نهاد نظارتی 
در گزارش هــای مالی و به خصوص در تفریغ بودجه در ســال 
جاری لحاظ می شــود، شــفافیت و انضباط مالی در دستگاه ها 
اســت. همچنیــن در نظــارت به دنبــال ارزیابی مســئولیت 
پاسخگویی عمومی هستیم و در تصمیم گیری اقتصادی تلاش 
می کنیم که هدایت تسهیل گرایانه در دستگاه ها را دنبال کنیم.
دســتغیب اظهار داشــت: نظارت برخط را در ماه های گذشته 
آغــاز کردیم که این مهم می تواند با ارائه گزارش های به هنگام 
مالی در حوزه های مختلف و تحلیــل عملکرد منابع و مصارف 
در اختیار دســتگاه ها و عموم قرار بگیرد که بتواند به رسیدگی 

حساب ها و دستگاه ها عمق بخشــی دهد. وی تأکید کرد: یکی 
از موارد خاص که دنبال شــد و هم در قانون اساســی و قوانین 
جاری به آن اشــاره شده و هم مورد تأکید مقام معظم رهبری 

است بررسی دقیق و شرکت های دولتی است.
رئیس کل دیوان محاسبات با بیان اینکه در موضوع شرکت های 
دولتی در گذشــته، گزارش هایی پراکنده داشتیم که برخی از 
شــرکت ها مورد رســیدگی قرار گرفتند، بیان کرد: با توجه به 
اینکه شرکت های دولتی از بودجه کل کشور سهم قابل توجهی 
داشته و در اقتصاد کشور نیز اثرگذاری زیادی دارند، رسیدگی 

و بررسی عملکرد شرکت های دولتی در دستورکار قرار گرفت.
دســتغیب گفت: امروز با اطمینان می توانیــم اعلام کنیم که 
دیوان محاســبات کشــور، اطلاعات قابل اتــکا و کاملی را در 
خصوص شــرکت ها دارد که برخی از آنها به تدریج منتشر شده 
و در گزارش امســال این نهاد نظارتی نیز به طور دقیق منتشر 

می شــود که امیدواریم منتج به اصلاح رویه ها در کشــور و در 
شرکت های دولتی و دستگاه ها شود.

  آنچه در انتهای تفریغ بودجه مهم است اصلاح رویه هاست
رئیس کل دیوان محاســبات کشور خاطرنشــان کرد: آنچه در 
انتهــای تفریغ بودجه مهم اســت، فارغ از رســیدگی و اعمال 
مجازات برای مدیرانی که از روال های قانونی منحرف شــده و 
تخلف دارند، اصلاح رویه هایی اســت که بایــد برای برای قرار 

گرفتن در ریل صحیح اقتصادی کشور در نظر گرفته شود.
وی گفت: بند به بند و بخش به بخش بودجه 140۲ کل کشور 
مورد رســیدگی و تفریغ قرار می گیرد. در تفریغ بودجه، مطابق 
رویه ســال گذشــته، بحث ماهیت احکام از لحــاظ بودجه ای، 
غیربودجه ای، دائمی  و سالانه بودن را مورد رسیدگی و بررسی 

قرار می دهیم.

ایســنا- اصغر جهانگیر، ســخنگوی قوه قضاییه 
درباره اقدامات و پیگیری های قضایی در ترور شهید 
اسماعیل هنیه گفت: پرونده با دستور رئیس سازمان 
قضایی نیروهای مســلح در دستورکار قرار گرفت و 
بازپرس دادســرای نظامی و دادستان نظامی تهران 
در محل حادثه حضور پیــدا کردند؛ تحقیقات لازم 
شــروع شده و مستندات در حال جمع آوری است و 

به محض تکمیل، اطلاع رسانی خواهد شد.
وی گفت: گمانه زنی ها جرایــد و فضای مجازی در 
خصوص دســتگیری ها در این پرونده صحت ندارد. 
در رابطــه با این پرونده تاکنون دســتگیری صورت 

نگرفته است. 
جهانگیر بیان کرد: مردم به شایعات و گمانه زنی هایی 
که عمدتاً ریشــه خارجی دارد و تلاش می کنند که 
با انحراف افکار عمومی مســیر حق و حق شناسی را 
به بیراهه بکشــانند توجه نکنند و مطالب صحیح را 
از طریق دســتگاه ها و نهادهای ذیربط رسمی که به 

موقع اطلاع رسانی می کنند دریافت کنند.
ســخنگوی قوه قضاییه گفت: این پرونده با دستور 
ویــژه رئیس قــوه قضاییه در دســتورکار مجموعه 
قضایــی قرار گرفته و با قاطعیت و جدیت تمام ابعاد 

پرونده رسیدگی و اطلاع رسانی خواهد شد.
  ایمن سازی ساختمان باید به صورت 100 درصد 

صورت بگيرد
جهانگیر دربــاره رویکرد قــوه قضاییه در خصوص 
ســاختمان های ناایمن گفت: با دعوت از واحدهای 
مربوطــه آخرین اخطارها داده شــده اســت و در 
بیشــتر این اماکن براساس دستورالعمل آتش نشانی 
ایمن سازی صورت گرفته و با توجه به منابع محدود 
مالی، ایمن سازی باید به صورت 100 درصد صورت 
بگیرد. اگر در ایــن موضوعات اقدامی صورت نگیرد 
قوه قضاییه نســبت به پلمپ ساختمان ناایمن اقدام 

خواهد کرد.
سخنگوی قوه قضاییه در پاسخ به این سؤال که اخیراً 
شاهد اختلاف نظر دیوان عدالت اداری و وزارت راه 
درباره نرخ گذاری بلیط هواپیما هســتیم، اما مردم 
بــا وضعیت نجومی افزایش بلیط از ســوی خطوط 
هوایی بــا توجیه اینکه قانون ایــن را تعیین کرده، 

ناراضی هستند، ســازوکار قوه قضاییه برای رعایت 
قانون در این زمینه چیســت، گفت: وظایف دیوان 
عدالت اداری به موجب قانون مشخص شده است و 
برابر قانون اگر در جایی تشــخیص دهد با شکایتی 
که صورت می گیرد، برخلاف قانون مصوبه ای صادر 

شده است، نسبت به ابطال آن اقدام می کند.
جهانگیــر با بیــان اینکه باید تمهیــدات لازم برای 
جلوگیــری از اجحاف به حقوق مردم در نظر گرفته 
شــود، گفت: آنچه قانون تصویب کرده اســت هم 
برای ابطال مصوبــات و هم برای اصلاح و ابطال آن 
ابطال ها این است که از راه قانونی اقدام کنیم؛ بدین 
معنا که اگر دیوان عدالــت مصوبه ای را ابطال کرد 
در خود قانون پیش بینی شــده کــه برای نقض آن 
مصوبه دیوان، به موجب مواد ۷۹ و ۹1 قانون دیوان 
عدالت اداری هم شــخص رئیس دیوان و رئیس قوه 
قضاییه می توانند در زمانی که آن رأی خلاف شــرع 
بین و یا خلاف قانون باشد برابر شکایت و اعتراضی 
که صــورت می گیرد ورود کنند و آن پرونده مجدداً 

بررسی شود.
جهانگیر درباره آخرین وضعیت پرونده سقوط بالگرد 
رئیس جمهور گفت: بلافاصله بعد از حادثه ســقوط 
بالگرد رئیس جمهور پرونده ای تشکیل شده و هیئتی 
ماموریت یافته که موضوع را بررسی کند و بررسی ها 
انجام شده و به شعبه مربوطه داده شده و هنوز نظر 
نهایی اعلام نشــده و به محــض دریافت نظر نهایی 

هیئت، اطلاع رسانی لازم می شود.
  وصول بدهی های بانکی در حال انجام است

سخنگوی قوه قضاییه درباره جزئیات پرونده بدهکار 
کلان بانکی کــه 30 هزارمیلیاردتومان بدهی دارد، 
گفت: گزارشــی در ایــن رابطــه از القاصی، رئیس 
دادگســتری تهران درخواســت کردیــم. بحث 30 

همتی بدهکاران بانکی در چند پرونده است.
وی افزود: یک بخشــی از پرونده مربوط به گلستان 
اســت که تاکنون قریب بــه ۷ و نیم همت وصولی 
داشتند. وی گفت: گروه دوم که با تلاش دادگستری 
تهــران توانســتیم بدهکاری بانــک را وصول کنیم 
شــرکت های ایروانی عظام خودرو است که حدود 3 
همت وصولی اعلام شــده است و در عین حال 1۲ 

همت این گروه را گفتند بلاوصول مانده و تلاش هایی 
را دادگســتری انجام داده است تا حقوق بیت المال 
برگرد. ابتدا متهم قصد همکاری اعلام کرده بود و به 
او مهلت داده شد تا برای وصول مطالبات این کار را 
انجام دهد؛ ولی این قول را عملی نکرد و نهایتا حکم 
انشــا شد و اجرای حکم محکوم به ۲۵ سال حبس، 
جزای نقدی، رد مال و شلاق را داشتیم که متهم در 

حال تحمل کیفر است. 
جهانگیــر گفت: وصول بدهی هــای بانکی در مورد 
پرونده هــای دیگر در حــال انجام اســت و تلاش 
می کنیــم هرجایی که بدهــکار کلان بانکی  مطرح 
است به نحوی پیگیری شود که از ایجاد محدودیت 
یا توقف آن جلوگیری شــود تا خط تولید و حقوق 
کارگران حفظ شود. ما شــاهدیم که با رویکرد قوه 
قضاییه در ســالی که شــعار جهش تولید اســت، 
مدیران شــرکت هایی که بدهی دارنــد به بانک ها 
تا حد ممکن مشمول بازداشــت نشوند؛ مگر اینکه 

همکاری لازم را نداشته باشند.
ســخنگوی قوه قضاییه در پاسخ به ســؤالی درباره 
اینکه چه تعداد جاسوس اسرائیلی بازداشت شده اند 
و وضعیــت پرونده آنها به چه صورت اســت؟ گفت: 
هیچ کشوری با جاسوس و موضوع جاسوسی که یک 

موضوع جرم علیه امنیت است مماشات نمی کند.
وی افزود: عمدتاً ســرویس هایی که در ســال های 
گذشته شناســایی شدند ســرویس های اطلاعاتی 
اســرائیلی، آمریکایــی و انگلیســی بودنــد کــه 
 بــا هوشــمندی نهادهــای اطلاعاتــی و امنیتــی 
بــه موقع شناســایی و برخورد لازم بــا آنها صورت 

گرفته است.

رئیس کل دیوان محاسبات کشور:

 روند بررسی تفریغ بودجه در سال جاری با سال گذشته متفاوت است

سخنگوی قوه قضاییه:

درباره ترور »اسماعیل هنیه« کسی تاکنون دستگیر نشده است

سپرده شرکت در مزایدهاجاره ساليانهاجاره ماهيانهمبلغ برآورد هرکيلوگرمشرح

ورودی تقریبی روزانه 750 تن 
34/395/400/000 2/032/950/000 ریال104 ریالپسماند جهت 26 روز کار در ماه

1/220/000/000 ریالریال
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مدیرکل حراست شهرداری شیراز اعلام کرد:
دریافت گزارشات مردمی  از طریق سامانه ۳۲۹۰ 

امیر عوض پور، مدیرکل حراســت شهرداری شیراز اظهار کرد: اداره کل 
حراست شهرداری شیراز در راستای افزایش مشارکت پذیری شهروندان 
به منظور جریان ســازی فضایی ســالم و عاری از فســاد اداری و ارتقای 
فرهنگ مســئولیت پذیری شــغلی و پاســخگویی مطلوب، مبادرت به 

بهره گیری از سامانه ۳۲۹۰ کرده است. 
بــه گفتــه وی؛ این ســامانه باهــدف صیانــت از حقوق شــهروندی، 
ارتبــاط مســتقیم و بی واســطه آمــاده دریافت گزارش هــای مردمی 
 پیرامــون تخلفــات مختلــف در زمینــه اهمــال و ســهل انگاری در 
 انجــام وظایف محوله تضییع حقوق شــهروندان و شــهرداری شــیراز 

فعالیت می کند. 
مدیرکل حراست شهرداری شیراز با بیان اینکه این اداره کل آماده پاسخ 
به انتظارات و مطالبات مردمی  اســت، افزود: شــهروندان فهیم »شیراز؛ 
ســومین حرم اهل بیت )ع(« خدمتگزاران خود را در مسیر دستیابی به 

ارتقای نظام سلامت اداری یاری کنند.
عوض پور بیان کرد: شــهروندان می توانند در هر ســاعت از شــبانه روز 
با شــماره گیری تلفــن ۷۱۳۲۹۰ از طریق گوشــی همــراه و گرفتن 
 شــماره ۳۲۹۰ به وســیله خطوط تلفن ثابت نسبت به ارائه گزارش های 

خود اقدام کنند. 
 وی گفــت: شــهروندان همچنیــن می تواننــد بــا مراجعه با ســایت
 www.۳۲۹۰.shiraz.ir و همچنیــن نصب برنامه این ســامانه بر روی 
تلفن هــای همراه خود، گزارش های خود را در قالب مســتندات صوتی، 

تصاویر و... بدون نیاز به مراجعه حضوری و معرفی ارسال کنند. 

بازدید میدانی استاندار فارس از شهرک های گویم، 
فجر و دوکوهک

محمدهــادی ایمانیــه، اســتاندار فارس بــه منظور ارزیابــی وضعیت 
شــهرک های دوکوهــک، فجــر و گویــم از ایــن مناطــق بازدیــد و 
 بــرای رفع مشــکلات موجــود در این شــهرک ها دســتورات لازم را 

صادر کرد. 
استاندار فارس در این بازدید با حضور در زمین ورزشی گویم، مشکلات 
این مجموعه ورزشــی را ارزیابی و از تعیین تکلیف این پروژه ورزشــی 

خبر داد. 
 ایمانیه همچنین از تعیین تکلیف بافت تاریخی و قدیمی  شهرک گویم و 
تدبیر برای رفع مشکلات موجود در آن از جمله آلودگی، اتباع غیرمجاز 

و نوسازی و بازسازی این شهرک خبر داد. 
 نماینده عالی دولت در اســتان فارس که از معادن موجود در شــهرک 
فجر نیز بازدید کرد، ضمن ارزیابی آلودگی زیســت محیطی این معادن، 
بر ضرورت توجه بهره برداران این معادن به شــهرک های مجاور از طریق 

قانون مسئولیت اجتماعی تأکید کرد. 

معاون گردشگری و زیارت استانداری فارس عنوان کرد: 
رفع موانع  از ۱۰۰ پروژه گردشگری استان فارس

معــاون هماهنگی  فــرخ زاده،  محمد 
امور گردشــگری و زیارت استانداری 
حاضــر  حــال  در  گفــت:  فــارس 
ویژه ای  رونق  گردشــگری  پروژه های 
در اســتان دارد و علاوه بر حمایت از 
ســرمایه گذاران، بیش از یکصد پروژه 
دچار وقفــه در حوزه گردشــگری با 
اعتباری بالغ بر ۲۰ هزار میلیارد تومان 
 در جلســات پنجره واحــد رفع موانع 

شده است. 
   معرفی کلیدواژه اقتصاد گردشگری و زوایای آن در دو سال گذشته

معــاون هماهنگــی امــور گردشــگری و زیــارت اســتانداری فارس 
 بــا بیــان اینکــه در دو ســال گذشــته زمان زیــادی بــرای معرفی 
کلیــدواژه اقتصــاد گردشــگری و معرفــی زوایــای آن در فــارس 
انجــام شــد، اظهار داشــت: در این مــدت تلاش زیادی بــرای جذب 
و  گردشــگری  زیرســاخت های  تقویــت  بــرای  ملــی  بودجه هــای 
 معرفــی فرصت برای جــذب ســرمایه گذاری های داخلــی و خارجی 

انجام گرفت. 
وی تأکید کرد طی دو ســال اخیر مســاحتی به متــراژ ۱۵۰ هکتار با 
همکاری دســتگاه های مختلف به بخش گردشگری اختصاص یافته که 

رکورد تاریخی محسوب می شود. 
معاون اســتاندار فارس خواســتار توجه بیشــتر بخش دولتی خصوصاً 
بانک هــا به رونق اقتصاد گردشــگری شــد و بیان داشــت: هم اکنون 
 در اســتان فــارس بیــش از یکصــد پروژه گردشــگری با پیشــرفت 
بــالای ۵۵ درصد وجود دارد که با پرداخت ۱۵۰۰ میلیارد تســهیلات 
)معــادل یک واحــد صنعتــی( بهره بــرداری و بیــش از ۲۵۰۰ تا ۳ 
هــزار نفر شــغل مســتقیم ایجــاد خواهد کــرد و نقــش نمایندگان 
 مجلــس در انجام ایــن هماهنگی در کنــار دولت بســیار مفید فایده 

خواهد بود. 

رئیس شورای شهر صدرا: 
۲ حلقه چاه جهت تأمین آب صدرا 

وارد مدار می شود

روح ا... شجاعیان، رئیس شورای شهر صدرا در خصوص بحران و کمبود 
آب در شهر صدرا گفت: نخستین جلسه سال چهارم شورای شهر صدرا 
را با موضوع تأمین آب، برگزار کردیم. لازم به ذکر اســت که ۸۱ درصد 
آب صدرا از طریق چاه تأمین می شود و مابقی تأمین، از آب های سطحی 

است. 
وی با اشاره به اینکه ممکن است چاه های آهکی خشک شود، بیان کرد: 
با توجه به کمبود آب در شهر صدرا ۲ حلقه چاه جدید ایجاد و حدود ۶ 
کیلومتر و نیم لوله  اتصال داده شد تا آب به فاز یک صدرا برسد و بنا بر 
گفته مدیر پروژه تا روز چهارشــنبه، ۱۷ مردادماه مورد بهره برداری قرار 

گرفته و وارد مدار خواهد شد. 
شــجاعیان در خصــوص مشــکل آب در فــاز ۲ صــدرا نیــز گفــت: 
مشــکل فــاز ۲ تقریباً حل شــده اســت. ۱۰۰ متر مکعــب از مخزن 
دوکوهــک و آب درودزن گرفتــه شــده به مخزن غرب صــدرا تزریق 
 شــده اســت و با راه اندازی دو پمپاژ، مشــکل غرب صــدرا تقریباً حل 

شده است.
   مشکل اول کمبود آب در مجتمع های مسکونی، تراکم ارتفاع است 

رئیس شــورای شهر صدرا با اشاره به اظهارات مسئولان آبفا در خصوص 
اهمیت توجه به تأمین مخزن در مجتمع های مســکونی تصریح کرد: با 
توجه به شــرایط ویژه شهر صدرا، شــهرداری نباید اجازه تراکم ارتفاع 

بدهد. 
در صــدرا ســاختمان های ۱۱ طبقه داریــم و شــهرداری نباید مجوز 
چنیــن ساخت وســازی بدهــد. پــس مشــکل اول کمبــود آب در 
مجتمع های مســکونی، تراکم ارتفاع و مشــکل دوم ســطح شیب داری 
 اســت که زمین صدرا دارد. مشکل ســوم این است که برخی مجتمع ها 

مخزن ندارند. 
وی ادامــه داد: ایــن موضوع باید در دســتورکار شــورا قــرار بگیرد و 
مصــوب کنــد که شــهرداری، مجوزها را به شــرطی به ســمت پایان 
کار تمــام کنــد که مخــزن بزرگ آب متناســب با ســاختمان  وجود 
 داشــته باشــد و این مــوارد باید در دســتورکار حوزه شــهری صدرا 

قرار بگیرد. 
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گزارش خبری- لیلا غضنفر ی

محمدهادی ایمانیه، اســتاندار فارس، در جلسه 
هماهنگی روز بزرگداشت حافظ شیرازی با اشاره 
به جایگاه ملی و بین المللی این شاعر گران قدر قرن 
هشتم بر لزوم هماهنگی بیشتر، هم افزایی مؤثرتر و 
مشارکت هرچه بهتر برای برگزاری مراسم سالروز 
این شاعر برجســته تأکید کرد و گفت: اداره کل 
ارشاد اســلامی  فارس و اداره کل میراث فرهنگی 
استان و شــهرداری شــیراز تا روز برگزاری این 
مراسم جلسات مستمر و منظم منعقد و موانع و 

مشکلات احتمالی را بررسی و رفع کنند. 
   گرامی داشت هفتادمین سال تأسیس بخش 

زبان و ادبیات فارسی دانشگاه شیراز
 اســتاندار فارس با تأکید بــر اینکه همواره از نام 
شاعران برای نام گذاری اماکن ابنیه ها و خیابان ها 
استفاده می شــود از رایزنی  با ســایر استانداران 
برای نام گذاری خیابانی به نام حافظ شیرازی در 
سایر مراکز اســتان ها خبر داد و در ادامه با اشاره 
به هفتادمین ســال تأسیس بخش زبان و ادبیات 

فارسی در دانشگاه شیراز گفت: مراسمی  نیز برای 
گرامی داشت هفتادمین سال تأسیس بخش زبان 
و ادبیات فارسی در حاشیه برنامه های بزرگداشت 

روز حافظ پیش بینی شود. 
 وی از اختصــاص اعتبــار لازم و متناســب بــا 
برنامه های بزرگداشت مقام حضرت حافظ خبر داد 

و افزود: تولید اقلام فرهنگی از جمله لوازم التحریر، 
لباس و سایر محصولات فرهنگی و هنری به ویژه 
بــرای جوانان و نوجوانان با محوریت این شــاعر 
بین المللی، بیش از پیش مورد توجه متولیان حوزه 

فرهنگ و هنر قرار داشته باشد. 
    بهسازی گذر حافظیه

 ایمانیــه افزود: کتابخانه ای مرتبط با آثار حضرت 
حافظ در یکی از فرهنگســراهای شیراز تأسیس 
شــود و نســخه ای از تمام آثار مرتبط با حافظ و 
همچنین سایر اقلام فرهنگی و هنری این حوزه 
در آن مجموعه در دسترس علاقه مندان و حافظ 
دوســتان قرار گیرد.  وی خواستار ارائه و نمایش 
صنایع دستی استان در ایام بزرگداشت این شاعر 
شــیرازی در آرامگاه ایشــان و همچنین در گذر 
حافظیه شــد و با تأکید بر لزوم بهســازی گذر 
حافظیه گفت: معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
و معاون هماهنگــی امور گردشــگری و زائرین 
استانداری ســتادی مرکب از نیروی فراجا، اداره 

کل میراث فرهنگی، صنایع دســتی و گردشگری، 
اداره کل ارشــاد اســلامی  و سایر دســتگاه ها و 
نهادهای مســئول تشکیل و نسبت به جمع آوری 
و ســامان دهی متکدیان، معتادان و سایر مواردی 
که چهــره مجموعه و بافــت پیرامون حافظیه و 
بافت اطراف ســایر بناهای تاریخی و فرهنگی را 

تحت الشعاع قرار می دهد، اقدام کنند. 
   تصویب اهدای جایزه به فعالان قرآنی و 

حافظ پژوه 
نماینده عالی دولت در اســتان فــارس برگزاری 
مسابقات حافظ خوانی را اقدامی  ارزشمند و قابل 
توجه عنوان کــرد و افزود: برگــزاری این قبیل 
مســابقات زمینه تشــویق و ترغیب نوجوانان و 
جوانان و همه اقشــار را به افتخارات اصیل، کهن 

و سرآمد ایرانی فراهم می آورد. 
در این جلســه اهــدای جوایز به افــرادی که در 
زمینه حافظ و قرآن فعالیت های ارزشمندی انجام 

داده اند، مصوب شد. 

استاندار فارس: 

کتابخانه  تخصصی حافظ تأسیس شود

قرمز شــدن تالار شیشه ای 
دیگر مرز ندارد و یک هفته 
اســت که در کشــورهای 
مختلف دنیا بورس با فراز و فرودهایی که نشان از ریزش دارد، 

مواجه شده است.
 هــر چند که در مقاطــع مختلف بعضاً دولــت منابعی را به 
صنــدوق حمایت از بازار ســرمایه تزریق کرده اســت اما این 
منابــع آثاری در بازار بورس نداشــته و تنهــا یک عده که به 
اطلاعات دسترسی دارند، جیبشان پر شده و سهامداران خرد 
هم ضرر کرده اند؛ اما علت ریزش های اخیر بازار ســرمایه چه 
بود؟ عضو کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس شورای 
اســلامی معتقد اســت دولت چهاردهم باید اصلاح ســاختار 
 بورس را با هدف شــفافیت، جلوگیری از رانت و سفته بازی ها 

دنبال کند. 
   دلایل انتظاری و روانی بازار سرمایه

محسن زنگنه با اشاره به دلایل ریزش های اخیر شاخص بورس، 
گفت: ریزش های اخیر شاخص بورس سه عامل عمده دارد. 

 نماینده مردم تربت حیدریه در مجلس شــورای اســلامی با 

اشاره به دلایل انتظاری و روانی بازار سرمایه اظهار کرد: در این 
بخش، مسائل بین المللی روی بازار سرمایه سایه انداخته و این 
بازار را تحریک می کند. باید دانست مسائل روانی بین المللی که 
رخ می دهد، نخستین جایی که متاثر از این مسائل خواهد بود، 
بازار سرمایه است. البته بخشی از این مسائل طبیعی است، اما 

مابقی آن طبیعی به نظر نمی رسد. 
   تأثیر ناترازی انرژی در بورس

 وی با اشاره به تاثیر رخداد ها در سایر مسائل اقتصادی کشور 
و تاثیر آن در بازار سرمایه اظهار کرد: به عنوان مثال به موجب 
ناترازی های برق ما مجبور شــده ایم برق کارخانجات را دو روز 
در هفته قطع کنیم و یا اینکه به دلیل کاستی ها در تأمین گاز، 

دو روز در هفته گاز کارخانجات قطع می شود. 
از ایــن رو در حال حاضر برخی از کارخانجات ســیمان ما به 
دلایل برشــمرده شده تعطیل هستند؛ بنابراین وقتی ما انرژی 
برق و گاز را محدود کرده و از ســوی دیگر تخصیص ارز ها به 
شدت دچار محدودیت شده است، دیگر باید منتظر تأثیر این 

موارد بر بازار سرمایه باشیم. 
این نماینده مجلس شــورای اســلامی در ادامه با بیان اینکه 

در حال حاضر صف های طویــل ارزی جهت خرید مواد اولیه 
شکل گرفته و با مشکل مواجه هستند، ادامه داد: بنابراین این 
قبیل مســائل باعث می شود تا پیش بینی سودآوری شرکت ها 
 دچار تردید و تزلزل شــود و این مسئله روی سهام شرکت ها

اثر منفی بگذارد. 
قوانین معیوب بورســی عضو کمیســیون برنامــه، بودجه و 
محاسبات مجلس شورای اسلامی در ادامه با اشاره به مشکلات 
در زمینــه قوانین بورســی، ادامه داد: قوانیــن مربوط به بازار 
ســرمایه در کشــور حائز ایرادات زیادی اســت و این قوانین 

نیازمند اصلاح است. 
   سیگنال فروشی و رانت اطلاعاتی؛ عامل منفی بورس

 زنگنه با بیان اینکه برخی از ریزش های بورسی دلیل منطقی 
ندارد، ادامه داد: این موارد بیشــتر مربوط به ســیگنال گیری 
است و بسیار خطرناک است. اینکه یک عده از بازار خارج شده 
و یک عده وارد بازار شــوند و به نحوی به اطلاعات دسترسی 

داشته باشند، می تواند مشکل آفرین باشد.
این نماینده مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه ساختار بازار 
سرمایه باید اصلاح شود، ادامه داد: دولت چهاردهم باید اصلاح 

قوانین بازار ســرما را در دســتور کار خود قرار دهد. همچنین 
این دولت باید اصلاح ســاختار بورس باید با هدف شــفافیت، 
جلوگیری از رانت و ســفته بازی هایی که به بازار سرمایه ضربه 

می زند، دنبال کند.
   تزریق منابع فقط برای چراغ سبز بورسی! 

وی بــا بیان اینکه منابع صندوق توســعه ملی از جمله منابع 
پایدار کشــور قلمداد شده و باید برای توسعه عمران و آبادانی 
کشور هزینه شود، گفت: متاسفانه در حال حاضر هم دولت به 
شــدت به این صندوق بدهی دارد؛ بنابراین در این شرایط چرا 
مــا باید منابعی را از صندوق گرفته و به بازار ســرمایه تزریق 
کنیم تا برخی نماد ها چراغ سبز نشان دهند. این گونه مسائل 
هم به ایجاد رانــت و هم به هدر رفتن منابع دامن خواهد زد. 
همچنین باید یادآوری کنم که این موارد تأثیر چندانی در بازار 

سرمایه نخواهد داشت.

جــای خالــی آمــوزش و 
باعث شــده است  فرهنگ 
پارک دوبــل، معضل اصلی 
ترافیک شــهرها از جمله کلان شهرها شــود. به  دور از  انصاف 
اســت که  وقتی در  ساعاتی از  شبانه روز دامنه ترافیک بزرگ و  
بزرگ تر می شود از  وظیفه شهروندی خود شانه خالی کنیم و  

همه تقصیرها را  به  گردن این و  آن بیندازیم.
به عنــوان نمونه امکان نــدارد در معابر پرتــرددی مثل بولوار 
کریم خان زند و بلوار پاســداران شــاهد پــارک دوبل و گاهی 
ســوبل در حاشــیه خیابان نباشــیم. مطلب پیش رو به بهانه 
افزایش تخلفات ساکن که  مهم ترین آن پارک دوبل است تهیه 
شده اســت. در چند خطی که همراهمان هستید از گلایه های 

شهروندی و پاسخ مسئولان شهری بخوانید.
 بدون آنکه چراغ راهنمایش روشن شود و  خودروهای پشت سر 
را  مطلــع از  توقف کند، ناگهان روی ترمز می کوبد. خودرواش 
را  دوبلــه در حالتی که  قصد ورود به داخل داروخانه در خیابان 
زند را دارد، در همان وضع رها می کند. بماند که  علاوه بر ایجاد 

ترافیک، مســیر تردد عابران پیاده را برای عبور از عرض معبر، 
حسابی سخت کرده است. وقتی به  او انتقاد می کنیم در  پاسخ 
می گوید: سریع برمی گردم. به هیچ عنوان اعتقادی به  راه بندان 

ندارد و  خودش را  مبرا از هر انتقاد منفی می داند.
    جریمه نکن!

 فریاد می زند:  جریمه نکن! برای تحویل جواب آزمایش مادرش 
بــه  ناچار خودرو اش را  مورب و  در حالت دوبل به حال خود رها 
کرده است. همان طور که پلیس راهنمایی و رانندگی مدارکش 
را چک می کرد، با دســت به  او نشــان می داد کــه  پنجاه  متر 
بالاتر جای پارک خالی در  حاشــیه خیابان موجود است. بحث 
را  بــه  بیراهه می کشــاند و  توپ را در زمین مدیریت شــهری 
می اندازد که  خــوب بلدند عوارض از مــردم بگیرند، اما دریغ 

از ساخت یک پارکینگ! 
   کاسبی های دردسرساز

 بارهــا بــرای آنکه خودروهــای نمایشــگاهش را  در پیاده رو 
یا  به صورت دوبل و  مورب در  حاشــیه خیابان قطار کرده است 
جریمه شده است، غافل از  اینکه پشت یک پیامک جریمه گاهی 
اتفاقات ناگوار از جمله پس خوردن بار ترافیک یا  تصادف است 
کــه  به خرج این جماعت نمی رود. درد ترافیک در  زند، چمران 
و فرهنگ شهر و خیلی های دیگر مدل اشتباه کاسبی است که  
جز دردســر چیزی را  به همراه ندارد. حاشیه خیابان فرهنگ 

شــهر سال هاست با  معضل انبوهی از خودروهای نمایشی مانع 
عبورومرور دیگر کاربران ترافیکی شــده است. مشکلی که این 
روزها با افزایش تعداد خودروها تبدیل به  معضلی جدی شــده 
است. هر چند که روابط عمومی شهرداری منطقه شش با نصب 
بنر نسب به ممنوع بودن سد معبر تذکر و اطلاع رسانی لازم را 
داده است، اما ظاهراً در معضل بی فرهنگی ترافیکی آنچه که به 

جایی نرسد فریاد است.
 از  زمان پیدایش خودرو در شــهرها به  ویــژه در خیابان هایی 
کــه  کاربری های متعدد از جمله تجــاری در  آنجا وجود دارد، 
شــاهد پارک در حاشــیه معابر بوده ایم. البته که  در  این بین 
ســاخت پارکینگ های غیر حاشــیه ای در مکان هــای پرتردد 
به کمــک پارک های حاشــیه ای آمــد. معضل ایــن روزهای 
خیابان های پرترافیک شــهر، نبود مدیریت در پارک وســایل 
نقلیه است.  اگر کاربران ترافیکی به این درک برسند که  در بازه 
زمانی کوتاه باید از  پارک های حاشیه ای استفاده کنند و  فرصت 
را در اختیار دیگر افراد بدهند، در  ازای حجم بالای سفر و  کمبود 
پارکینگ های غیرحاشیه ای و طبقاتی با  مشکل کمتری روبه رو 
خواهیم شد. به درستی که نباید هیچ گاه نباید ریشه پارک های 
اشتباه از جمله پارک دوبل را  به  نبود پارکینگ در معابر پرتردد 
ارتبــاط داد اما گاهی اجرای برخی پروژه هــای بزرگ به ویژه 
تجــاری، مال ها، مراکــز اداری و... به علت لحاظ نکردن برخی 

نکات اصولی از جمله پیش بینی جای پارک مناسب به ترافیک 
شهر دامن می زنند. 

   خط های حرکتی که  نادیده گرفته می شوند
جدی ترین آسیب های ترافیکی ناشی از پارک های اشتباه در معابر 
شهرمان به این شرح است که  تنها یک خط از معابر شریانی که  
دو یا سه خط حرکتی دارند مورد استفاده قرار می گیرد. وقتی 
پارک دوبل و  سوبل دو خط یک خیابان پر رفت و آمد را  اشغال 
می کند ، طبیعی است که  ورودو خروج در پارک حاشیه ای  دچار 
مشکل می شود. خرید از  سوپرمارکت ها یا  میوه فروشی ها نمونه 
بارز این مصداق هســتند. اما در ســاعت های شلوغی علاوه بر 
پارک های دوبل شــاهد پارک در  ایســتگاه وسایل حمل و نقل 
عمومی نیز هستیم. انگشــت اتهام را  باید به سمت شهروندان 

راحت طلب اشاره گرفت. 
دیگر مصداق، ســاعت شــروع و خاتمه مدارس است. بسیاری 
از سرویس های مدارس و خانواده ها عادت دارند در نزدیک ترین 
محل بــه در ورودی منتظر دانش آموزان بایســتند. البته این 
مشکل در کل کشور است و به فرهنگ سازی و آموزش نیاز دارد 
که متأســفانه شــاهد همراهی در حوزه آموزش از سوی هیچ 
دســتگاه متولی فرهنگی خارج از مجموعه شهرداری نیستیم. 
پارک دوبل از تخلفات پرشــمار رانندگی در نقاط مرکزی شهر 

است که عواقب جبران ناپذیری را به دنبال دارد

تزریق منابع فقط برای چراغ سبز بورسی 

 تابلویی با پس زمینه قرمز

علت عمده ترافیک این روزهای شیراز:

پارک های اشتباهی و سدمعبر

حمیدرضا محمدابراهیمی، مدیرکل امور مالیاتی 
فــارس  اظهار داشــت: »طرح نشــان دار کردن 
مالیات ها« در راســتای مردمی کــردن اقتصاد 
مرداد ماه ۱4۰۳ به صورت رسمی  رونمایی شد. 
اجرای طــرح مزبور برای مؤدیــان انگیزه بخش 
بوده و باعث می شــود آن ها احســاس کنند که 
می توانند با انتخاب محل هزینه کرد درآمدهای 
مالیاتی، در مســیر خدمات دولت و اولویت های 

پروژه های ملی و استانی نقش آفرینی کنند.
   6۹ درصد پروژه های اعلام شده به صورت 

کامل تأمین اعتبار شد
مدیرکل امــور مالیاتی فارس اظهــار کرد: این 
پروژه ملی در مفهوم کلان خود امکان تخصیص 
مالیات های پرداختی به پروژه های ملی و استانی 
توســط مؤدیان و تکمیل این پروژه ها را فراهم 
آورده و بــه یکــی از مطالبات جــدی مؤدیان 
در خصــوص اعلام محل هزینه کــرد و مصرف 
درآمدهای مالیاتی به شــکل مؤثــر و عملیاتی 

پاسخ داده است.
وی با بیان نحوه نشان دار کردن مالیات ها توسط 

مؤدیان، گفــت: مؤدیان در زمان ارائه اظهارنامه 
مالیاتــی و در جریــان ارائه فــرم »تبصره ماده 
۱۰۰« محــل خرج کــرد مالیات های پرداختی 
خودشــان را بــا تخصیــص آن بــه طرح ها یا 
پروژه هــای اولویــت دار ملی و اســتانی تعیین 
می کنند و در اســتان فارس نیز ۱۳۸ پروژه به 
مؤدیان اعلام شد که از این میان ۶۹ درصد این 
پروژه ها توسط مؤدیان انتخاب و به صورت کامل 
تأمین اعتبار شــده و در تأمین اعتبار ۳۱ درصد 

پروژه باقیمانده نیز مشارکت مؤثری داشتند.
وی افزود: برای توسعه و اجرای طرح های سازنده 
در زمینه هایی مثل بهداشت و درمان، آموزش، 
راه و ترابری و... ، هفت هزار و ۳۰۰ میلیارد ریال 
از محل وصول درآمدهای مالیاتی جهت تکمیل 
این پروژه ها در اســتان فارس اعتبار پیش بینی 
شد که مؤدیان با انتخاب ۹۵ پروژه حدود چهار 
هزار میلیارد ریال از این اعتبار را جهت تکمیل 

این طرح ها تأمین کردند.
   اسامی  مؤدیان مشارکت کننده در هر طرح، 

صورت رضایت اعلام عمومی  می شود
مدیرکل امور مالیاتی فارس در خصوص آنکه آیا 
اسامی  مؤدیان در کنار پروژ ه هایی که در جریان 
ارائه فرم تبصره ماده ۱۰۰ انتخاب کرده اند، قابل 
مشــاهده  اســت یا خیر؟ تصریح کرد: مؤدیانی 
کــه در انجام و راه انــدازی طرح ها یا پروژه های 
منتخب مشــارکت داشته باشــند، اسامی شان 
در صــورت رضایت اعلام عمومی  می شــود؛ بنا 
بر بررســی های صورت گرفته مشارکت مؤدیان 
در تکمیل پروژه هــای عمرانی می تواند موجب 
بهبود نگرش آن ها نســبت به مصارف مالیاتی و 

مالیات ستانی عادلانه شود.
محمدابراهیمی  با اشاره به نحوه تخصیص منابع 
به پروژه های عمرانی، خاطرنشــان کرد: طرح ها 
و پروژه ها طبــق ضوابط قانونی و در چهارچوب 
معینی توســط ســازمان برنامه و بودجه کشور 
از تمامی  اســتان ها انتخاب و به ســازمان امور 
مالیاتی کشــور معرفی می شوند و شرط اساسی 
در انتخاب طرح و پروژه ها این موضوع است که 
حداکثر منافع عمومی  را به دنبال داشته باشند 
و بــا منابع در نظر گرفته شــده تا پایان ســال 

خاتمه پیدا کنند و به بهره برداری برسند.
وی در ادامــه افزود: به موجب آیین نامه اجرایی 
هیئت وزیران، سازمان امور مالیاتی کشور مبالغ 
تخصیــص یافته مؤدیان به پروژه ها را به صورت 
سیســتمی  به اطلاع ســازمان برنامه و بودجه 
کشــور می رساند و ســازمان برنامه نیز حداکثر 
یــک ماه پــس از دریافت اطلاعــات اختصاص 
یافته به پروژه ها نســبت بــه تخصیص و اعتبار 
بودجه بــه آنها اقدام می کنــد. محمدابراهیمی 
 در پایــان در پایان به پروژه های انتخاب شــده 
توســط مؤدیان اشــاره کرد و گفــت: از میان 
طرح ها و پروژه های انتخاب شده تعداد ۹۵ طرح 
و پروژه از محل پرداخت هــای مالیاتی مؤدیان 
و بــا انتخاب آن ها به طور کامــل تأمین اعتبار 
شــده است و حداکثر تا پایان سال خاتمه یافته 
و به بهره برداری خواهند رســید؛ سایر پروژه ها 
و طرح های باقیمانده و تکمیل منابع نشــده نیز 
توسط ســازمان برنامه و بودجه کشور، از محل 
درآمدهای مالیاتی ایــن بخش، تأمین بودجه و 

تکمیل خواهند شد. 

سرپرست شرکت گاز استان فارس خبر داد: 

کسب رتبه اول نصب انشعاب در کشور 
توسط شرکت گاز استان 

 مدیرکل امور مالیاتی فارس: 

۹۵ پروژه استان با انتخاب مؤدیان مالیاتی تأمین اعتبار شد

 وحید بهفر، سرپرســت شرکت گاز استان 
فارس بیان کرد: از لحاظ کمی  اهداف این 
شرکت در اجرای شــاخص های گازرسانی 
اعم از شــبکه، اشــتراک پذیــری، نصب 
انشعاب در ســایه همکاری کارکنان تحقق 
یافته است و در وضعیت مطلوبی قرار دارد.

وی با اعلام این خبر که شرکت گاز استان 
در دو ماهه نخســت امسال با نصب 4 هزار 
و ۷۳ حائز کسب رتبه اول نصب انشعابات 
در کل کشــور شده است، گفت: مهر تأیید 

این ادعا، توســعه شبکه های گازرســانی در اقصی نقاط مناطق روستایی و شهری واجد شرایط 
استان است.

وی با بیان اینکه شــرکت گاز اســتان فارس با ۱۲۰/۹ کیلومتر شــبکه در دو ماهه نخست سال 
جاری، در رتبه سوم شبکه گذاری در کشور پس از استان های کرمان و سیستان و بلوچستان قرار 
گرفته است، گفت: سخت گذر بودن مناطق کوهستانی و دور افتاده و پراکندگی آنها و همچنین 
مشکلات عمده  گازرســانی در برخی از روستاها و شهرستان ها مانع از اجرای توزیع عادلانه گاز 
نشــده است و این شرکت برحســب وظایف تعریف شده، موظف به توزیع شبکه در همه مناطق 

مشمول گازرسانی فارغ از شرایط جغرافیایی آن است. 
سرپرست شــرکت گاز همچنین با اعلام اینکه شرکت گاز اســتان فارس با اجرای ۳۵۶۳۶/۷۷ 
کیلومتر شبکه از ابتدای گازرسانی تا پایان اردیبهشت ۱4۰۳ در جایگاه دوم شبکه گذاری کشور 
قرار دارد، اظهار داشــت: در ســایه برنامه ریزی مدون و اهتمام هرچه بیشــتر در خدمات رسانی 
مطلوب و مستمر به مردم در تمامی  نقاط استان، در تمامی  حوزه های اجرایی اعم از شبکه گذاری، 

نصب انشعاب، پذیرش مشترک جدید مطابق با تعهدات پیش خواهیم رفت. 
وی همچنین افزود: در دو ماهه نخست سال جاری این شرکت با جذب ۸۷۶4 مشترک در رتبه 
دوم اخذ مشــترکین در کل کشــور پس از استان تهران قرار گرفته است.  بهفر خاطرنشان کرد: 
شرکت گاز اســتان فارس با ۱۷۷۰۸۱۹ مشترک از ابتدای گازرسانی تا پایان اردیبهشت ۱4۰۳ 
در جایگاه پنجم جذب مشترکین پس از استان های تهران، خراسان رضوی، اصفهان و آذربایجان 
شرقی قرار دارد. مدیرعامل شرکت گاز استان در پایان ابراز امیدواری کرد که با اتمام پروژه های 

گازرسانی شاهد بهره مندی خانوارهای استان از گاز طبیعی و توزیع عادلانه رفاه باشیم. 

گزارش خبری- لیلا غضنفر ی



ایرنا- آوی گیل، مدیرکل سابق وزارت خارجه و تحلیلگر 
مرکز مطالعات موســوم به »یهود« به تلاش نتانیاهو از 
طریق اقدامات تحریک آمیز برای کشــاندن پای آمریکا 
بــه جنگ با ایران به منظور نجات رژیم صهیونیســتی 
از وضعیت نابسامان کنونی اشاره کرد و گفت: اقدامات 
تحریک آمیز )اسرائیل( علیه ایران در این مرحله به این 
دلیل اســت که نتانیاهو فهمیده است که فرصتی تکرار 

نشدنی برای از بین بردن تهدید ایران وجود دارد. یعنی 
 اینکه عملیاتی علیه ایران انجام شــود که این کشــور 
چاره ای جز پاســخ کوبنده به آن نداشته باشد و بدنبال 
آن نیز اسرائیل پاسخی قویتر به این پاسخ ایران بدهد تا 
اینگونه پای آمریکا را به میان بکشاند. تهدید موجودیت 
اســرائیل از جانب نوار غزه یا لبنان یا یمن نیست بلکه 

از سمت ایران است.
گیــل گفت: کابینه اســرائیل متوجه شــده که آمریکا 
مشتاق تحمل تبعات به چالش کشیدن ایران نیست. دو 
حزب جمهوریخواه و دموکرات سیاست مهار ایران را در 
پیش گرفته اند؛ در حالی که شکست این سیاست ثابت 
شده است. طی سال های گذشته اسرائیل تلاش زیادی 
برای راضی کــردن دولت آمریکا به رهبری جنگ علیه 
ایران انجام داده اســت اما آنها سرباز زده و نمی خواهند 

مأموریت خود را انجام دهند.
وی افزود: کابینه اســرائیل گزینه های زیادی ندارد زیرا 
وقت در حال سپری شدن است و موجودیت ما در خطر 

اســت. از این رو، باید آمریکا را به انجام مأموریت خود 
قانع کرد؛ به ویژه در سایه مبارزات انتخاباتی که بهترین 
مرحله برای اعمال فشار اســت زیرا دو نامزد انتخابات 
ریاســت جمهوری آمریکا نمی خواهند که در برابر ایران 
ضعف از خود نشــان دهند. اگر اســرائیل منتظر بعد از 
انتخابات آمریکا بماند، آن زمان احســاس خواهد کرد 
کــه دولت آمریکا حتی در صورت انتخاب دونالد ترامپ 
به خواســته هایش اهمیت نمی دهــد و به طور مطلوب 

آمادگی برای همکاری نظامی علیه ایران را ندارد.
گیل خطاب به مقامات رژیم صهیونیستی گفت: بسیاری 
از ما ســر خود را در برف کرده است و به آینه تهدیدها 
نگاه نمی کند. زمان فاجعه ما نزدیک می شــود و کابینه 
مــا گزینه های زیادی برای نجات موجودیت اســرائیل 
ندارد. معتقدم که فرصتی تکرار نشــدنی برای بســیج 
آمریکا برای جنگ و برچیــدن تهدید علیه موجودیت 
اسرائیل وجود دارد و به نظر می رسد این دیدگاه، عامل 

تشدید اقدامات نتانیاهو علیه ایران است.

تســنیم- در حالی که بســیاری از کارشناســان و 
رســانه های صهیونیســتی و نیــز غربــی و آمریکایی 
دربــاره پیامدهــای جنــگ گســترده اســرائیل بــا 
حــزب ا... به دلیل قــدرت نظامــی غافلگیرکننده این 
 جنبش هشــدار می دهند، جان ســاورز، رئیس سابق 
ســرویس اطلاعات خارجــی انگلیس اعــلام کرد که 
 سامانه گنبد آهنین اسرائیل زیر بار موشک های حزبا... 

نابود می شود.
وی در گفت وگو با روزنامه انگلیســی فایننشــال تایمز 
تأکید کــرد: تاریخ جنگ های اســرائیل علیه لبنان پر 
از شکســت است. ســامانه رهگیری اسرائیل موسوم به 
گنبد آهنین، زیر بار حجم عظیم موشــک های حزب ا... 
در معرض خطر فروپاشی قرار دارد و این نشان می دهد 

که اسرائیل از این موضوع به شدت متضرر خواهد شد.
این مقام اطلاعاتی ســابق انگلیس درباره عملیات های 
تروریســتی اخیر رژیم اشــغالگر اظهار داشــت: ترور 
اســماعیل هنیه، رئیس دفتر سیاســی حماس و فؤاد 
شــکر، فرمانده نظامی ارشــد حــزب ا...، اولویت ها و 
اســرائیل  وزیر  نتانیاهو،نخســت  بنیامین  اســتراتژی 
را نشــان می دهــد و ثابــت می کنــد کــه نتانیاهــو 
 هیــچ تمایلــی بــه آتش بس بــه ازای آزادی اســرای 
اســرائیلی ندارد و این اســرا هیچ جایی در اولویت ها و 

استراتژی وی ندارند.
جان ساورز گفت که در صورت گسترش درگیری ها در 
منطقه، اســرائیل آمریکا را مجبور خواهد کرد مداخله 

مســتقیم در این درگیری ها داشته باشــد که این امر 
موجب شعله ور شدن اختلاف و تنش داخلی در آمریکا 
می شــود، به ویژه در حزب دموکرات، بر همین اســاس 
دولت جو بایدن در تلاش برای جلوگیری از گســترش 

جنگ در لبنان است.
روزنامــه انگلیســی فایننشــال تایمز، دربــاره مواضع 
احتمالی اســرائیل که توسط مقاومت هدف قرار خواهد 
گرفت، گزارش داد که مراکز حیاتی اســرائیل در شهر 
حیفا بی صبرانه منتظر انتقام حزب ا... اســت و حزب ا... 
با یک حمله موشــکی گســترده می تواند این مراکز را 

نابود کند.
این رســانه انگلیســی اضافه کرد: پهپادهــای حزب ا...

ماه ها در آســمان حیفا پرواز می کردند و توانســته اند 
تشــکیلات دفاعی اســرائیل را دور بزنند. این پهپادها 
همچنین توانسته اند نقشه های مهمی از مواضع موجود 
در بزرگترین بندر اســرائیل و ســامانه گنبد آهنین و 
حتی دفاتر فــردی فرماندهان نظامی ارتش اســرائیل 

تهیه کنند.
دیروز یک رسانه عبری به ســند ارتش اسرائیل درباره 
ســناریوهای جنگ گســترده با حزب ا... اشاره کرد که 
بیانگر نگرانــی فزاینده صهیونیســت ها از وقوع چنین 

جنگی است.
روزنامــه تایمز آو رژیــم صهیونیســتی در این زمینه 
گزارش داد: یک سند توسط ارتش اسرائیل میان سران 
مقامات محلی در مناطق شــمالی توزیع شده است که 

در آن ســناریوهایی برای گســترش جنگ با حزب ا... 
نشان داده می شــود. سند مذکور شــامل سناریوهای 
ترســناکی همچون قطعی برق به مدت 3 روز در اغلب 
شــهرها، قطعی آب که ممکن اســت تا چند روز طول 
بکشــد، قطعی خطوط تلفن ثابت تا 8 ســاعت، قطعی 
ارتباطــات تلفن همراه تا 24 ســاعت و قطعی رادیو و 

اینترنت است.
رســانه مذکــور عبــری تصریح کــرد: نهــاد امنیتی 
اســرائیل ارزیابی می کند که ممکن است با یک حمله 
بی ســابقه توســط صدها موشــک حامل کلاهک هایی 
کــه 50 کیلوگرم یا 10 برابر این مقــدار مواد منفجره 
حمل می کنند، باشــیم. انتظار می رود حزب ا... اهدافی 
 را در جنــوب حیفــا و همچنیــن در تل آویــو هدف 
 قــرار دهــد کــه ممکــن اســت تعــداد زیــادی از 
شهرک نشینان را مجبور به فرار به سمت قدس و مناطق 

جنوبی کند.
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 دادگاه عالی عراق شکایت به اخراج نیروهای ائتلاف 
را وارد ندانست

ایرنا- رسانه های عراق روز ســه شنبه به نقل از الشرق الاوسط، 
نوشــتند که دادگاه عالی فدرال در عراق با رد شکایت مربوط به 
اخراج نیروهای ائتلاف بین المللی در عراق به دلیل آنچه آنرا »عدم 

صلاحیت«، نامیده است، تمامی محافل سیاسی این کشور را غافلگیر کرد.
دادگاه عالی عراق شکایت مربوط به درخواست اخراج نیروهای ائتلاف از این کشور 
را رد کــرده و در عین حال با تصریح به عبارت »عدم صلاحیت« در رأی خود، به 
بغداد این فرصت را داده است تا بتواند موضوع را از طریق سیاسی حل و فصل کند.
در همین ارتباط دو نماینده پارلمان عراق، به نام های  باســم خشــان، حقوقدان و 
مصطفی سند، شکایت مشترکی را علیه نخست وزیر و رئیس جمهور عراق به دادگاه 
فدرال این کشور ارائه کرده و خواستار صدور حکمی مبنی بر ابطال مجوز موافقت 

این دو نفر با ماندن نیروهای امریکایی در خاک عراق شده بودند.
این دو نماینده پارلمان در شکایت خود همچنین خواستار آن شده بودند که پس از 
پایان این توافقنامه، مناطق و تأسیسات مورد استفاده نیروهای آمریکایی که ائتلاف 
بین المللــی در عراق را رهبری می کنند، در اختیار عراقی ها قرار گیرد و خســارات 
ناشی از عملیات انجام شده و بهره برداری از مناطق و تأسیسات عراق جبران شود.

این در حالی است که ناظران معتقدند با رد این شکایت و قید کردن عبارت »عدم 
صلاحیت« در تصمیــم دادگاه فدرال به مذاکره کنندگان عراقی فرصت کافی برای 
ادامه حل سیاسی حضور نظامیان آمریکایی در عراق از طریق گفت وگو با واشنگتن 
داده خواهد شد. پارلمان عراق 15 دی سال 13۹8، دو روز پس از اقدام تروریستی 
دولت دونالد ترامپ، رئیس جمهوری پیشــین آمریکا در به شهادت رساندن سردار 
ســپهبد قاسم سلیمانی، فرمانده پیشــین نیروی قدس سپاه پاسداران و ابومهدی 
المهندس، جانشــین فرماندهی سازمان الحشد الشعبی در مسیر فرودگاه بغداد، با 

برگزاری جلسه ای به خروج همه نیروهای نظامی خارجی رأی داد.

وزیرجنگاسبقرژیمصهیونیستی:
 انتظار کشیدن ما برای حمله ایران یک دستاورد برای 

تهران است
باشگاهخبرنگاران-وزیر جنگ اســبق رژیم صهیونیستی با 
اشاره به انتظار صهیونیست ها برای عملیات انتقام جویانه ایران، آن 
را به خودی خود دســتاوردی برای ایران و محور مقاومت دانست. 
خبرگزاری فلسطینی »سما« گزارش داد: آویگدور لیبرمن، رئیس 
حزب موســوم به اســرائیل بیتنو و وزیر جنگ اسبق رژیم صهیونیستی با اشاره به 
انتظاری که صهیونیســت ها برای پاسخ انتقامجویانه ایران می کشند، گفت: آنها در 
طول روز از »اوج تنش و ضرورت هوشــیاری« سخن می گویند. وزیر جنگ اسبق 
رژیم صهیونیســتی افزود: این وضعیت در عمل دستاوردی برای ایرانی ها، حزب ا... 
لبنان و بقیه )به زعم لیبرمن( محور شــر )محور مقاومت( اســت. در همین پیوند، 
مقامات محلی صهیونیست در شمال فلسطین اشغالی هم با اشاره به ضربات مهلک 
حــزب ا... لبنان اعلام کردند: جنــگ ادامه دارد و بدبختی این اســت که صدای 
انفجار ها و صدای آژیر بخشــی از زندگی ما شــده است. امیدواریم که کاری انجام 
شود تا شهرک نشینان به منازل خود در شمال فلسطین اشغالی برگردند.  اضطراب 
و آشــفتگی روانی رژیم اسرائیل از پاسخ حتمی ایران به ترور اخیر شهید اسماعیل 
هنیــه، رئیس دفتر سیاســی جنبش حماس و واکنش مقاومت اســلامی لبنان به 
ترور شــهید فواد شکر، فرمانده ارشــد خود روز به روز افزایش می یابد. رادیو رژیم 
صهیونیستی اعتراف کرده که بعد از ترور اسماعیل هنیه نوعی انتظار همراه با ترس 
و وحشــت صهیونیست ها را در بر گرفته است و آنها هر لحظه منتظر پاسخ به این 

عملیات ترور هستند. 

محمود عباس، غزه باید تحت کنترل تشکیلات 
خودگردان باشد

فارس- محمود عباس، رئیس تشــکیلات خودگردان فلســطین گفت: 
غزه باید تحت اشــراف ســازمان آزادی  بخش فلسطین و دولت مشروع 
فلســطین باشد.رئیس تشکیلات خودگردان در ادامه افزود که طرح های 
اســرائیل برای تسلط موقت بر نوار غزه قابل قبول نیست. محمود عباس 
در حالی ســخن از اداره غزه به میان آورده است که کانال 12 تلویزیون 
رژیم صهیونیســتی، یکشنبه شب، خبر داد رئیس تشکیلات خودگردان 
اخیراً سندی 101 صفحه ای به آمریکا درباره چگونگی اداره نوار غزه ارائه 
کرده است.کانال 12 گزارش داده بود که در این سند، تأکید شده است 
برای برآورده ســاختن نیازهای حکومتــی و امنیتی در غزه و همچنین 
برای پیشــبرد برخی امور از جمله برداشــتن آوارها، ترمیم ساختمان ها 

و شبکه های ارتباطی و برقی به کمک گسترده بین المللی نیاز است.
محمــود عبــاس در ادامه مصاحبه خود با اســپوتنیک به ترور شــهید 
اسماعیل هنیه، رئیس دفتر سیاسی حماس پرداخت و گفت: تشکیلات 
خودگردان فلســطین ترور هنیه را اقدامی بزدلانه و تحول خطرناک در 

سیاست های اسرائیل می داند.

مسکو،واشنگتن و بروکسل عواقبی غم انگیز برای 
جهان به بار می آورند

مهر- ویاچســلاو ولودین، ســخنگوی دومای دولتی روسیه با اشاره به 
اینکه آمریکا و اروپا عملیات های نظامی در اوکراین را هماهنگ و به این 
کشور سلاح ارســال می کنند، تأکید کرد که آنها با این کار جهان را به 
سمت عواقب دلخراشی سوق می دهند. ولودین دراین باره گفت: همزمان 
با اینکه واشــنگتن و بروکسل عملیات نظامی در اوکراین را هماهنگ و 
امنیت روسیه را تهدید می کنند، نمایندگان پارلمان و شهروندان آمریکا 
و اتحادیه اروپا باید بدانند رهبران شان که عقل خود را از دست داده اند، 
ممکن اســت جهان را به ســمت عواقبی غم انگیز سوق دهند. قانونگذار 
ارشد روس با اشــاره به بمباران اتمی هیروشیما و ناگازاکی در آگوست 
1۹45، تأکید کرد که آمریکا همچنان تنها کشــوری است که از سلاح 
هسته ای استفاده کرده است. وی افزود: روش های آمریکا با گذشت زمان 
تغییر نمی کند. آنها اوکراین را به پایگاهی برای جنگ علیه کشور ما بدل 
کرده اند و ناتو را علیه چین و ایران صلح طلب، به ســمت آسیا گسترش 
داده اند. ولودین اضافه کرد: با این حال، شــرایط تغییر کرده اســت زیرا 
روســیه و چین با تملک قوای هســته ای، متجاوز را دور نگه داشــته و 
ترسانده اند. علاوه بر این، به روزترین تســلیحات روسیه که اخیراً تولید 

شده است، نشان دهنده برتری چشمگیری مسکو بر واشنگتن است.

کره جنوبی از شهروندان خود خواست اسرائیل و 
لبنان را ترک کنند

باشــگاهخبرنگاران-در بحبوحه تشــدید تنش هــا در خاورمیانه 
کره جنوبی بیانیه هشــدار ســفر صادر کرد.لی جائه وونگ، ســخنگوی 
وزارت خارجه کره جنوبی با صدور هشداری به شهروندان خود در لبنان 
و اســرائیل توصیه کرد که هر چه ســریع تر منطقه را ترک کنند. لی در 
یک کنفرانس خبری گفت: دولت کره جنوبی امیدوار است که تلاش های 
دیپلماتیک برای کاهش تنش ها، مانند مذاکرات برای آتش بس و آزادی 
اسرا، متوقف نشود.این نماینده افزود که توصیه سفر در پی کشته شدن 
یکی از فرماندهان ارشــد حزب ا... لبنان و اســماعیل هنیه، رئیس دفتر 
سیاســی حماس در ایران که ممکن اســت به تنش ها دامن بزند، صادر 
شــده است.از هفته گذشــته، دولت های اروپایی از اتباع خود خواستند 
فوراً لبنان را ترک کنند، زیرا بیم آن می رود که اســرائیل ممکن اســت 
در واکنــش به حمله حزب ا... به بلندی های جولان که منجر به کشــته 
شــدن 12 نفر شــد، به این کشــور حمله کند. در پی تشدید تنش در 
خاورمیانه به دلیل ترور اســماعیل هنیه، رئیس دفتر سیاسی حماس در 
تهران و شهادت فواد شکر، فرمانده حزب ا...، درگیری رژیم صهیونیستی 
و حزب ا... لبنان تشــدید شــده و احتمال حمله تلافی جویانه از سوی 

تهران وجود دارد. 

آکسیوس،ایران و حزب ا... هنوز در حال 
برنامه ریزی پاسخ خود هستند

فارس-وبگاه »آکســیوس«  بامداد روز گذشــته به نقــل از مقام های 
آمریکایی نوشــت کــه تعیین زمان، مکان و نحوه پاســخ ایران به رژیم 
صهیونیستی برای واشنگتن بسیار دشــوار است.این مقام ها که نامشان 
فاش نشــد، به آکسیوس گفتند: »بایدن توســط تیم امنیت ملی مطلع 
شده که منتظر ســناریوی دو موج حمله، یکی از سوی ایران و دیگری 
از حزب ا... باشــد«.این منابع با بیان اینکه برای دستگاه اطلاعاتی آمریکا 
مشخص نیست که ایران یا حزب ا... کدام اول به رژیم صهیونیستی حمله 
خواهد کرد، توضیح دادند: »پاســخ ایــران و حزب ا... همچنان در حال 

برنامه ریزی شدن است«.

ارزیابی»اتاقوضعیت«کاخسفید:

مشخص نیست حمله ایران کی و به چه شکلی خواهد بود
ایسنا- جو بایدن، رئیس جمهور آمریکا 
انتشــار پیامی در شــبکه اجتماعی  با 
ایکــس خاطرنشــان کــرد او و کامالا 
هریس، معاونش روز دوشــنبه در یک 
جلســه در »اتاق وضعیت« کاخ سفید 
جدیدترین اطلاعــات را درباره آخرین 

تحولات منطقه دریافت کرده اند.
بایدن ادامه داد: ما اطلاعات به روزرسانی  
شده را درباره تهدیدات ایران و گروه های 
مورد حمایت آن، تلاش های دیپلماتیک 
و  منطقه ای  تنش هــای  کاهــش  برای 
آمادگی بــرای حمایت از اســرائیل در 

صورت حمله مجدد دریافت کردیم.
او در پیام خود نوشــت: مــا همچنین 
دربــاره اقداماتــی کــه برای دفــاع از 
نیروهایمان و پاســخ بــه هرگونه حمله 

علیــه پرســنل خود بــه روش و مکان 
انتخابی خود انجــام می دهیم، صحبت 
کردیم. پیشــتر پایگاه خبری آکسیوس 

نیز به نقل از سه مقام آمریکایی گزارش 
داد: رئیس جمهــور ایــالات متحــده و 
معاونش در جلسه ای با تیم امنیتی کاخ 

سفید درباره پاسخ ایران و حزب ا... لبنان 
برای انتقام ترور و شــهادت اســماعیل 
هنیه، رهبر سیاســی حماس در تهران 
و همچنین شــهادت فواد شکر، فرمانده 
ارشــد حــزب ا... در حمله اســرائیل به 

جنوب بیروت اطلاع رسانی شدند.
به گفته این مقامات آمریکایی، ارزیابی 
تیم امنیتی این است که هنوز مشخص 
نیســت حملــه تلافی جویانــه ایران و 
حزب ا... چــه زمانی خواهد بود و به طور 
مشخص به چه شکلی انجام خواهد شد.
این مقامــات همچنین گفتنــد که به 
و معاونش گفته  آمریــکا  رئیس جمهور 
شــده اســت »ایران و حــزب ا... هنوز 
تصمیم نهایی خــود را درباره چگونگی 

حمله به رژیم صهیونیستی نگرفته اند.

هریس برتری اش را بر ترامپ بیشتر کرد
ایسنا- بر اساس اکثر نظرســنجی ها، کامــالا هریس از زمانی که 
کارزار انتخاباتی ریاســت جمهوری را از جو بایــدن تحویل گرفته 
است، از پیشتازی دونالد ترامپ کاسته است. جدیدترین نظرسنجی 
مورنینگ کانسالت هم نشان می دهد هریس با چهار امتیاز از ترامپ پیشی گرفته است 
که رکورد بالاتری برای این نامزد ریاســت جمهوری دموکرات در نزدیک به یک سال 
گذشته است. در آخرین نظرسنجی مورنینگ کانسالت که دوشنبه منتشر شد، کامالا 
هریس، معاون رئیس جمهور آمریکا و نامزد دموکرات ها با 48 درصد به 44 درصد از 
دونالد ترامپ، رئیس جمهور سابق آمریکا و نامزد جمهوری خواهان پیشی گرفته است.

در این نظرســنجی، 5 درصد از رأی دهندگان ثبت نام شده »فردی دیگر« را انتخاب 
کردند و 4 درصد گفتند که فعلًا انتخابی ندارند. نظرسنجی هفتگی مورنینگ کانسالت 
برای ســومین هفته متوالی نشان می دهد که ترامپ عقب تر از هریس است. هریس 
همچنین در نظرســنجی سی بی اس نیوز که یکشنبه منتشر شــد، با یک امتیاز از 
ترامپ پیشی می گیرد، تا حدی به این دلیل که رأی دهندگان جوان تر و سیاه پوست 
می گویند احتمال بیشتری برای رأی دادن دارند و زنان هم معتقدند که هریس بیشتر 

از منافع آنها حمایت می کند.
نظرســنجی ســی بی اس نیوز که از 30 ژوئیه تا 2 اوت انجام شــد، همچنین نشان 
داد که ترامپ و هریس در میان رأی دهندگان در هفت ایالت اصلی کلیدی شــامل 
میشیگان، پنسیلوانیا، آریزونا، ویسکانسین، جورجیا، کارولینای شمالی و نوادا با هم 
رقابت تنگاتنگی دارند. ترامپ حداقل در هشت نظرسنجی دیگر از زمان کناره گیری 
بایدن از رقابت های انتخاباتی نسبت به هریس پیش است، اما اکثر آنها نشان می دهند 
که برتری ترامپ مقابل هریس به نسبت زمان رقابت این رئیس جمهور سابق آمریکا 

با بایدن، کاهش یافته و محبوبیت هریس بعد از اعلام نامزدی افزایش یافته است.

اخبار کوتاه جهان

تحلیلگرصهیونیست:

 نتانیاهو می خواهد پای آمریکا را به جنگ با ایران بکشاند

مقامامنیتی:

گنبد آهنین زیر بار موشک های حزب ا... نابود می شود

آسیای غربی

آسیای غربی

 آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
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گردیدوازسندشماره40356-13۸4/03/05دفتر۸6زرقاناز
سهامآقایعلیجعفریفرزندعباسکسرمیگردد.لذابهمنظور
اطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله15روزآگهیمیشــود
درصورتیکهاشــخاصنسبتبهصدورســندمالکیتمتقاضی
اعتراضیداشتهباشــندمیتوانندازتاریخانتشاراولینآگهیبه
مدتدوماهاعتراضخودرابهاینادارهتسلیموپسازاخذرسید
ظرفمدتیکماهازتاریختسلیماعتراضدادخواستخودرابه
مراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهیاستدرصورتانقضایمدت
مذکوروعدموصولاعتراضطبقمقرراتســندمالکیتصادر

خواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1403/05/17
تاریخانتشارنوبتدوم:1403/06/01

2886/م الف
حشمت مردانه -رئیس ثبت اسنادواملاک زرقان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابــررایشــماره1403603111۹۸00003۸-1403/1/16هیات
موضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهای
فاقدسندرسمیمســتقردرواحدثبتیحوزهثبتملکزرقان
تصرفاتمالکانهبلامعارضمتقاضیآقــایمهدیجعفریفرزند
عباسبشمارهشناســنامه63۹صادرهازمرودشتدریکقطعه
زمینمزروعیبهمساحت7301/4۸مترمربعپلاکفرعیاز111۸
اصلیواقعدربخشســهزرقانلپوئیکهجهتآنپلاکفرعی
474۹منظورگردیدوازسندشماره40356-13۸4/03/05دفتر
۸6زرقانازسهامآقایعلیجعفریفرزندعباسکسرمیگردد.
لذابــهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبــتبهفاصله15روز
آگهیمیشوددرصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسندمالکیت
متقاضیاعتراضیداشتهباشــندمیتوانندازتاریخانتشاراولین
آگهیبهمدتدوماهاعتراضخودرابهاینادارهتسلیموپساز
اخذرسیدظرفمدتیکماهازتاریختسلیماعتراضدادخواست
خودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهیاســتدرصورت
انقضــایمدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقرراتســند

مالکیتصادرخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1403/05/17
تاریخانتشارنوبتدوم:1403/06/01

2882/م الف
حشمت مردانه -رئیس ثبت اسنادواملاک زرقان

آگهی دعوت سهامداران به تشکیل مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده 
آگهیدعوتسهامدارانشرکتفارستبدیلماشینسهامیخاصثبتشدهبهشماره
7403شناسهملی105301۹۹۲۹۲جهتتشکیلمجمععمومیعادیبطورفوقالعاده.
بدینوسیلهازکلیهسهامدارانشرکتدعوتمیشودتادرجلسهمجمععمومیعادی
بطورفوقالعادهکهدرساعت1۲صبحمورخ1403/6/6درآدرسشهرکصنعتیبزرگ
شیرازخیابانبلوارالکترونیکشرکتتابلودناتلفن0۹17111056۲تشکیلمیگردد

حضوربهمراهرسانند.
دستورجلسه:1-انتخاباعضایهیاتمدیره-۲-انتخاببازرسین

3-انتخــابروزنامهکثیرالانتشــار-4-تصمیــمگیریدرموردتســهیلاتو
داراییهایشرکت

رئیس هیات مدیره شرکت -سید محمد حسین اعتمادی

آگهی تغییرات شرکت
آگهیتغییراتشــرکتســهامیخاصرایکاتیاممهامبهشناســهملی
14011۲65۲3۹وبهشــمارهثبت۲007بهاستنادصورتجلسهمجمععمومی
عادیبطورفوقالعادهمورخ1403/04/17تصمیماتذیلاتخاذشــد-اعضاء
هیئتمدیرهبشــرحذیلانتخابوتعیینسمتگردیدند:آقایامینقدمی
آغچغلوبهشمارهملی۲57۲74۹5۸0بهســمتمدیرعاملورئیسهیئت
مدیرهوآقــایدرویشقدمیآغچغلوبهشــمارهملــی۲56010434۲به
سمتنائبرئیسهیئتمدیرهوآقایســعیدقدمیآغچغلوبهشمارهملی
۲57۲75۲4۹۲بهسمتعضواصلیهیئتمدیرهوآقایسامانقدمیاغچغلو
بهشمارهملی۲560505460بهسمتعضواصلیهیئتمدیرهبرایمدتدو

سالانتخابگردیدند-کلیهاوراقواسنادبهاداروتعهدآورشرکتازقبیل
چک،سفته،بروات،قراردادها،عقوداسلامیوهمچنینکلیهنامههایعادی
واداریباامضاءمدیرعاملآقایامینقدمیآغچغلوهمراهبامهرشرکتمعتبر
میباشد-آقایاحساناحسانیبهشمارهملی۲560۲۸5541بهسمتبازرس
اصلیوآقایمحمدحسینکدیوربهشمارهملی۲560103461بهسمتبازرس
علیالبدلبرایمدتیکسالمالیانتخابگردیدند-روزنامهسبحانجهت

نشرآگهیهایشرکتانتخابگردید.
تاریخانتشار:1403/05/17شناسهآگهی:1765۲10

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان فارس 
مرجع ثبت شرکت ها و مؤسسات غیرتجاری فسا 

آگهی دعوت سهامداران به تشکیل مجمع عمومی فوق العاده و عادی بطور فوق العاده 
آگهیدعوتســهامدارانشرکتتوســعهمهندسیجنوبســهامیخاصثبتشده
بهشماره4734شناسهملی1053017۲5۹۹جهتتشکیلمجمععمومیفوقالعادهوعادی

بطورفوقالعاده.
بدینوسیلهازکلیهسهامدارانشرکتدعوتمیشودتادرجلسهمجمععمومیفوقالعاده
کهدرساعت10مورخ1403/6/6ومجمععمومیعادیبطورفوقالعادهدرساعت11همانروز
درآدرسشهرکصنعتیبزرگشیرازبلوارالکترونیکشرکتتابلودناتلفن0۹17111056۲

تشکیلمیگرددحضوربهمراهرسانند.
دستورجلسهمجمعفوقالعاده:1تغییرماده37اساسنامهتعداداعضایهیاتمدیره

دستورجلســهمجمععادیبطورفوقالعاده:1-انتخاباعضایهیاتمدیره-۲-انتخاب
بازرسین-3-انتخابروزنامهکثیرالانتشار

رئیس هیات مدیره شرکت -مسیح دست غیب

 آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابــررایشــماره140۲603111۹۸00۲0۹-140۲/1۲/14هیات
موضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهای
فاقدسندرسمیمســتقردرواحدثبتیحوزهثبتملکزرقان
تصرفاتمالکانهبلامعارضمتقاضیآقــایمهدیجعفریفرزند
عباسبشمارهشناســنامه63۹صادرهازمرودشتدریکقطعه
زمینمزروعیبهمساحت4573/44مترمربعپلاکفرعیاز111۸
اصلیبخشســهزرقانکهجهتآنپلاکفرعی4764منظور
گردیدوازسندشــماره40356-13۸4/03/05دفتر۸6زرقاناز
سهاماقایعلیجعفریکسرمیگردد.لذابهمنظوراطلاععموم
مراتبدردونوبتبهفاصله15روزآگهیمیشــوددرصورتیکه
اشخاصنسبتبهصدورســندمالکیتمتقاضیاعتراضیداشته
باشندمیتوانندازتاریخانتشاراولینآگهیبهمدتدوماهاعتراض
خودرابهاینادارهتســلیموپسازاخذرسیدظرفمدتیک
ماهازتاریختســلیماعتراضدادخواستخودرابهمراجعقضایی
تقدیمنمایند.بدیهیاستدرصورتانقضایمدتمذکوروعدم

وصولاعتراضطبقمقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1403/05/17
تاریخانتشارنوبتدوم:1403/06/01

2884/م الف
حشمت مردانه -رئیس ثبت اسنادواملاک زرقان

 آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابررایشــماره140360311001000۸60مــورخ1403/04/07هیاتاول
موضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسند
رسمیمســتقردرواحدثبتیحوزهثبتملکشیراز-ناحیه1تصرفات
مالکانهبلامعارضمتقاضیخانمنرگسشــجاعیفرزندحسینبشماره
شناسنامه6۸5وکدملی۲۲۹3000۸01صادرهازشیرازدرششدانگیک
قطعهزمینمزروعیبهمساحت1۲۹۸16/۸3مترمربعپلاک4۹فرعیاز
56اصلیمفروزومجزیشدهازپلاک56اصلیواقعدرفارسبخش۲3
حوزهثبتملکشیرازناحیهیکخریداریازمالکسهممشاعیخودش
بهشمارهسند17۹4مورخ13۸5/0۲/10دفترخانه۲00شیرازوسندشماره
75۹1مورخ13۸7/0۲/۲۲دفترخانه۲00شیرازوسندشماره17۹5مورخ
13۸5/0۲/10دفترخانه۲00شیرازمحرزگردیدهاستلذابهمنظوراطلاع
عموممراتبدردونوبتبهفاصله15روزآگهیمیشــوددرصورتیکه
اشخاصنسبتبهصدورســندمالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشند
میتوانندازتاریخانتشــاراولینآگهیبهمدتدوماهاعتراضخودرابه
اینادارهتســلیموپسازاخذرسیدظرفمدتیکماهازتاریختسلیم
،اعتراضدادخواستخودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهیاست
درصورتانقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقرراتســند

مالکیتصادرخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1403/05/0۲
تاریخانتشارنوبتدوم:1403/05/17

8۳۱/م الف 
محسن مظفری نیا -رئیس ثبت اسناد و املاکناحیه۱شیراز



مهلت بازگشت ارز پروانه های صادراتی
تا پایان مهر تمدید شد

تسنیم- سازمان توسعه تجــارت ایران با صدور بخشنامه ای ضمن ابلاغ مصوبات 
بیســت و دومین نشست کارگروه بازگشــت ارز حاصل از صادرات اعلام کرد که 
مهلت بازگشــت ارز پروانه های صادراتی ســال 1402 مشــروط به رعایت سقف 
بازگشت ارز ظرف مدت 15 ماه، تا پایان 30 مهر ماه تمدید شده است. هم چنین 
مهلت ایفای دیون ناشــی از تعهدات ارزی صادرات ســال 1397 تا پایان آذرماه 

تعیین شد.
در این بخشنامه آمده است:

با عنایت به ابلاغ مصوبات بیســت و دومین جلســه کارگروه بازگشت ارز حاصل 
از صادرات موضوع نامه شــماره 3/98754 مورخ 1403/5/1 معاون محترم ارزی 

بانک مرکزی موارد زیر جهت استحضار و بهره برداری مقتضی ایفاد می گردد:
بــا توجه به پایان مهلت ایفای تعهدات ارزی حاصل از صادرات ســال 1402 در 
پایــان روز 31 تیر ماه 1403، مهلت برگشــت ارز حاصــل از صادرات هر پروانه 
صادراتی سال 1402 به مدت سه ماه )حداکثر تا پایان روز سی ام مهرماه 1403( 

با رعایت مهلت قانونی 15 ماه با بهره مندی از معافیت مالیاتی تمدید می گردد.
لازم به ذکر اســت پس از این تاریخ مهلت بازگشــت ارز حاصل از صادرات سال 

1402 تمدید نخواهد شد.

افزایش ۳هزارمگاواتی مصرف برق به خاطر 
کولرهای گازی مناطق عادی

تسنیم- مصطفی رجبی مشهدی، مدیرعامل شرکت توانیر در نشستی با اعضای 
فراکسیون امنیت انرژی و منابع معدنی مجلس شورای اسلامی از افزایش تقاضای 
مصرف برق به حدود 80 هزار خبر داد و گفت: این میزان ٦ هزار مگاوات نســبت 

به سال گذشته افزایش یافته که رقم بسیار بزرگی است.
وی افزود: بررســی این تعداد مشترک نشانگر آن اســت که سالانه یک میلیون 
مشترک جدید به جمع مشترکان برق کشور اضافه می شود که 80 درصد آن در 

بخش خانگی و بقیه مربوط به بخش های دیگر است.
ســخنگوی صنعت برق تصریح کرد: 3500 مگاوات مشترکان عمده که نیمی از 
آنها مشترکان بزرگ و انرژی بر شامل صنایع فولادی هستند و براساس آمار اخذ 
شــده در پویش با انرژی، سالانه یک میلیون و 300 هزار کولر گازی اضافه شده 

است که بین 2500 تا 3 هزار مگاوات مصرف برق دارند.
رجبی مشهدی ادامه داد: تأمین برق ٦ هزار مگاواتی که به تقاضای مصرف اضافه 
شــده اســت، نیاز به احداث 9 هزار مگاوات نیروگاه دارد کــه احداث این میزان 
نیروگاه و شبکه های مرتبط با آن 9 میلیارد دلار سرمایه نیاز دارد که علاوه بر آن 

نیازمند تأمین سوخت بوده و زمان بر است.

آخرین وضعیت بازار رمزارزها در جهان
سقوط بیت کوین با فرار سرمایه گذاران

ایسنا- ارزش بیت کویــن روز دوشنبه دچار سقوط چشمگیری شد و برای اولین 
بار از ماه فوریه به زیر مرز 50هزار دلار رسید. با فرار سرمایه گذاران از دارایی های 
پرخطرتر در میان ترس های فزاینده از رکود اقتصاد جهانی، بازار ارزهای دیجیتال 

به طور کلی دچار رکود شد.
ارزش ایــن ارز دیجیتال بیش از 14 درصد کاهش یافت و بدترین عملکرد روزانه 
خود از ژوئن سال 2022 را به ثبت رساند. دارایی کریپتو با 17 درصد کاهش به 
2259/35 دلار رســید و ضرر ســه روزه خود را به 24 درصد رساند و سود سال 

2024 خود را از بین برد.
ســهام رمزارزها یکی از سخت ترین آســیب ها در معاملات قبل از بازار را تحمل 
کردند، زیرا کوین بیس 18 درصد و مایکرواستراتژی نزدیک به 22 درصد سقوط 

کرد. سهام معدنی نیز متحمل زیان 2 رقمی شدند.
فروش گسترده تر بازار، ناشی از نگرانی در مورد رکود بالقوه ایالات متحده، فشار بر 
دارایی های دیجیتال را تشــدید کرد. نزدک کامپوزیت وارد قلمرو اصلاح شد، در 
حالی که بازار ســهام ژاپن بدترین روز خود را از سال 1987 تجربه کرد. کریپتو 
گزارش کرد، همان طور که ســرمایه گذاران به دنبال پناهگاه های امن تری بودند، 
بیت کوین و ســایر ارزهای دیجیتال به آسیب های جانبی در آشفتگی بازار تبدیل 
شدند. در حالی که برخی از تحلیلگران بر این باورند که فروش ممکن است بیش 

از حد باشد، چشم انداز فوری بازار رمزارزهای دیجیتال نامشخص است.
مجموع ارزش بازار جهانی ارزهــای دیجیتال در حال حاضر 1/97 تریلیون دلار 
برآورد می شــود که این رقم نسبت به روز قبل 5/21 درصد بیشتر شده است. در 
حال حاضر 55/٦٦ درصد کل بازار ارزهای دیجیتال در اختیار بیت کوین است که 

0/77 درصد کاهش روزانه را ثبت کرده است.

آخرین جزئیات از واریز سود مرحله سوم سهام عدالت 
اعلام شد

باشــگاه خبرنگاران- ولی ا... جعفری، مدیر نظارت بر ناشران سازمان بورس و 
اوراق بهادار گفت: کماکان ســه شرکت سود سهام عدالت را به شکل کامل واریز 

نکرده اند.
این مقام مسئول در ادامه اظهار کرد: سازمان بورس به شکل مستمر پیگیر واریز 
ســود سهام عدالت از سوی این سه شرکت به حساب سپرده گذاری مرکزی است 

تا به همراه سایر مبالغ وصولی این سود برای سهامداران واریز شود.
او در خصوص دلایل این شــرکت ها برای عدم واریز ســود هم می گوید: شرکت 
پالایــش نفت بندرعباس اعلام کرده که از شــرکت های زیرمجموعه وزارت نفت 
بابت مبادلات فی مابین که دارند طلبکار اســت و هم چنان نتوانســته این طلب 
را به شــکل کامل وصول کند ولی به شــکل اقســاطی در حال واریز سود سهام 

عدالت است.
شــرکت مپنا هم اعلام کرده است که از شرکت های زیرمجموعه وزارت نیرو بابت 
فروش برق طلبکار اســت اخیراً هم شرکت صنایع پتروشیمی خلیج فارس اعلام 
کرده بخشی از ســود تقسیمی هلدینگ خلیج فارس از محل سود نقدی شرکت 
فجر انرژی و مبین انرژی خلیج فارس باید وصول شــود تا این پتروشیمی بتواند 

سود سهام عدالت را واریز کند.

کاهش بیش از هزار واحدی شاخص کل بورس ثبت شد؛
خروج ۴۹۲ میلیارد تومانی نقدینگی از بازار سرمایه

باشگاه خبرنگاران- کوروش آسایش، کارشناس بازار سرمایه گفت: شاخص کل 
روزگذشته با کاهش 1932 واحدی و ثبت 0/1 درصد کاهش به 2002580 واحد 
رسید و این در صورتی بود که شاخص کل هم وزن نیز با کاهش 833 واحدی و 

ثبت 0/13 درصد منفی به ٦35257 واحد رسید.
ایــن کارشــناس بازار ســرمایه در ادامه اظهار کــرد: در رابطه با ســهام و حق 
تقدم و صندوق ســهامی مربوط به معاملات خرد روزگذشــته حجم معاملات 4 
میلیارد برگ ســهم بــا ارزش معاملاتی 1٦99 میلیارد تومان بود. ســرانه خرید 
حقیقی ها 20میلیون 200 هزار تومان و ســرانه فــروش 35میلیون و 100هزار 
 تومان بود که شــاهد خروج 492 میلیارد تومان پول اشخاص حقیقی از سهام و 

حق تقدم بودیم.
او افزود: روزگذشته 24 درصد بازار یعنی 1٦8 نماد مثبت و 7٦ درصد بازار یعنی 
451 نماد کار خود را با منفی به پایان رســاندند. بیشــترین ورود پول مربوط به 
صنعت خدمات مالی به میزان 3 میلیارد تومان و بیشــترین خروج پول مربوط به 

صنعت خودرو و ساخت قطعات با ٦5 میلیارد تومان خروج پول بود.
آســایش در نهایت بیان کرد: روزگذشــته نیز به مانند روز های گذشــته با توجه 
به اتفاقات منطقه بازار خریدار قوی نداشــت. اما از ســوی دیگر فروشنده ها هم 
در فــروش و یا عدم فروش تردید داشــته و با توجه بــه محدودیت دامنه بازار با 

نوسانات کم دنبال شد.
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مالیاتتسهیلات

۶۵ درصد طلافروشان در سامانه مودیان ثبت نام کردند  ۹۹ هزار میلیارد تومان وام ازدواج گرفتار در 
فارس- نادر بذرافشان، رئیس اتحادیه فروشندگان و سازندگان طلا  پیچ  و خم اداری بانک ها

و جواهر تهران در نشست خبری با بیان اینکه صنف ما جزو صنوف با 
چالش های زیاد اســت، اظهار داشت: یک سری قوانین دست و پا گیر 
موجب شــده اســت چندان نتوانیم اقتصادی کار کنیم، مثلًا سامانه 
جامع تجارت که باید 12 صنف در این سامانه ثبت  بشوند و یا اجرایی 
شدن تبصره 4 ماده 18 قاچاق کالا و ارز که باعث شد  نتوانیم خیلی از 
ظرفیت استفاده کنیم با وجود اینکه ما می توانیم طلا صادر کنیم. وی 
اضافه کرد: ترکیه قبلًا مصنوعات ما را می خرید و به فروش می رساند 
اما الان طی سال های 2021 تا 2023 حدود 700 تن طلا صادر کرده 
است در حالی که ما 875 کیلو صادر کرده ایم. طلافروشان نگران ثبت 
اطلاعات شــخصی در ســامانه جامع تجارت هستند. بذرافشان بیان 
کرد: اینکه اطلاعات شخصی همکاران ما در سامانه جامع تجارت ثبت 
شود و این ســامانه اجرایی شود، نگرانی هایی برای همکاران ما دارد. 
این سامانه هنوز جا نیفتاده اســت و ایراداتی دارد که برای صنف ما 

قابلیت اجرایی ندارد.
  ۶۵ درصد طلافروشان در سامانه مودیان ثبت نام کردند

رئیس اتحادیــه طلا ادامه داد: صنعت ما هیچ گونه مشــکل مالیاتی 
نداشــته است و ما همیشــه شفاف ســازی کرده ایم. الان بالای ٦5 
درصد همکاران ما در ســامانه مودیان ثبت نام کرده اند. متاسفانه یک 
سری خبرها منتشر شــد که طلا فروشان می خواهند مثل پزشکان 
مالیات ندهند مثلًا گفته اند که طلا فروشــان ماهی 800 هزار تومان 
مالیات داده اند. وی در پاســخ به گفته خبرنگار فارس که این رقم را 
سخنگوی ســازمان امور مالیاتی اعلام کرده است و برنامه شما برای 
شفاف ســازی در این حوزه چیســت؟ بیان کرد: همه آن 800 هزار 
تومان که سخنگوی سازمان امور مالیاتی گفته بودند را دادند اما وی 
گفته بود مالیات ابرازی اما بررســی های به وجود آمده به این صورت 
نیســت. یکســری از تولیدی های ما بالای 20 الی 30 میلیون تومان 
مالیات پرداخت می کنند . بذرافشان ادامه داد: مثلًا یک نفر 800 هزار 
تومان را ابراز می کند؛ اما وقتی بررســی می شود 4 میلیون پرداخت 

کرده است. 
  میانگین مالیات پرداختی صنف طلا  از ۱۰ تا ۱۲ میلیون تومان 

بذرافشــان درباره اینکه میانگین مالیــات پرداختی صنف طلا چقدر 
است؟ بیان کرد: طبق آمارها از 10 تا 12 میلیون تومان است و برخی 
از شــرکت های محدود هم هستند که متفاوتند و تولید زیادی دارند 
و مالیات میلیاردی به صورت ســالانه پرداخت می کنند. این مالیات 

10الی 12میلیون که گفته می شــود فقط برای یک تعمیرکار است 
که فعالیت آنچنانی ندارد. طلافروشــان فرار مالیاتی هم دارند رئیس 
اتحادیه طلا اضافه کرد: متوســط مالیات بنکدارها و آبشده فروش ها 
بیشتر اســت. ما آمادگی داریم با حضور نمایندگان سازمان مالیاتی، 
مالیــات پرداختی خود را شــفاف اعلام و از آن دفاع کنیم. درســت 
اســت که ما فرار مالیاتی داریم اما برخی می خواهند چهره صنف ما 

را خراب کنند.
وی در خصوص ثبت نام طلافروشــان در سامانه مؤدیان گفت: در کل 
کشــور حدود 40 تا 50 درصد اصناف به ســامانه پیوسته اند  اما این 
آمار برای طلافروشــان حدود ٦5 درصد است. مرکز مبادله با عرضه 
شمش نگرانی طلافروشان را رفع کرد بذرافشان درباره ارزیابی فعالیت 
مرکز مبادله ارز و طلا گفت: از همان ابتدا جلســات متعددی با بانک 
مرکزی داشــتیم و شــرایط خوبی بود، دولت اعلام کرده شرکت ها 
می توانند شمش وارد کنند. قبلًا شمش وارد می شد و سرنخی از آن 
نبود، شــمش طلا برای صنف ما مهم است، متاسفانه شمش طلا در 
بازار ما کم بود. قبلًا هیچ آماری که اشــخاص شمش را از چه کسی 
خریده و به چه کســی فروخته اند نبود. الان در حراج ها همکاران ما 
شرکت می کنند و از مرکز مبادله شمش می خرند.وی افزود: واحدهای 
طلای آبشده، شــمش را می توانند بخرند و به همکاران ما که قدرت 
خرید کمتری دارند بفروشند ، قیمت پایه را کسانی که شمش را وارد 
کرده اند اعلام می کنند و افرادی که جواز دارند ثبت نام کرده و خرید 
می کنند. حدود 40 تا 50 درصد این شمش ها در بازار تهران می آید 
و بقیه شهرستان ها می رســد. بذر افشان در خصوص حراج سکه در 
این مرکز گفت: فروش آن و محدودیت 5 عددی خوب بود اما خیلی 
نتوانست حباب سکه را کاهش دهد به هر حال مرکز مبادله توانسته 

است از هزینه های تولیدکنندگان کم کند.

فارس- بانک مرکزی در گزارشی از عملکرد شبکه 
بانکی در حوزه تسهیلات ازدواج اعلام کرد که »بیش 
از 5٦ هزار میلیارد تومان تســهیلات قرض الحسنه 
ازدواج به متقاضیان پرداخت کرده اســت.« که این 
میزان در مقایسه با تکلیف شبکه بانکی تا تاریخ 14 

مرداد امسال تحقق 103/5 درصدی داشته است. 
 تکمیل  زودتر از موعد سقف تسهیلات وام ازدواج

ســال گذشــته رقم مصوب تســهیلات ازدواج و 
فرزندآوری در بودجــه روی هم 200 هزار میلیارد 
تومــان بود. امســال نیز این عدد بــدون تغییر در 
بودجه 1403 تصویب شــد زیــرا بانک مرکزی با 
افزایش آن به 300 هــزار میلیارد تومان مخالفت 
کرد و با درخواســت از مجمــع آن را به 200 هزار 
میلیارد تومان کاهش داد. ســهم وام ازدواج از این 
مبلغ در مجموع 155 هزار میلیارد تومان و ســهم 
وام فرزندآوری نیز 45 هزار میلیارد تومان اســت. 
پیگیری هــای خبرنگار فارس حاکی از این اســت 
که ســقف پرداخت تســهیلات وام ازدواج تکمیل 
شده است و تمامی بودجه تصویب شده در مجلس 
تخصیص یافته است. با وجود این 99 هزار میلیارد 
تومان از این مبلغ هنوز در فرآیند پرداخت بانک ها 
قــرار دارد. طبق اعلام بانک مرکزی در حال حاضر 
در تمامی استان ها و شهرستان های کشور حداقل 
5 بانک باید برای ثبت نام متقاضیان در سامانه وام 
ازدواج بانــک مرکزی ) ve.cbi.ir( وجود داشــته 
باشد. با این حال متقاضیان این وام اعلام می کنند 
که در سه ماه گذشته هر بار که به سامانه وام ازدواج 
مراجعه می کنند با این پیام که »در حال حاضر هیچ 
بانکی در استان انتخابی شما دارای اعتبار نمی باشد« 
مواجه می شوند. به این ترتیب امکان ثبت نام برای 

آن ها فراهم نمی شود.
  پیام های خطایی که تمامی ندارد

اخیراً اما متقاضیان با مشکل جدیدی مواجه شده اند 

و آن هم این است که سامانه پیام هایی با این عنوان 
که »شــماره تلفن و شماره ملی شما با هم تطابق 
ندارد« و »تاریخ ازدواج وارد شــده با اطلاعات ثبت 
شده در سامانه ســازمان ثبت اسناد یا ثبت احوال 
کشور تطابق ندارد« نمایش می دهد و اجازه ثبت نام 
به متقاضیان را نمی دهد.روز گذشته بانک مرکزی 
در گــزارش خود ایــن مطلب را عنــوان کرد که 
»تسهیلات قرض الحسنه ازدواج در روز های ابتدایی 
سال به شبکه بانکی ابلاغ شده است و بانک مرکزی 
به صورت مستمر بر سامانه تسهیلات رصد و نظارت 
دارد.« در حال حاضر حدود 230 هزار نفر در صف 
وام ازدواج قرار دارند و از ابتدای امسال تاکنون نیز 
80 هزار نفــر این وام را دریافت کرده اند. موضوعی 
که نشان از سرعت پایین بانک ها در پرداخت وام به 

زوج های جوان دارد.
   پرداخت وام های خــرد در گرو نظارت بر 

اعتباردهی بانک ها
الناز باقرپور، کارشــناس پولی و بانکی در خصوص 
تعلل بانک ها در پرداخــت وام ازدواج مخصوصاً در 
شروع و پایان و دولت ها اظهار داشت: به طور کلی اگر 
نگاهی به اعتبار دهی بانک ها کنید مشاهده می کنید 
که وام خرد داده نمی شــود، اما وام های در ســطح 
کلان داده می شود. وی ادامه داد: به نظر من جامع 
نبودن قوانین مقرراتی که در سطح نظام بانکی اجرا 
می شود، دلیل این اتفاق است و علاوه بر این کسی 
هم از بانک ها نمی پرســد که چرا قانــون را زیر پا 
گذاشتید؛ یعنی جریمه ای نیست که برای بانک ها 
اعمال شــود. این کارشــناس پولی و بانکی با بیان 
اینکه یکی از ضعف ها نبــود اراده کافی در نظارت 
بر روی نوع اعتبار دهی بانک ها اســت، گفت: وقتی 
یک قانونی وضع می شود حکم می کند که نظارتی بر 
روی آن باشد حالا یا بانک مرکزی یا مرجع ذیربط 

باید این نظارت را اعمال کند. 

بذرپاش،  مهــرداد  خبرنگاران-  باشــگاه 
وزیــر راه و شهرســازی در مراســم تقدیر از 
دســت اندرکاران عملیات حج با بیان اینکه ما 
در وزارت راه و شهرســازی با صنایع مختلف 
روبه رو هستیم بنابراین نگاه کردن به صنعت 
بسیار متفاوت تر اســت گفت: در این صنعت 
یکــی از موضوعاتــی که دنبــال آن بوده ایم 

توسعه ناوگان هوایی بوده است.
وی افزود: ما به عنوان دولت در موضوع واردات 
هواپیمــا مداخله خواهیم کرد اما این شــیوه 
متفاوت اســت و از تجربه کشورهای مختلف 
در این حوزه استفاده می کنیم. توسعه ناوگان 
 باید توســط خــود شــرکت های هواپیمایی 

انجام شود. 
بذرپاش بیان کرد: در صنعتی که ما با کمبود 
ناوگان و ناتــرازی در بخش نــاوگان هوایی 
روبه رو هســتیم امکان آزادسازی وجود ندارد 

چراکــه عرضــه و تقاضا در بخــش هوایی با 
یکدیگر هم خوانی ندارد.

وی افزود: ناوگان هوایی ما از فرســودگی رنج 

می بــرد و باید زمینه را برای توســعه ناوگان 
فراهم شــود و نیاز ناوگانی ما سه برابر ناوگان 

کنونی است.

وزیر راه وشهرســازی با بیــان اینکه با وجود 
گرمای بی ســابقه در ایران و عربستان انجام 
عملیات حج بسیار سخت و دشوار است گفت: 
با کمک خــدا و اســتفاده از ظرفیت ناوگان 

ایران ایر این عملیات به خوبی انجام شد.
وی با بیان اینکه مسیر توسعه خدمات را برای 
رضایتمنــدی مردم ادامه دهیم گفت: باید در 
بیــن مردم این ادراک ایجاد شــود که میزان 
تأخیــرات در بخش هوایی کاهــش و تعداد 
ناوگان هوایی افزایش یافته و کیفیت خدمات 

بهتر شده است.
او گفت: ایمنی اصلی ترین موضوع در صنعت 
هوایی کشــور است. 28 شــرکت هواپیمایی 
خارجی با سازمان هواپیمایی قرارداد دارند و 

در ایران فعال هستند.
وی به تاب آوری در صنعت هوایی اشاره کرد 
و گفــت: با وجود تحریم های ســنگین بخش 

عمده ای از نیازهای هوایی را در داخل تأمین 
کرده ایم و برای تعمیر قطعات پرنده و هواپیما 

نیاز به اعزام به خارج از کشور نداریم.
بذرپاش به اربعین اشاره کرد و گفت: در سال 
گذشته پرواز و عملیات  اربعین به خوبی انجام 
شــد، امیدواریم امســال به خوبی انجام شود. 
30درصد از عملیات اربعین از ترمینال سلام 
انجام شــده و از 2٦ نقطــه فرودگاهی پرواز 

اربعین خواهیم داشت .
وزیر راه وشهرسازی تأکید کرد: تأکید کرده ام 
کســی که برای اربعین حســینی بخواهد در 
بخــش بلیت تخلف و یا گران فروشــی کند، 

برخورد جدی صورت گیرد.
وی افزود: امسال برآوردها  حاکی از آن است 
که 15 درصد در انجام عملیات اربعین رشــد 
داشــته باشــیم و مدیریت بــرای جابه جایی 

9میلیون نفر مسافر انجام شود.

تسنیم- محســن زنگنه، نماینده مردم تربت حیدریه در 
مجلس شــورای اسلامی با اشاره به دلایل ریزش های اخیر 
شاخص بورس، گفت: ریزش های اخیر شاخص بورس سه 

عامل عمده دارد.
نماینده مردم تربت حیدریه در مجلس شــورای اسلامی با 
اشــاره به دلایل انتظاری و روانی بازار سرمایه اظهار کرد: 
در این بخش، مســائل بین المللی روی بازار سرمایه سایه 
انداخته و این بازار را تحریک می کند. باید دانســت مسائل 
روانی بین المللی که رخ می دهد، نخستین جایی که متأثر 
از این مســائل خواهد بود، بازار سرمایه است. البته بخشی 
از این مســائل مقداری طبیعی است، اما مابقی آن طبیعی 

به نظر نمی رسد.
وی با اشــاره به تأثیر رخدادها در ســایر مسائل اقتصادی 
کشــور و تأثیر آن در بازار ســرمایه اظهار کــرد: به عنوان 

مثــال به موجب ناترازی های برق ما مجبور شــده ایم برق 
کارخانجات را دو روز در هفته قطع کنیم و یا اینکه به دلیل 
کاســتی ها در تأمین گاز، دو روز در هفته گاز کارخانجات 
قطع می شود. از این رو در حال حاضر برخی از کارخانجات 
سیمان ما به دلایل برشمرده شده تعطیل هستند. بنابراین 
وقتی ما انرژی برق و گاز را محدود کرده و از ســوی دیگر 
تخصیص ارزها به شدت دچار محدودیت شده است، دیگر 

باید منتظر تأثیر این موارد بر بازار سرمایه باشیم.
این نماینده مجلس شورای اسلامی در ادامه با بیان اینکه 
در حال حاضر صف های طویل ارزی جهت خرید مواد اولیه 
شکل گرفته و با مشکل مواجه هستند، ادامه داد: بنابراین 
این قبیل مســائل باعث می شــود تا پیش بینی سودآوری 
شرکت ها دچار تردید و تزلزل شود و این مسئله روی سهام 

شرکت ها اثر منفی بگذارد.
عضو کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس شورای 
اســلامی در ادامه با اشاره به مشــکلات در زمینه قوانین 
بورســی، ادامه داد: بنده بارها این نکته را مورد تأکید قرار 
داده و البته دیدم که دولتمــردان جدید هم به این نکات 
اشاره داشتند. لذا دوباره باید تأکید کنم که قوانین مربوط 

به بازار ســرمایه در کشور حائز ایرادات زیادی است و این 
قوانین نیازمند اصلاح است.

زنگنه با بیان اینکه برخی از ریزش های بورسی دلیل منطقی 
ندارد، ادامه داد: این موارد بیشــتر مربوط به سیگنال گیری 
است و بســیار خطرناک است. اینکه یک عده از بازار خارج 
شــده و یک عده وارد بازار شــوند و به نحــوی به اطلاعات 

دسترسی داشته باشند، می تواند مشکل آفرین باشد.
این نماینده مجلس شــورای اسلامی با بیان اینکه ساختار 
بازار ســرمایه باید اصلاح شود، ادامه داد: دولت چهاردهم 
باید اصلاح قوانین بازار ســرمایه را در دستور کار خود قرار 
دهد. هم چنیــن این دولت باید اصلاح ســاختار بورس با 
هدف شــفافیت، جلوگیری از رانت و سفته بازی هایی که 

به بازار سرمایه ضربه می زند، دنبال کند.
این نماینده مجلس شــورای اســلامی در ادامه با اشــاره 
دســتور اخیر معاون اول رئیس جمهور در رابطه با برداشت 
منابعی از صندوق توسعه ملی و تزریق آن به بازار سرمایه 
ادامــه داد: باید تأکید کنم که این قبیل رویکردها بســیار 

خطرناک است.
وی با بیان اینکه منابع صندوق توسعه ملی از جمله منابع 

پایدار کشــور قلمداد شــده و باید برای توســعه عمران و 
آبادانی کشــور هزینه شود، گفت: متاسفانه در حال حاضر 
هم دولت به شــدت به این صندوق بدهی دارد. بنابراین در 
این شرایط چرا ما باید منابعی را از صندوق گرفته و به بازار 
سرمایه تزریق کنیم تا برخی نمادها چراغ سبز نشان دهند. 
این گونه مسائل هم به ایجاد رانت و هم به هدر رفتن منابع 
دامن خواهد زد. هم چنین باید یادآوری کنم که این موارد 

تأثیر چندانی در بازار سرمایه نخواهد داشت.
این نماینده مجلس شــورای اسلامی در ادامه تأکید کرد: 
به واقع دولت باید ابتدا راهبرد اقتصادی خود را مشــخص 
کرده و در این گونه موارد تعجیل نداشــته باشد. هم چنین 
باید یادآور شــوم که این قبیل دســتورات تبعات داشته و 

متاسفانه آثاری هم در پی نخواهد داشت.
عضــو کمیســیون برنامه بودجــه و محاســبات مجلس 
شورای اســلامی تأکید کرد: ما در گذشــته منابع زیادی 
را بــه صندوق حمایت از بازار ســرمایه تزریق کردیم و اما 
این منابع آثاری در بازار بورس نداشــته اســت و تنها یک 
عده ای که به اطلاعات دسترسی دارند،جیبشان پر شده و 

سهامداران خرد هم ضرر کرده اند.

وزیر راه وشهرسازی خبر داد:

هیچ ملاحظه ای برای برخورد با گران فروشی در بلیت پرواز های اربعین نداریم

بازار طلا

ایرنا- نادر بذرافشــان، رئیس اتحادیه طلا، جواهر، نقره و 
سکه تهران اظهار داشــت: در 2 سال گذشته حباب سکه 
افزایش پیدا کرده است؛ برای همین مسئله جلسه هایی با 
بانک مرکزی داشــتیم که از ظرفیت این صنف در ضرب 

سکه و سرمایه گذاری استفاده کنند.
رئیس اتحادیه طلا، جواهر، نقره و سکه تهران بیان داشت: 
توجیــه اقتصادی ندارد که ســکه، حباب هشــت میلیون 
تومانی داشــته باشــد و در صورتی که تخلیه داشته باشد 

مردم متضرر می شوند.
وی با اشاره به آمادگی صادرات طلا به کشورهای اروپایی و 
خاورمیانه، گفت: بخش تولید افزایش پیدا کرده است. این 
صنعت ظرفیت صادرات را دارد و می توانیم از این ظرفیت 

استفاده کنیم.
بذرافشــان ادامه داد: به طور قطع صادرات طلا، ارزآوری و 
اشــتغال زایی به همراه خواهد داشت. سهم صادرات طلای 
کشورمان در سال گذشــته، 805 کیلوگرم بوده است که 
ظرفیت افزایش این ســهم وجود دارد. برخی از کشــورها 
از جمله ترکیه در ســال های گذشته از ما مصنوعات طلا 
خریداری می کردند، اما اکنــون دولت ترکیه بر روی این 

حوزه فعالیت را شروع کرده و صادرات داشته است.

رئیس اتحادیه طلا، جواهر، نقره و سکه تهران، با اشاره به 
مالیات ابرازی طلافروشان گفت: بخشی از تولیدی های این 
صنف، معاف از مالیات هســتند، امــا میانگین مالیات این 
صنف از 12 میلیون تومان تا چندین میلیارد تومان اســت 

که برای شرکت های فعال و بزرگ در این صنعت است.
    پیوستن ۶۵ درصد صنف طلا به سامانه مودیان

وی اضافه کرد: فرار مالیاتی در همه صنوف وجود دارد، اما 
در صنف طلا بسیار کم اســت. در این صنف هیچ مشکل 

مالیاتی نداریم و جزو اصنافی بودیم که شفاف هستیم.
بذافشان از پیوستن ٦5 درصد صنف طلا به سامانه مودیان 
خبــر داد و گفت: اعضای این اتحادیــه ثبت نام کرده اند و 
مشکلی با پرداختن مالیات حقه بر اساس فعالیت و گردش 

مالی نداریم.
رئیس اتحادیه طلا و جواهر تهران بیان داشــت: مواد اولیه 
شــمش طلا برای تولید ما نیاز اســت و در سطح کشور و 
بازار طلا، کمبود داستیم و زمانی که مرکز مبادله طلا و ارز 
زیر مجموعه بانک مرکزی راه اندازی شد و با اتحادیه تهران 
همکاری دارند و مشکل کمبود شمش را حل و بازار شفاف 
شد. قبل از راه اندازی مرکز مبادله، شمش طلا وارد کشور 
و قاچاق می شــد و شــفافیت در این عرصه وجود نداشت، 

اقدامات در این زمینه خوب بوده است.
وی با اشــاره به اینکه اتحادیه طلا از ســال 1340 شروع 
به کار کرده اســت، گفت: اکنون پنج هــزار اعضا و 2 هزار 
واحــد تولیدی طلا داریم؛ هم چنین 2هزار و 500 ویزیتور 
طلا داریم و 70درصد واحدهای این صنف اجاره ای است.

بذرافشــان عنوان کرد: 430دانشــجوی فارغ التحصیل در 
صنعت طلا داریم که وارد بازار طلا شــده اند، اکنون حدود 

470 دانشجوی این صنف فعال هستند.
رئیس اتحادیه طلا، جواهر، نقره و ســکه تهران با اشــاره 
به قوانین دســت و پاگیر گفت: این قوانین باعث شده در 
حوزه صنعت نتوانیم فعالیت اقتصادی جامع و کامل داشته 
باشــیم، یکسری سامانه ها به صنف طلا تحمیل شده است 
که منجر شــده تا همکاران نتواننــد در این عرصه موفق 

عمل کنند.
وی از مردم درخواســت کرد نسبت به خرید طلا از فضای 
مجــازی دقت کنند چراکه فــروش طلا در فضای مجازی 
از لحاظ تقلبی و اســتاندارد مشکلاتی برای مردم به وجود 

آورده است.
بذرافشــان تأکید کرد: مردم بــدون اطلاع وارد این فضاها 
می شــوند و آســیب می بینند، اتحادیه طلا اکنون اجرت 

طلا بــا تنوع مــدل را ارائه می کند کــه در قیمت پایین 
عرضه می شــود و دارای کدهای استاندارد است. هم چنین 
مــردم از هویت واحد صنفی طلا مطلع شــوند و این حق 
مردم اســت که جــواز را مشــاهده کــرده و فاکتور طلا 
دریافــت کنند؛ اینکه ســکه را از طلافروشــان خریداری 
 نکنند و از مراکز عرضه ســکه با وکیوم و هولوگرام همان 

مرکز خرید کنند.
وی با اشــاره به ممنوعیت فروش طلای دست دوم، گفت: 
در دهه گذشــته گرایش مردم به سمت طلای دست دوم 
بود که منجر به آســیب در حوزه تولیدکنندگان طلا شده 
بود؛ در همین راستا جلسه با وزارتخانه های مربوطه برگزار 
کردیم، یک ماه گذشــته در اطلاعیه ای مبنی بر حذف کد 
آیســیک فروش طلای مستعمل از ســامانه نوین اصناف 
اعلام و مقرر شــد تا این کد به صورت رسمی حذف شود. 
قرار شده طلای دست دوم جمع آوری شود که هنوز به طور 

رسمی به واحدها ابلاغ نشده است.

رئیس اتحادیه طلا، جواهر، نقره و سکه تهران:

حباب سکه ۸ میلیون تومان است

رمز ارز



درحالی که انتظار می رفت تا گرمای کم سابقه هوا در کنار 
تلاقی تعطیلی های ماه محرم، ریتم اســتقبال از سینما را 
آهسته کند اما سینمای ایران توانست تا در نیمه مردادماه، 
بــا تثبیت ۱۲ میلیون و ۲۰۰ هزار نفر، گیشــه خود را به 

۷۰۰ میلیارد تومان برساند.
این آمار برای مدت زمان مشــابه ســال گذشــته، ۹۲۵۵ 
مخاطب با گیشــه ۴۰۵ میلیاردی بوده اســت که به این 
ترتیب، ســینمای ایران طی ۱۳۹ روز نخست امسال، ۳۱ 
درصد به لحــاظ مخاطب و ۷۳ درصد نیز از نظر گیشــه 
با رشــد مواجه بوده اســت که صدالبته یک آمار خوب به 

حساب می آید.
ایــن آمار از آن جهت خوب ارزیابی می شــود که برخی از 
منتقدان گیشــه سال گذشته ســینماها معتقد بودند که 
یک چهارم فروش سالانه متعلق به فیلم »فسیل« بوده که 
یک اتفاق به حساب می آمده و طبق نظر آنها، بعید به نظر 
می رسید که این اتفاق برای امسال سینماها نیز تکرار شود. 
اما خوشبختانه سینما رفتن به سبد ماهانه خانوارها افزوده 
شده و اســتقبال از چندین فیلم موجب گشته تا بپذیریم 
این روند، دیگر به یک عادت در ســبک زندگی خانواده ها 
تبدیل شــده و این میزان استقبال از سینماها برای امسال 

نیز حاصل همین تغییر رویکرد محاسبه می شود.
ســینمای ۱۴۰۳ تــا امروز، ۵ فیلم با بیــش از ۱ میلیون 
مخاطب داشــته اســت که این روند با توجه به چشم انداز 
اکران شــش ماهه دوم امســال، قطعاً به بیش از ۱۰ فیلم 
خواهد رســید. بنابراین این گزاره ای که مخاطبان سینما 
بــا بیش از ۳۰ میلیون نفر، گیشــه را بــه بیش از ۲ هزار 
میلیارد تومان خواهد رساند، بیشتر از هر زمان دیگری در 

دسترس خواهد بود.

طی این ۱۳۹ روز، »تگزاس ۳« بهترین عملکرد را از خود 
نشان داده اســت. کمدی اطیابی موفق شد تا با نمایش از 
هشــتم خردادماه، ۳ میلیون و ۱۶۰ هزار مخاطب داشته 
باشد و ۱۸۰ میلیارد تومان نیز بفروشد. این عملکرد سبب 
شده تا مخاطبان سومین فصل »تگزاس«، از دو فصل قبلی 
این کار نیز بیشتر باشــد. »تگزاس ۱«، ۱ میلیون و ۷۲۱ 
هزار مخاطب داشت و فصل دوم »تگزاس« نیز توانست ۲ 

میلیون و ۴۰۶ هزار مخاطب جذب کند.
»تمســاح خونی« که تا همین چنــد روز پیش، در صدر 
جــدول فروش و میزان مخاطبان ســینمای امســال قرار 

داشــت، حالا به رتبه دوم ســقوط کرده است. فیلم جواد 
عزتــی توانســت در این مــدت، ۲ میلیــون و ۴۰۵ هزار 

مخاطب جذب کرده و ۱۴۶ میلیارد تومان نیز بفروشد.
»مست عشق« قطعاً فراتر از انتظارها ظاهر شده و توانست 
پس از یــک دوره پرتنش، اکران خوبی را تجربه کند. فیلم 
حسن فتحی با جذب ۲ میلیون و ۵۰ هزار مخاطب، ۱۱۸ 
میلیــارد تومان فروخت که یک آمــار خوب برای این کار 

غیرکمدی به حساب می آید.
»خجالت نکش ۲« با اینکه از ۱۶ خرداد به روی پرده رفت 
اما اکنــون در رتبه چهارم جدول آثار پرمخاطب امســال 

قــرار گرفتــه و احتمال دارد با توجه به تــداوم اکران این 
کار، فیلم رضا مقصودی رتبه خود را بهبود ببخشــد. فصل 
دوم »خجالت نکش« تا امروز موفق شــده تا با ۱ میلیون و 
۱۹۰ هــزار مخاطب، به فروش ۶۵ میلیارد و ۵۰۰ میلیون 

تومانی برسد.
پنجمین رتبه جدول نیز در اختیار سال گربه قرار دارد که 
شروعی طوفانی را تجربه کرد اما به یک باره خاموش شد و 
نتوانست آن روند پرســرعت خود را در جدول پرفروش ها 
ادامه دهد. فیلم مصطفی تقی زاده موفق شــد تا ۱ میلیون 
و ۱۷۰ هزار مخاطب، گیشــه ۶۴ میلیارد تومانی را تجربه 

کند.
قطعا انتظارها از فیلمی مانند »تگزاس ۳«، فروشــی بالاتر 
از ۲۰۰ میلیارد تومان است که احتمالاً تا پایان همین ماه 
محقق خواهد شــد. همچنین فیلم هایی چون پول و پارتی 
و حتی »ملاقات با جادوگر« نیز می توانند تا پایان تابستان، 

افتخارآفرینی های خوبی را در گیشه تجربه کنند.
با توجه به اینکه برای پاییــز، فیلم های کمدی، اجتماعی 
و کودک خوبی در مســیر اکران قــرار دارند، بنابراین باید 
منتظر اتفاق های خوبی در گیشــه بود و اینکه ســینمای 
ایران برای امســال، اگر از فیلمی ۳۰۰ میلیاردی رونمایی 
نکند اما با چند فیلم بالاتر از ۲۰۰ میلیارد و چندین فیلم 
فراتر از ۱۰۰ میلیارد مواجه خواهد شد که آمار مخاطبان 
و گیشه فروش را با تحولات بسیارخوبی همراه خواهد کرد.

سینمای ایران در شرایط امروز که از روند تولیداتی و تعدد 
سالن های خوبی برخوردار است، نیاز به این روحیه مضاعف 
دارد تــا بتواند با جذب مخاطبانی بیشــتر، زمینه را برای 
رشــد کیفی و کمی فراهم کرده و مقوله سینما را بیش از 
هر زمان دیگری، در مسیر فرآیند صنعتی شدن قرار دهد.
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سینـمای ایـران ۷۰۰ میـلیاردی شـد

ورزش

پویانمایی

سریال

 نمایش خانگی

رکورد یک میلیارد دقیقه تماشای کارتون در اینترنت
رکورد بازدید از کارتون ها و پویانمایی های بارگذاری شــده در فضای مجازی از 

ابتدای سال ۱۴۰۳ تا کنون از مرز یک میلیارد دقیقه عبور کرد.
یکی از بخش های پرطرف دار در ســایت های اشتراک ویدیو در فضای مجازی، 
مربوط به کارتون ها و پویانمایی ها است و معمولاً گروه سنی کودکان و نوجوانان 
جدی ترین کاربران در این بسترها برای ثبت رکوردهای ویژه محسوب می شوند.
براساس آمار رسمی ثبت شده در سایت »آپارات« از ابتدای سال ۱۴۰۳ تا میانه 
مردادماه، مجموع بازدیدها از دســته کارتون ها و پویانمایی ها به عدد قابل توجه 
بیش از یک میلیارد دقیقه رســیده است. نکته قابل توجه اینکه نزدیک به ۳۰۰ 
میلیون دقیقه از این آمار مربوط به ابتدای تیرماه تاکنون است و به نظر می رسد 
در ادامه تعطیلات تابســتانی، ویدیوهای پویانمایی و کارتونی، با ســیر صعودی 
تماشا، مواجه خواهند بود. در میان پویانمایی های پرمخاطب هم همچنان »باب 
اســفنجی« صدرنشین فهرست بیشترین جســت وجو و تماشا بوده و بعد از آن 
پویانمایی هایی همچون »مرد عنکبوتی«، »دختر کفشدوزکی«، »کوکوملون« و 

»سگ های نگهبان« رکوددار بیشتری جست وجو در این سایت هستند.

»غریبه« جایگزین »سرزمین مادری« می شود
 تصویربرداری سریال »غریبه« به کارگردانی سروش محمدزاده و تهیه کنندگی 
جواد فرحانی تولید گروه حادثه ای مرکز ســیما فیلم با حضور بازیگرانی، چون 
پژمــان بازغی و حمید گودرزی به پایان رســیده و به زودی جایگزین ســریال 

»سرزمین مادری« می شود.
ســروش محمدزاده پیش از این چند ســریال ســاخته اســت که آخرین آنها 
مجموعه »سوران« بود که در حال و هوای تاریخ معاصر ساخته شد و به یکی از 
قهرمانان کرد کشور پرداخت. او همچنین کارگردانی مجموعه های »نوار زرد« و 

»همبازی« در تلویزیون را بر عهده داشته است.
پژمان بازغی، حمید گودرزی، اســماعیل محرابی، پــور انداخت مهیمن، محیا 

دهقانی، هلن نقی لو و رضا فیاضی از جمله بازیگران این مجموعه هستند.
داســتان این سریال درباره مصطفی نخبه داروسازی است که در آستانه ازدواج 
ناگهان براســاس شواهدی احساس می کند همسر مرحومش که سه سال پیش 
در دریا غرق شــده، زنده است. مصطفی در جست وجوی این راز با داستان های 

تو در تویی مواجه می شود.

عمو پورنگ با »لالایی« به نمایش خانگی رسید
 »لالایی«، به کارگردانی احمد درویشعلی پور و تهیه کنندگی پژمان لشکری پور 
جدیدترین سریال اختصاصی فیلیموســت که از دوشنبه، ۲۹ مرداد ماه پخش 
خواهد شد. در این ســریال علاوه بر داریوش فرضیایی، هنرمندانی چون گوهر 
خیراندیش، سعید امیرســلیمانی، امیرمحمد متقیان، نعیمه نظام دوست، کمند 
امیرســلیمانی، سپند امیرسلیمانی، هلیا امامی، امیر کربلایی زاده، حامد وکیلی، 

امیر سهیلی، مرضیه صدرایی، ابراهیم شفیعی و نیما قربان زاده حضور دارند.
در خلاصه داســتان این ســریال آمده اســت: »گلشــن« زن مسن و صاحب 
خیریه ایســت که حافظه اش را بر اثر اتفاقی از دســت داده و در شرایطی خاص 

مرد جوانی را با پسر از دست رفته اش اشتباه می گیرد.... 
از عوامل اصلی این ســریال می توان به نویســنده: محمد درویشعلی پور، مدیر 
تولید: جعفر گــودرزی، مدیر فیلمبرداری: محمود صالحــی، صدابردار: محمد 
عیوضی، طراح صحنه: قاســم ترکاشوند، طراح لباس: سحر گوران، طراح گریم: 
شهرام خلج، تدوین و جلوه های ویژه بصری: علی زارع، موسیقی: مهرداد نصرتی، 
مدیر برنامه ریزی: مجید موثق، دســتیار اول کارگردان: محمدحســین خلیفه، 

اشاره کرد.

پایانروزدهمالمپیک۲0۲4پاریس؛
چین صدر جدول را از آمریکا پس گرفت

به گزارش باشــگاه خبرنگاران، دهمین روز المپیــک ۲۰۲۴ پاریس هم به پایان 
رســید و در پایان این روز کاروان چین موفق شد با سه طلای جدیدش، دوباره 
صدر جدول توزیع مدال ها را از آمریکا پس بگیرد. البته آمریکایی ها می توانستند 
برای دومین روز متوالی جایگاه خود را حفظ کنند، اما ســایمون بایلز اســطوره 
ژیمناستیک آمریکا که تاکنون ۳ مدال طلا در المپیک پاریس کسب کرده بود، 
امشب در فینال حرکات زمینی به طور غافلگیرانه ای نقره کسب کرد تا کارش را 

در المپیک ۲۰۲۴ با سه طلا و یک نقره به پایان برساند.
روز دهم المپیک با یک رکورد شــکنی بســیار خاص و بســیار به یاد ماندنی در 
ذهن ها ماندگار شــد. رکوردی که ورزشکار ســوئدی در پرش با نیزه ثبت کرد 
و بــه طرز خارق العاده رکورد المپیک را با عدد عجیب ۲۲ ســانتی متر افزایش 
داد!البته اتفاقات مهم دیگری هم در روز دهم افتاد. پرونده بسکتبال سه نفره در 
این روز بسته شد و همچنین قایقرانی کایاک و ژیمناستیک نمایشی هم خاتمه 
پیدا کرد. کامبک ایتالیا و فرانســه در والیبال و صعود فرانسه و اسپانیا به فینال 

فوتبال از جمله اتفاقات مهم این روز بود.
کاروان المپیک ایران در روز دهم دو نماینده در کشــتی فرنگی داشــت که در 
مجموع مهدی محسن نژاد و امین میرزازاده ناامید کننده ظاهر شدند و جفتشان 
در یک چهارم نهایی شکســت خوردند. رســیدن میخایین لوپز کوبایی به فینال 
فوق سنگین کشتی فرنگی برای پنجمین بار از اتفاقات مهم دیگر المپیک بود.

دبیرکلفدراسیونفوتبال:
بیشترین دستگاه  VAR را می آوریم

به گزارش تســنیم، هدایت ممبینی، دبیرکل فدراســیون فوتبال اظهار داشت: 
شرایط خیلی سختی برای ورود کمک داور ویدیویی به کشور داشتیم. اقدامات، 
جلســات و مذاکرات زیادی انجام شد تا این اتفاق بیفتد. وی با وعده ورود چند 
دســتگاه کمک داور ویدیویی به ایران خاطرنشان کرد: می توان گفت به یکی از 
کشــورهایی تبدیل می شویم که بیشترین دســتگاه VAR را در کشور خواهیم 
داشــت. بسیاری از لیگ های معتبر اروپایی، مســابقات خود را با شش یا هفت 
 VAR برگزار می کنند. با این حال پروژه ما ورود ۱۰ دســتگاه VAR دســتگاه
اســت و ان شاءا... کار بزرگی انجام دهیم. ممبینی با اشاره به مشکلات مالی این 
فدراسیون گفت: با بودجه ای که فدراسیون فوتبال دارد، فدراسیون از هزینه در 
جای دیگری کم کرده و به داوری تزریق کرده است. با این حال از بعضی داوران 
در زمین خیلی گلایه مند هستیم. داوری که ۱۰ یا ۱۵ ساعت در شبانه روز برای 
این کار وقــت می گذارد و توانایی اداره یک مســابقه را دارد، بازی از کنترل او 

خارج می شود. این اتفاق جای افسوس دارد.

بــه گزارش ایرنا، در حالی که کمیته بین المللی المپیک به 
مدال آوران در بازی هــای المپیک ۲۰۲۴ پاریس جایزه ای 
نمی دهد اما بســیاری از کشــورها برای انگیــزه دادن به 
المپین هــا در صورت کســب مدال های طــلا، نقره و برنز 
جوایزی اهدا می کنند. بســیاری از این جوایز مالی هستند 
اما پاداش ها نمی توانند همواره مالی باشند. جوایز برخی از 

کشورها برای مدال آوران المپیک اینجا آورده شده است:
کره جنوبی؛ از معافیت سربازی تا خودروی هیوندای

در کره جنوبی معافیت از سربازی اجباری برای هر رنگ از 
مدال المپین ها تعلق می گیرد. هرچند ســون هیونگ مین 
ستاره فوتبال این کشور در بازی های آسیایی جاکارتا به آن 
دست یافت و از طلسم سربازی اجباری رها شد. همچنین 
۶ تیرانداز این کشــور در المپیک توکیو که چهار مدال از 
پنج طلا را به دست آورده بودند از طرف شرکت هیوندای 
که حامی مالی آنها محسوب می شد، خودرو دریافت کردند.

الماس و آپارتمان؛ پاداش قهرمانان لهستانی
در لهستان برندگان مدال در مسابقات انفرادی جایزه نقدی 
به مبلغ ۶۳ هزار دلار، یک آپارتمان دو خوابه، الماس، یک 
نقاشــی و یک بلیط ســفر تفریحی دریافت خواهند کرد. 
همچنیــن برندگان مدال نقره و برنــز نیز هدایای نقدی و 

غیرنقدی دریافت می کنند.
پاداش مدال آوران اندونزی؛ سه کیلوگرم طلا و ۵ رأس 

گاو
اندونــزی در بازی های المپیک توکیــو به آپریانی راهایو و 
گریســیا پولی که طلای میکس بدمینتون را کسب کرده 
بودند، مســکن، رســتوران، ۵ رأس گاو و یک قطعه زمین 
و ســه کیلوگرم طلا اهدا کرد. همچنین وزیر گردشــگری 
این کشــور به آنها ســفر رایگان به پنج مقصد گردشگری 

اندونزی پاداش داد.

اعطای نشان درجه یک افتخار به قهرمان تکواندو اردنی
هنگامــی که احمد ابوغوش اولین مدال طلا را در وزن ۶۸ 
کیلوگرم تکواندو در توکیو کسب کرد، کمیته ملی المپیک 
اردن ۱۴۰ هزار دلار بــه او و به مربی وی نصف این مبلغ 
اهدا کرد. او همچنین از کارخانه های این کشــور، ماشین، 
یک ســاعت لوکس دریافت کرد و ملک عبــدا... دوم هم 

نشان درجه افتخار را به او اعطا کرد.
فیلیپین و ارتقای درجه یک گروهبانی

هیدلین دیاز، وزنه بردار فیلیپینی پس از کســب نخستین 
مدال طــلای این کشــور در المپیک توکیــو دو ملک و 
ارتقای درجه یک گروهبانی در نیروهای مســلح فیلیپین 

پــاداش دریافت کرد. حتی رئیس کمیته المپیک فیلیپین 
 گفته بــود که بــا هزینه شــخصی به مــدال آوران خانه 

و زمین داده است.
پاداش دلاری و زمین جایزه بازیکنان فوتبال عراق

بــه گفته مقامات دولت عراق به هرکــدام از بازیکنان تیم 
فوتبال امید این کشور هفت هزار و ۲۰۰ دلار و یک قطعه 
زمین به دلیل راهیابی به المپیک داده شد. همچنین علی 
عمار یاسر، وزنه بردار عراقی پس از راهیابی به بازی ها یک 
ماشــین و یک قطعه زمین دریافت کرد و حتی به او قول 
داده شــد تا در صورت کسب مدال برنز یا مدال های دیگر، 

یک میلیون دلار دریافت خواهد کرد.

ورزشکاران مالزیایی و غذای رایگان یک ساله
اولین ورزشــکار مالزیایی که مدال طــلای المپیک را در 
پاریس به دســت آورد گرســنه نخواهد ماند، زیرا شرکت 
حمــل و نقل، وعده غــذای رایگان یک ســاله را به او داد. 
همچنین دولت مالزی یک ماشین شاسی بلند چری و یک 

آپارتمان لوکس را به مدال آوران اهدا خواهد کرد.
هند و پروازهای نامحدود و تجهیزات ورزشی رایگان

هنگامــی که نیراج چوپرا در توکیو طلای پرتاب نیزه را به 
دست آورد، توسط شرکت هواپیمایی ایندی گو به او وعده 
سفر هوایی نامحدود به مدت یک سال و تجهیزات ورزشی 

رایگان داده شد.
ورزشکاران سنگاپوری و حمل و نقل رایگان

پس از اینکه جوزف اســکلینگ در بازی های ریو ۲۰۱۶ در 
شنای ۱۰۰ متر پروانه با کسب طلا تاریخ ساز شد، سرویس 
حمل و نقل گرب به مدت یک سال حمل و نقل رایگان را 
برای او و خانواده اش ارائه داد. دولت این کشور نیز برای هر 

مدال طلا ۷۵۰ هزار دلار پاداش در نظر گرفت.
مدال آوران  پاداش  مترو؛  با  مادام العمر  رایگان  ســفر 

هنگ کنگی
دولــت هنگ کنگ بــه شمشــیربازانی که مــدال طلای 
پاریس را کســب کنند، بلیت سفر رایگان مادام العمر برای 
سیســتم متروی شهر داد و این قول را به مدال آوران سایر 
رشته ها هم داد. باشــگاه جوکی هنگ کنگ به مدال آوران 
طلای انفرادی ۷۷۰ هزار دلار جایزه می دهد. باشــگاه های 
زنجیــره ای پیور نیز به تمام ۳۵ ورزشــکار هنگ کنگی در 
پاریس عضویت مادام العمر ارائه می دهد. شرکت هواپیمایی 
کیســی پســفیک نیز اعلام کرد که به تمــام مدال آوران 

پاریس به مدت یک سال سفر رایگان اهدا خواهد کرد.

به گزارش ایرنا، از چند ماه قبل مشخص بود که بازسازی 
ســکوهای ورزشگاه آزادی زمان بر اســت و این استادیوم 
نمی تواند میزبان دیدارهای اســتقلال و پرســپولیس در 

ابتدای لیگ بیست و چهارم باشد.
مســئولان بلافاصله ورزشگاه تختی را به عنوان جایگزین 
معرفی کردند و قرار بر این بود که ۲ باشــگاه اســتقلال 
و پرســپولیس نیز در آماده شــدن این استادیوم به اداره 

ورزش و جوانان استان تهران کمک کنند.
این اتفاق به اعتقاد مسئولان اداره ورزش و جوانان استان 
تهران رخ نداد و به همین دلیل گفته می شــود ورزشگاه 
تختی آماده میزبانی از اســتقلال و پرسپولیس در شروع 

لیگ بیست و چهارم نیست.
ورزشگاه دستگردی هم شــرایط میزبانی از سرخابی ها را 

تنها در دیدارهای بدون تماشــاگر دارد که این مســئله 
چندان باب میل مدیران پرسپولیس و استقلال نیست. 
بــه همین دلیل فدراســیون فوتبال از این دو باشــگاه 
پرطرفدار درخواست کرده تا ورزشگاه جایگزین خود را 
معرفی کنند. اتفاقی که تا امروز رخ نداده اما شــایعاتی 
درباره تصمیم مدیران پرسپولیس و استقلال وجود دارد.

گویا مسئولان تیم های قهرمان و نایب قهرمان فصل قبل 
تصمیم دارنــد اراک را به عنوان میزبان دیدارهای خود 
معرفی کنند و در حال بررســی نهایی روی این موضوع 
هستند. با توجه به میزبانی یک هفته در میان آلومینیوم 
اراک در ورزشــگاه امام خمینی )ره( اراک باید دید آیا 
مجوز حضور اســتقلال و پرســپولیس در این استادیوم 

صادر می شود یا نه؟

بــه گزارش فارس، غفور کارگری، رئیــس کمیته ملی پارالمپیک پس از دیــدار تدارکاتی تیم ملی والیبال 
نشســته کشورمان مقابل قزاقستان گفت: این پیروزی را که مقابل تیم سخت کوش قزاقستان به دست آمد، 
 تبریک می گویم. قزاقســتان با حمایت هایی که شده، تبدیل به تیم خوبی شده است و همین که یک دست 
در مشــهد از ما گرفت، یعنی پیشرفت خوبی کرده اســت. این یک تلنگر برای ملی پوشان است که حریفان 

خود را دست کم نگیرند.
کارگری ادامه داد: کاروان ما قرار است دوم شهریور به کشور فرانسه اعزام شود. نمایندگان کشورمان شامل 

۶۵ ورزشکار در ۱۰ رشته هستند. 
روی تیم هــای اعزامی  کار ویژه و مفصلی صورت گرفته اســت و کاروان آماده ای بــرای اعزام به پارالمپیک 
داریم. وی افزود: یک سری از ورزشکاران خوب ما به دلایل مختلف از عرصه مسابقات دور شدند که چندتن 
از این ورزشــکاران طلایی قطعی ما بودند ازجمله مرحوم رشــید مسجدی که از دنیا رفت و وحید نوری که 
کلاس پزشــکی اش پس گرفته شد.رئیس کمیته ملی پارالمپیک گفت: امیدوارم کاروان کشورمان با همت 

ورزشکاران و با درایت کادر فنی و لطف خداوند نتیجه خوبی کسب کند.

همراهباالمپیک۲0۲4پاریس؛

پاداش عجیب برخی قهرمانان المپیکی؛ از بلیت رایگان مترو تا چند رأس گاو

از »ملاقات با جادوگر« تا »قیف« و »شهر گربه ها« در راه اکران
در ســیزدهمین جلسه شــورای صنفی نمایش  نام 
دو فیلم جدید برای اکران از امروز و قرارداد 

اکران چند فیلم دیگر ثبت شد.
براین اساس فیلم های »ملاقات با جادوگر« 
و »درآغوش درخت« از امروز ۱۷ مرداد 
در سینماهای سراسر کشور روی پرده 

خواهند رفت.
بــه کارگردانی  با جادوگر«  »ملاقات 
حمیــد بهرامیــان و تهیه کنندگی 
اعتباریــان در یکی دو  حمیــد 
ســال گذشــته چند بــار در 
نوبت اکران قــرار گرفت که 
به نمایش  به دلایل مختلف 
درنیامد و بالاخره قرار است 
از این هفته طلســم اکران 

آن بشکند.
فیلم نامه این فیلم کمدی 

را امیرمهدی ژوله نوشته است.
در فیلم »ملاقات با جادوگــر« مانی حقیقی، امیرمهدی 
ژوله، نســیم ادبی، علیرضا خمســه و.... بــه ایفای نقش 

می پردازند.
»در آغوش درخت« نیز در جشــنواره فجر دو سال قبل 

رونمایی شده بود که از این هفته به نمایش درمی آید.
این فیلم به کارگردانی بابک خواجه پاشا است که روایت 
یک خانواده اســت که پــدر و مادر در آســتانه جدایی 

هستند و نقش مادر را مارال بنی آدم بازی می کند.
علاوه بر این ها، در جلســه امروز شورای صنفی نمایش، 
قرارداد ســرگروهی »نفرین آرتــا«، »مفت بر«، »قیف«،   
»شه ســوار«، »شهر گربه ها« و »سفر پرماجرا« ثبت شده 
است. فیلم ســینمایی »نفرین آرتا« به کارگردانی مجید 
کریمی  و تهیه کنندگی ســید جلال چاوشــیان ساخته 
شده که توســط دفتر پخش »گویا فیلم« به سرگروهی 
پردیس ایران مال اکران می شــود. فیلم سینمایی »مفت 
بر« به کارگردانی عادل تبریزی و تهیه کنندگی حســین 

فرح بخش نیز به سرگروهی پردیس آزادی اکران خواهد 
شــد که پخــش این فیلم بــر عهده تهیه کننده اســت. 
همچنین تازه ترین فیلم سینمایی »قیف« به کارگردانی 
محســن امیریوســفی و تهیه کنندگــی ســعید ملکان 
آماده اکران شــده که با پخش خانه فیلم به ســرگروهی 
پردیس چارسو روانه ســینماها خواهد شد. فیلم کمدی 
»شه ســوار« به کارگردانی و تهیه کنندگی حسین نمازی 
نیز که ســال گذشــته در جشــنواره فجر رونمایی شد 
 توسط دفتر پخش »شــهرفرنگ« به سرگروهی پردیس 

ملت اکران خواهد شد. 
فیلم ســینمایی »شــهر گربه هــا ۲« بــه کارگردانی و 
تهیه کنندگی ســید جواد  هاشمی  نیز در حوزه سینمای 
کودک و نوجوان است که خانه فیلم آن را به سرگروهی 
پردیس کورش اکران خواهد کرد. فیلم ســینمایی »سفر 
پرماجرا« به کارگردانی و تهیه کنندگی حجت سیفی نیز 
دیگر فیلمی  اســت که اعلام شده به سرگروهی پردیس 

چارسو اکران می شود.

استقلال و پرسپولیس هنوز ورزشگاه جدید معرفی نکرده اند؛ 

احتمال حضور سرخابی ها در اراک
رئیسکمیتهملیپارالمپیک:

کاروان آماده ای برای اعزام به پارالمپیک داریم
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شهردار شیراز در پیامی به مناسبت روز خبرنگار:
قدردان خبرنگاران هستیم 

به گزارش سبحان، محمدحسن اســدی، شهردار شیراز در پیامی هفدهم 
مردادمــاه، روز خبرنــگار را به اصحاب خبر و رســانه به ویــژه  خبرنگاران 
مطبوعــات، خبرگزاری هــا، پایگاه هــای خبری، عکاســان خبــری، خبر 
صداوســیمای مرکز فارس و عوامل اجرایی مرتبط با این حوزه در اســتان 

فارس تبریک گفت.
شــهردار شیراز ضمن گرامی داشــت یاد خبرنگار شهید محمود صارمی از 
تلاش های ارزشــمند تمامی فعالان رسانه که در مسیر بیان حق و حقیقت 

می کوشند، تشکر کرد. متن پیام اسدی به شرح زیر است:
روز و هفته خبرنگار را به تمامی فعالان حوزه خبر و اطلاع رســانی به ویژه 
رسانه ها، خبرنگاران و عکاسان خبری که مأموریت انعکاس اخبار و تصاویر 
بخش های مختلف مدیریت شهری، شهرداری و شورای اسلامی شهر شیراز 
را بــر عهده دارند تبریــک می گویم و تلاش های ارزنده آنها در انتشــار و 
انعکاس خدمات و فعالیت های مجموعه های مختلف شــهرداری و شورای 

اسلامی شهر به مردم را ارج نهاده و قدردان هستم. 
خبرنگاران از اقشار شــریف، زحمتکش و در عین حال دلسوز، مطالبه گر، 
وظیفه شــناس و متعهدی هستند که با رجوع به وجدان های بیدار خویش 
در ایفای رســالت سنگین و ارزشمندشان که همانا آگاهی رسانی درست و 
به موقع به شــهروندان و بیان واقعیات جامعه است، از هیچ کوششی دریغ 

نمی کنند.
هفدهم مرداد ماه بهانه ای است تا مدیران اجرایی از کوشش های بی دریغ و 
مساعی بلیغ زنان و مردانی که استوارانه و مجاهدانه در این راه قدم گذاشته 

و در مسیر اعتلای کشورمان قلم می زنند، تقدیر و تجلیل کنند.

معاون عمرانی استانداری فارس: 
ادارات فارس امروز ۱۷ مرداد تعطیل هستند

به گزارش سبحان، محمود رضایی کوچی، معاون عمرانی استانداری فارس 
گفــت: با توجه به تداوم گرما و لزوم صرفــه جویی در مصرف انرژی برق، 

ادارات فارس چهارشنبه ۱۷ مردادماه ۱۴۰۳ تعطیل هستند.
رضایی کوچی افزود: این اقدام بر اســاس تصمیــم کارگروه مصرف انرژی 
برق استان اتخاذ شده و بر اساس آن تمام دستگاه های اداری استان فارس 
فردا تعطیل هستند. وی ادامه داد: این تعطیلی شامل دستگاه های خدمات 
رســان، بانک ها، مراکز درمانی، اورژانس، آتش نشــانی و مراکز انتظامی و 
همچنین دســتگاه های زیرمجموعه قوه قضاییه استان نمی شود و فعالیت 

آنها فردا نیز ادامه دارد.
وی اظهار کرد: پیش بینی می شــود که این تعطیلی موجب صرفه جویی در 
مصرف برق به میزان حدود ۵۰ مگاوات شود که این در حوزه صنعت مورد 

استفاده قرار خواهد گرفت.

مدیرکل نوسازی مدارس استان فارس:
مهر ۱۴۰۳ جشن پایان مدارس کانکسی 

در استان است

به گزارش ســبحان، محمدخلیل خرد، مدیرکل نوســازی مدارس استان 
فارس در نشست نماینده وزیر آموزش و پرورش در پروژه مهر با مسئولان 
آموزش و پرورش اســتان فارس اعلام کرد: در این اســتان ۷۹ مدرســه 
کانکســی داریم که با تلاش های صورت گرفته تا مهر امســال جمع آوری 

می شوند. 
وی افزود: در ســه ســال گذشــته بیش از۶۰۰ هزار متر مربع آسفالت، و 
افزون بر ۲۵۰ هزار متر مربع ایزوگام پشــت بام مدارس انجام شد و بیش از 

۳ هزار و ۶۰۰ کلاس درس نیز شاداب سازی شد. 
خرد اضافه کــرد: در این مدت یک هزار و ۵۰۰ کلاس درس نیز مجهز به 
تجهیزات سرمایی و گرمایی شدند. مدیرکل نوسازی مدارس استان فارس 

ادامه داد: بیش از ۴۵۰ میلیارد ریال تجهیزات ویژه مدارس تهیه است. 
وی اعــلام کرد: عملیات ســاخت ۲۰۰ نمازخانه مدارس را در مهرماه آغاز 

خواهیم شد.
علیرضا شــجاعی پور، معاون آموزش متوســطه اداره کل آموزش و پرورش 
فارس در این نشســت گفت: دستورالعمل پروژه مهر سال تحصیلی جدید 

بسیار جامع و کامل و متفاوت با سال های گذشته است. 
شــجاعی پور ادامه داد: در حوزه متوسطه توسعه شــاخه ای و رشته ای در 
دســتورکار آموزش و پرورش قرار دارد.  وی افــزود: انجام فرآیند گزینش 
بیــش از ۳ هزار نفر از پذیرفته شــدگان آزمون اســتخدامی دبیری پروژه 

عظیمی  بود که توسط معاونت آموزش متوسطه استان انجام شد. 
وی اعلام کرد: برنامه عملیاتی ویژه ســال تحصیلی ۱۴۰۳-۱۴۰۴ تدوین 
شده و در تکمیل فرایند آموزشی با تولید محتواهای آموزشی و ارائه آن در 

فضای مجازی، فرآیند آموزشی ارتقا می یابد. 
عبدالرســول شــکیبایی فرد، نماینده وزیر آموزش و پرورش در پروژه مهر 
استان فارس گفت: طی سه سال گذشته، بیش از ۲۳۵ هزار معلم در کشور 

استخدام شدند. 
شکیبایی فرد اظهار کرد: بزرگ ترین رویداد در آموزش و پرورش، پروژه مهر 

و بازگشایی مدارس است که جامعه را تحت تأثیر قرار می دهد. 
وی افزود: با استخدام بیش از ۲۳۵ هزار معلم، بیشترین استخدام در دولت 
سیردهم اتفاق افتاد. وی بیان کرد: ۹۰ درصد موانع و مشکلات پروژه مهر 
باید در ســطح استان حل و فصل شود و با تلاش های صورت گرفته فرآیند 

استخدام ها بیش از یک ماه از زمان بندی جلوتر است. 

مدیرکل هیئت عمومی  و هیئت های تخصصی
 دیوان عدالت اداری:

شرط داشتن گواهینامه برای دریافت خودرو
 باطل شد

بــه گزارش ســبحان، یــدا... اســماعیلی فرد، مدیرکل هیئــت عمومی  و 
هیئت هــای تخصصی دیوان عدالت اداری با اشــاره به ابطال بند ۲ ماده ۴ 
دستورالعمل بازار خودرو شــورای رقابت درباره شرایط متقاضیان دریافت 
خودرو، گفت: تعیین شرط داشــتن گواهینامه برای دریافت خودرو خارج 
از صلاحیت شورای رقابت اســت و متقاضیان برای دریافت خودرو نیاز به 

گواهینامه ندارند. 
 اســماعیلی فرد با اشــاره به ماده ۹۲ دیوان عدالت اداری، اظهار داشــت: 
مطابق با این ماده قانونی، اگر مصوبه ای در هیأت عمومی باطل شــد مرجع 
طرف شــکایت یا سایر دستگاه ها مکلف اند که مفاد آن رأی را در دستورات 
و اقدامات و تصمیم گیری های بعــدی رعایت کنند و اگر مصوبه ای خلاف 
آن صــادر کنند؛ بــدون آنکه در هیئت های تخصصی وارد شــود با دعوت 
نماینده طرف شــکایت در هیأت عمومی مطرح می شود و از تاریخ تصویب 

ابطال می شود. 
وی ادامه داد: در جلســه هیئت عمومی، بند ۲ ماده ۴ دســتورالعمل ۶۳۳ 
شورای رقابت مطرح شد. این مصوبه بیان می داشت که برای خرید خودرو، 
متقاضی الزاماً باید گواهی نامه رانندگی داشــته باشد به دلیل آنکه هیئت 
عمومی  در رأی قبلی بیان کرده بود که داشــتن گواهی نامه رانندگی یک 
نوع قانون گذاری است و شــورای رقابت چنین اختیاری را نداشته و ندارد 
و به این جهت اگر قرار اســت که حقوقی هم محدود شود، قانون گذار باید 
حقوق را محدود می کند و در واقع دسترسی افراد را به بازار خودرو محدود 
کند. این محدودیت در مقررات قانونی وجود نداشــت و هیئت عمومی  هم 

این را از اختیارات شورای رقابت ندانست. 
مدیرکل هیئت عمومــی  و هیئت های تخصصی دیوان عدالت اداری گفت: 
این مصوبه از تاریخ تصویب باطل شد؛ این بدین معنی است که افرادی که 
از تاریخ تصویب مصوبه با این شــرط نتوانســتند مراجعه کنند و خودرو را 
دریافت کنند با این رأی دیوان عالی می توانند متقاضی خرید خودرو باشند 

و با ثبت نام، خودرو را دریافت کنند. 
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بــه گــزارش ســبحان، محمــد ثابت اقلیــدی، مدیــرکل 
میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی استان فارس از 
ابلاغ شــماره ثبتی ۱۴ اثر ارزشــمند تاریخی و طبیعی این 

استان خبر داد. 
ثابت اقلیدی با بیان اینکه فارس بیشــترین تعداد اثر تاریخی 
ثبتی کشور را داراست، گفت: در حال حاضر ۱۴ اثر ارزشمند 
تاریخــی و طبیعی در شهرســتان های اســتان فــارس در 
 فهرســت ملی به ثبت رسیده است و شــماره ثبتی تا آن نیز 

ابلاغ  شده است. 
مدیــرکل میراث فرهنگی فارس افزود: اثــر تاریخی »آب انبار 
هشــت پخ« در شهرســتان لارســتان به شــماره ۳۴۱۴۴، 

»بــرم ســراب دخترون« در شهرســتان کازرون به شــماره 
ثبت ۳۴۱۵۲، »خانــه زارع جدس و کدیــور« واقع دربافت 
تاریخــی شــیراز بــه شــماره ۳۴۱۵۱ و همچنیــن »غار 
چهــل دختــرون« در شهرســتان جهرم پس از تشــریفات 
 قانونــی لازم به شــماره ۳۴۱۵۴ درفهرســت ملــی به ثبت

رسیده است. 
ثابت اقلیدی گفت: »قلعه گوری محمله« در شهرســتان خنج 
به شماره ۳۴۱۲۲، »مسجد محمدیه« درشهرستان جهرم به 
شــماره ۳۴۱۶۱، »حمام گودی« در بافت تاریخی شــیراز به 
شماره ۳۴۱۴۷ و »کارخانه پنبه« واقع در شهرستان جهرم به 

شماره ۳۴۱۵8 درفهرست ملی به ثبت رسیدند.

وی درادامــه افــزود: »پــل شکســته جــدول ترکــی« در 
شهرســتان کازرون بــه شــماره ۳۴۱۵۵، »قلعــه پرگــو« 
درشهرســتان اوز به شــماره ۳۴۲۱۱، »دبیرستان ذوالقدر« 
درشهرستان فسا به شــماره ۳۴۲۰۹، « بقایای قلعه سفید« 
درشهرســتان اوز به شــماره ۳۴۲۱۳ و »حمام فدشــکویه« 
درشهرســتان فســا به شــماره ۳۴۲۰۵ و همچنین محوطه 
باســتان شــناختی »دکان فیشور« در شهرســتان اوز پس 
 از طی تشــریفات قانونی لازم به شــماره ۳۴۲۰۶ درفهرست 

ملی جای گرفت. 
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی استان 
فارس ادامه تأکید کرد: این آثار تحت حفاظت و نظارت وزارت 

میرا فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی هستند و هرگونه 
دخل و تصرف یا اقدام و عملیات که منجر به تخریب یا تغییر 
هویت آن شــود برابر مواد ۵۵8 لغایــت ۵۶۹ از کتاب پنجم 
قانون مجازات اســلامی، تعزیرات و مجازات هــای بازدارنده 
جرم محسوب می شود و مرتکب مشمول مجازت های قانونی 
خواهد شد و مرمت و بازسازی اثر صرفاً با تأکید و نظارت این 

وزارت خانه ممکن خواهد بود. 

به گزارش ســبحان، بــه مناســبت ۱۷ مرداد 
روز خبرنــگار، صداوســیمای فــارس میزبــان 

اصحاب رسانه های استان فارس بود. 
احمد پهلوانیان، مدیرکل صداوسیمای فارس در 
این نشست خبری ضمن قدردانی از تلاش های 
اصحاب رسانه در اســتان فارس گفت: مجموعه 
فعــالان  رســانه ای و خبرنگاران اســتان فارس 
افرادی شریف و نجیب، متخصص، دارای مهارت 

و دانش با قلم بسیار حساس و اخلاق مدارند. 
پهلوانیان افزود: کمتر از دو سال در صداوسیمای 
فارس خدمتگزار مردم هستم و تلاش کرد ایم در 
ایــن مدت تولیدات  رســانه ای را از نظر کیفی و 

کمی  ارتقا دهیم. 
  »روز خون« آبان ماه آماده پخش از  رسانه 

ملی می شود
مدیرکل صداوســیمای فــارس با بیــان اینکه 
صداوسیمای فارس آثار طبقه الف و ب متعددی 
را تولید کرده اســت، افزود: ســریال طبقه الف 
»روز خــون« کــه بــه حمله تروریســتی حرم 
شاهچراغ می پردازد نیمه نخست آبان ماه آماده 
پخش از  رســانه ملی می شود. پهلوانیان به پایان 
تولید مجموعه عروسکی »دنیای آوا« اشاره کرد 
و گفت: این مجموعه عروســکی که تمام عوامل 
آن از استان فارس هستند، پاییز از شبکه فارس 

و شبکه های سراسری پخش خواهد شد.
مدیرکل صداوســیمای فارس تولید سریال طنز 
اجتماعی »فالوده شیراز« و »کوچه قشو رشو«، 

مجموعه های پویانمایی را از دیگر برنامه های در 
حال ســاخت شبکه فارس بیان و ابراز امیدواری 
کرد ایــن آثار در حال تولیــد در آینده نزدیک 

آماده پخش شود.
   رادیو فارس در سال گذشته ۱۰۳ نمایش 

رادیویی تولید کرد
پهلوانیان بــا بیان اینکه رادیو فارس در ســال 
گذشته ۱۰۳ نمایش رادیویی تولید کرد، افزود: 
این میزان به اندازه تولیدات بیش از دو سال یک 

مرکز صداوسیما در شرایط عادی است. 
مدیرکل صداوســیمای فــارس با بیــان اینکه 
مستندهایی زیادی در صداوسیمای فارس تولید 
شــده یا در حال تولید است، گفت: مستندهای 

»شهدای حرم شاهچراغ«، »رنگواره های کهن«، 
»ایلیاتی«، »ایران دخت« از جمله این آثار است.

پهلوانیان بــا بیان اینکه به مناســبت برگزاری 
کنگره شهدای استان فارس در آبان ماه امسال، 
مسابقه استعدادیابی راوی شو به عنوان نخستین 
مســابقه اســتعدادیابی کشــور با موضوع های 
روایتگری، هنرهای تجسمی ، نمایش، خوانندگی، 
سرود و غیره در حال تولید است ادامه داد: تولید 
اصلی این مسابقه هفته آینده آغاز می شود و در 

هفته دفاع مقدس پخش خواهد شد.
   پرداخت به اقوام مهم ترین دســتورکار 

صداوسیمای استان
مدیرکل صداوسیمای فارس با بیان اینکه استان 

فارس رنگین کمان اقوام است، پرداخت به اقوام 
و آداب و رسوم آنها را از مهم ترین برنامه های در 
دســتورکار صداوسیمای استان برشمرد و افزود: 
تولیــد برنامه های »ایلیاتی، »فارس خانه اقوام«، 
»رنگواره های کهن« از جمله آنهاست. پهلوانیان 
با بیان اینکه  رســانه ملی صــدای مردم و بیان 
کننده مطالبات و مشــکلات مردم است، گفت: 
در سیمای فارس برنامه های »بازتاب«، »پیجور« 
و »در شهر« مســائل و مشکلات مردم را دنبال 
و پیگیری می کنند و مشــابه همیــن برنامه ها 
در رادیــو فــارس و خبر فارس بــه خصوص با 

گزارش های سرزده روی آنتن می رود. 
مدیرکل صداوســیمای فارس گفــت: در حوزه 
دفاع مقدس مســتندهای »شهیدآباد«، »شهید 
جاویدی« و »شــهید بهشــتی«، »جهانگیرخان 
قشــقایی« و »ســید ســند« تولیــد شــده یا 
در حــال تولیــد اســت وی افــزود: در دهــه 
نخســت ماه محرم امســال از ۷۰ نقطه استان 
عزاداری های مردم فارس زنده از شــبکه فارس 
و شــبکه های سراســری و اســتانی پخش شد 
و در دوران انتخابــات بــا راه انــدازی ۱۵ کانال 
در صداوســیمای فارس از ۱۲۷ نقطه اســتان 
 حضور مردم در پای صندوق های رأی به تصویر 

کشیده شد 
مدیرکل صداوســیمای فارس گفت: رادیو فارس 
در ۶ شبکه رادیویی سراسری بسته ثابت هفتگی 
دارد و ســال گذشــته ۵۰ برنامه تولیدی رادیو 

فارس از شــبکه های سراســری و استانی روی 
آنتن رفت. 

  طرح اچی دی سازی هشتاد درصد پیشرفت 
دارد

وی با بیان اینکه در حوزه فنی از شــش ســال 
گذشته پخش اچ دی بیشتر شبکه های سراسری 
در رسانه ملی آغاز شد اما استان فارس سهمی از 
این موضوع نداشــت، افزود: صداوسیمای فارس 
از سال گذشته طرح اچی دی سازی را آغاز کرده 
اســت و تاکنون بیش از ۶۰ میلیارد تومان برای 
این طرح بزرگ هزینه شده است و هشتاد درصد 

پیشرفت دارد. 
مدیرکل صداوســیمای فارس ادامــه داد: واحد 
سیار صداوســیمای فارس با هزینه ۱۲ میلیارد 
تومان در حال بازســازی و آماده شــدن است و 
۴ استودیو ســیمای فارس با هزینه ۴۰ میلیارد 
تومان اچ دی سازی شده است و تا سه ماه آینده 
طرح بزرگ اچ دی ســازی در شــبکه فارس به 
سرانجام خواهد رسید و مخاطبان استان فارس 
از ارتقای قابل توجه کیفیــت تصاویر برخوردار 

می شوند. 
پهلوانیــان بــا بیان اینکــه نصــب و راه اندازی 
۴۰ فرســتنده تلویزیونــی دیجیتــال اســتان 
فــارس با هزینه ۴۰ میلیارد تومان انجام شــده 
اســت این تلاش ها را در جهت خدمت رســانی 
 بهتــر به مردم اســتان فارس و جلــب رضایت 

آنها برشمرد. 

مدیرکل صداوسیمای فارس:

 اچ دی سازی شبکه فارس تا سه ماه آینده به سرانجام خواهد رسید

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان فارس: 

 14 اثر تاریخی و طبیعی استان فارس در فهرست ملی قرار گرفت

به گزارش سبحان، جابر مهدیار، نماینده آستان قدس 
رضوی در اســتان فارس و مدیــر کانون های خدمت 
رضوی اســتان با سفر به شهرستان کازرون در سالن 
اجتماعات ناحیه مقاومت بســیج این شهرســتان با 
بیان اینکه استان فارس با آزادی ۳۲۰ زندانی جرایم 
غیر عمد در صدر اســتان های کشور قرار دارد، اظهار 
داشــت: آزادی زندانیان بدهکار یکی از کارکردهای 
اصلی دفتر آســتان قدس در اســتان فارس اســت. 
خادمیــاران رضوی همه توان خود را برای حمایت از 
خانواده زندانیــان و آزادی زندانیان بدهکار و جرایم 
غیرعمد بــکار می بندند تا خانواده ای بی سرپرســت 

نباشد و آسیب نبیند.
 مهدیار بر ســر قبور شهدای کازرون و به ویژه شهید 
محراب شهرستان حجت الاسلام خرسند حضور یافت 
و به اتفاق خادمیاران رضوی کازرون به شــهدای این 
شهرســتان ادای احترام کرد. نماینده آســتان قدس 
رضوی در اســتان و مدیر کانون های خدمت رضوی 
فــارس با تأکید بــر اهمیــت آزادی زندانیان جرایم 
غیرعمد و بدهــکار گفت: ایــن کار معامله کردن با 
خدا اســت. آزادی این زندانیان از پرسودترین معامله 

با خداســت. خداوند بارها از مردم خواســته تا گره 
از مشــکلات گرفتــاران باز کننــد و زندانیان جرایم 
غیرعمد از افراد گرفتار هســتند و ایجاد گشایش در 
زندگی این افراد نیز ثواب و اجر اخروی دارد و زمینه 
رضایت خانواده ها را نیز فراهــم می کند، خادمیاران 
آســتان قدس رضوی در اســتان فارس بارها در این 
کار خیر مشــارکت داشــته اند و حتی آبروی خود را 
خرج و مصروف رضایــت گرفتن یا جمع آوری وجوه 
و یا بخشش طلب بستانکاران این زندانیان کرده اند. 

وی به شــهادت شهید راه قدس اسماعیل هنیه اشاره 
کرد و اظهار داشــت: زمانی شهادت با مسموم کردن 

بود و یک زمانی با شمشیر و خنجر و اسلحه، در حال 
حاضر تفنگ و موشــک به میدان آمده است. شهادت 
رهبــر جنبش حماس هم این گونــه رقم خورد که در 
ام القری اســلام و در کشــور ایران اسلامی  با موشک 
خونــش به زمین بریزد و یک رهبر شــیعه اســلامی 
 بر پیکــرش نماز بخواند. این گونه باشــکوه تشــییع 
شــود و چقدر زیبا به خاک سپرده شــود و این گونه 
 بــا خونش باعــث بیــداری ملت ها و ایجــاد وحدت 

شیعه و اهل سنت شود. 
مهدیــار در جریان ســفر بــه شهرســتان کازرون با 
حجت الاسلام صباحی، امام جمعه کازرون و همچنین 

فرمانده سپاه شهرستان نیز دیدار کرد.
حجت الاســلام صباحــی نیز بــا تقدیــر از اقدامات 
نمایندگی آســتان قــدس رضوی در اســتان فارس 
و کانون هــای خدمــت خواســتار توجه بــه فرهنگ 
معنــوی و همچنین ترویج فرهنگ انس با اهلبیت در 
شــهرها و مناطق مختلف شــد و اظهار داشت: ترویج 
فرهنگ رضوی نیاز امروز جامعه ماســت و خادمیاران 
 رضــوی در قالــب کانون هــای خدمت اکنــون این 

مهم را بر عهده دارند. 

به گزارش ســبحان، همزمان با گرامیداشت هفته حمایت از 
صنایع کوچک در جلســه اي به ریاست اســتاندار فارس و با 
حضور مدیران کل دســتگاه هاي اجرایي مســائل و مشکلات 

شهرک صنعتي بزرگ شیراز بررسي شد. 
در این جلســه ســید مســعود عظیمی، مدیرعامل شــرکت 
شــهرک هاي صنعتي فارس با گرامیداشــت هفته حمایت از 
صنایع کوچک و ســهم بیش از ۹۰ درصدي واحد هاي صنایع 
کوچک در شهرک هاي صنعتي استان گفت: صنایع کوچک به 
ســرمایه هنگفتی نیاز ندارند و با سرمایه هایي به مراتب کمتر 
از واحدهاي صنعتي بزرگ مقیاس، یک کارگاه و واحد تولیدی 
راه اندازی می شود. با این کار از یک سو مردمی کردن اقتصاد و 
مشــارکت مردم در زمینه جهش تولید رخ می دهد و از سوی 

دیگر مسئله اشتغال و تولید در کشور نیز حل خواهد شد. 
  بیش از ۴۰ درصد از آمار واحد هاي صنعتي استان در 

شهرك صنعتي بزرگ شیراز قرار دارند
عظیمي با بیان اینکه شــهرک صنعتي بزرگ شیراز به عنوان 
مهم ترین قطب صنعتي استان محل استقرار طیف گسترده اي 

از صنایع کوچک و متوسط است، گفت: بیش از ۴۰ درصد از 
آمار واحد هاي صنعتي استان و ۶۵ درصد از واحد هاي مستقر 
در شهرک هاي صنعتي استان در این شهرک صنعتي مستقر 
شده اند که این موضوع بیانگر جایگاه مهم این شهرک صنعتي در 
 توسعه صنعتي، اقتصادي و ایجاد اشتغال پایدار در استان است. 
وي افزود: با توجه به اهمیت شــهرک صنعتي بزرگ شــیراز، 
رفع مشکلات این شــهرک صنعتي نیز باید به صورت ویژه و 
با اولویت در دســتور کار قرار گیرد تا دغدغه فعالان اقتصادي 

وکارآفرینان به حداقل برسد. 
مدیرعامل شــرکت شــهرک هاي صنعتي فارس با قدرداني از 
پیگیري هاي مســتمر اســتاندار گفت: حل مشکلات شهرک 
صنعتي شــیراز با همراهي، تعامل و حمایت همه دســتگاه ها 

امکان پذیر است.
  صنعتگران در زمینه مدیریت مصرف بار همکاري خوبي با 

شرکت توزیع برق داشته اند
عظیمي با بیان اینکه مشــکلات تأمین آب شرب، آنتن دهي 
تلفن همراه، اعمال خاموشــي هاي برق و تأمین سوخت دیزل 

ژنراتورهاي تولید برق واحدها از مهم ترین مشــکلات شهرک 
صنعتي و صنعتگران مســتقر در آن اســت، گفت: در موضوع 
اعمال خاموشــي ها، تاکنون صنعتگــران در زمینه مدیریت 
مصرف بار همکاري خوبي با شــرکت توزیع برق داشــته اند و 
علي رغم بروز مشکلات قطعي برق براي بخش صنعت، تعامل 
و همراهي خوبي داشــته اند گفت: برخي واحد ها براي تأمین 
ســوخت ژنراتورهاي اظطراري تولید برق با مشکلاتي مواجه 

هستند که باید براي آنها تدبیر کرد. 
عظیمي همچنین در خصوص مشــکل آنتن دهي تلفن همراه 
در برخي فازهاي طرح توســعه شــهرک صنعتي که با قطعي 
برق این مشکل بیشــتر مي شود گفت: این موضوع در مرحله 
رسیدگي اســت که باید اقدامات در کوتاهترین زمان انجام و 
تمهیداتي به منظور بروز مشکلات ایستگاه هاي BTS در نظر 

گرفته شود.
  خط انتقال آب نیز تا ورودي شهرك صنعتي اجرا شده 

است
مدیرعامل شــرکت شــهرک هاي صنعتي فــارس همچنین 

خواستار تســریع در وصل انشعاب آب شرب شهرک صنعتي 
توســط آبفا شد و افزود: با توجه به خشکسالي هاي پي در پي 
و کاهش شــدید سطح سفره هاي زیرزمیني و افت قابل توجه 
آب دهي چاه هاي آب شــرب، برنامــه عملیاتي براي رفع این 
مشکل در دســتور کار قرارگرفت وپس از پیگیري ها، قرارداد 
خرید انشعاب آب شــرب با آبفاي شیراز منعقد و خط انتقال 
آب نیز تا ورودي شــهرک صنعتي اجرا شده است و از سمت 
دیگر آبفاي شــیراز نیز نســبت به اجراي خط انتقال آب در 
کمربندي شــرقي شیراز اقدام نمود که خط انتقال آب توسط 
شــرکت آبفا نیز تا نزدیکي ورودي شهرک صنعتي اجرا شده 
و امیدواریم شرکت آبفا هرچه سریع تر اقدامات لازم را جهت 

وصل انشعاب انجام دهد. 

به گزارش سبحان، سردار یوسف ملک زاده، جانشین 
فرمانده انتظامی  اســتان از کشــف ۲۶ میلیارد ریال 
دستگاه های استخراج ارز دیجیتال غیرمجاز و قاچاق 

در شهرستان شیراز خبر داد. 
ســردار ملک زاده در تشــریح این خبر اظهار داشت: 
با توجه به شــرایط فصلی و افزایــش بیش از حد و 
غیر معمول دمــا در ۲ ماه اخیــر و افزایش مصرف 
بــرق و همچنیــن در راســتای اجــرای طرح های 
عملیاتی مشــترک و برخورد هدفمند و تأثیرگذار با 

دســتگاه های رمز ارز قاچاق و اخلال گران اقتصادی، 
مأموران پلیس با اشــراف اطلاعاتی مطلع شــدند ۳ 
نفر در یکی از محله های شــیراز اقدام به اســتفاده 
غیرمجــاز از دســتگاه های اســتخراج ارز دیجیتال 
 می کننــد کــه بلافاصله موضــوع را در دســتورکار 

خود قرار دادند. 
وي افــزود: مأموران پلیس امنیت اقتصادی اســتان 
فارس به همراه کارشناســان اداره برق با هماهنگي 
قضایــي به محل های مربوطه اعزام و در بازرســی از 

۳ باب انبار، ۱۴8 دســتگاه ماینر، ۱8 دستگاه ماینر 
ناقــص و ۱۵ عدد فــن که به صــورت غیرقانونی با 
استفاده از برق شــهری مورد استفاده قرار می گرفت 
کشــف کردند. ســردار ملک زاده با اشــاره به اینکه 
ارزش دســتگاه های کشف شــده توسط کارشناسان 
مربوطه ۲۶ میلیارد ریال برآورد شــده است، تصریح 
کرد: ۳ نفر در این رابطه دســتگیر و پس از تشکیل 
 پرونده بــه مراجع قضایــی معرفــي و از آن طریق 

روانه زندان شدند. 

فارس با آزادی ۳۲۰ زندانی جرایم غیرعمد در صدر استان های کشور مسئول سازمان بسیج  رسانه فارس: 

اجلاسیه شهدا و  رسانه های محور 
مقاومت در شیراز برگزار می شود

به گــزارش ســبحان، هادی 
رضایــی، مســئول ســازمان 
ضمن  فارس  بســیج  رســانه 
تبریک ایام هفتــه خبرنگار و 
با گرامی داشــت یاد و خاطره 
شــهدایی که در این راه جان 
خــود را فــدا کردنــد، گفت: 
شــهید صارمی که این روز با 
نام ایشان مزین شده است، در 
خارج از مرز های ایران اسلامی 
 جــان خود را فدا کرد تا این روز در تاریخ نظام مقدس جمهوری اســلامی  به یادگار 

بماند و با نام و یاد ایشان، از زحمات اصحاب رسانه قدردانی شود. 
وی همچنیــن با یاد کردن از ۱۵۶ شــهید خبرنگار که در غــزه مظلوم جان خود را 
فــدا کردند، افزود: آنچه ما از این خبرنگاران در غــزه دیدیم، عمل به عهدی بود که 
با رســالت خبرنگاری بســته بودند و جان خود را فدای آن رسالت کردند و قطعاً اجر 
آنها در پیشــگاه خداوند محفوظ اســت؛ رســالت ما هم این اســت که در کنار زنده 
 نگاه داشــتن یاد و نام شــهدا، به طور اهم و اخص یاد و نام شــهدای محور مقاومت 

را هم زنده نگاه داریم.
مسئول ســازمان بسیج  رســانه فارس یادآور شد: در راســتای کنگره ملی ۱۵ هزار 
شهید اســتان فارس، سازمان بســیج  رســانه در نظر دارد که اولین اجلاسیه شهدا 
و رســانه های محــور مقاومــت را در ۱۵ و ۱۶ مهر با حضور اصحاب رســانه و برخی 
 از شخصیت های رســانه ای بین المللــی فعال در حوزه مقاومت، در شــیراز ســومین 

حرم اهل بیت برگزار کند. 
وی به برنامه های هفته خبرنگار در اســتان نیز اشــاره و تصریح کرد: روز ۱۷ مرداد 
همزمان با روز خبرنگار، برنامه ای را برای گرامی داشــت یاد و نام شهدای خبرنگار در 

کنار قبور شهدای گمنام شیراز خواهیم داشت. 
رضایی گفت: دیدار با امام جمعه، سخنرانی پیش از خطبه نماز جمعه، اولین نشست 
خبری کنگره ملی شــهدای فارس و دیدار با سردار فرماندهی سپاه فجر، رونمایی از 
طرح پوستر اولین اجلاسیه رسانه های محور مقاومت، افتتاحیه جشنواره ابوذر، تقدیر 
از اصحاب رســانه با حضور مسئولین اســتانی، از دیگر برنامه های پیش بینی در هفته 

گرامی داشت مقام خبرنگار است.

مدیرعامل شرکت شهرك هاي صنعتي فارس بیان کرد:

رفع مشكلات شهرك صنعتي شیراز با تعامل، همكاري و حمایت همه دستگاه ها 

کشف ماینرهای ۲6 میلیاردی قاچاق در شیراز 
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معرفی کتاب؛

»قدم هایش« قدم به کتاب فروشی ها گذاشت
»قدم هایش« کتابی است درباره امام زمان )عج( به روایت منتظران ظهور به 
قلمی منظوم و روان و ادبی و درعین حال ساده و همه فهم. کتابی که تک تک 
احادیث و دعا ها و توصیفاتی که درباره امام عصر )عج( از بزرگان دین رسیده 
اســت به قلم امروزی درآورده تا همگان برای شــناخت و برای جلب محبت 

تنها باقی مانده و ذخیره خدا آن را بخوانند و با امام خویش آشنا بشوند.
این کتاب در پنج فصل تدوین شــده اســت. فصل اول: صاحب زمان، روی 
زمیــن )تولد یک منجی(، فصل دوم: کوری، کــری و تاریکی )عصر غیبت(، 
فصل ســوم: او حاضر و ما غایب )باید کاری کرد(، فصل چهارم: کاش به این 
اشک ها شک نکند )نشــانه های ظهور(، فصل پنجم: با یک گل بهار می شود 

)او می آید(
کتاب کم حجم و خوش خوان »قدم هایش« به قلم محمدحســن شاهنگی در 
103 صفحه و با قیمت ۷5 هزارتومان به تازگی در انتشارات کتاب جمکران 

به چاپ رسیده است. 
در بخشــی از کتاب می خوانیم: بیرون ســرداب، گرداب ها محاصره اش کرده 
بودنــد؛ چاره ای برایــش نمانده بود جــز اینکه به بیــرون از زمان و مکان 
پرتاب شــود؛ جایی که دســت بدخواهان به او نرســد. به طور موقت رفت تا 
بماند برای همه اعصار و امصار. ســامرا اســم و رمز شب است برای او جهت 
عبور از این وضعیت بلاتکلیفی. ســردار ســرداب، دردمنــدی امان مردمان 
بریده و نوشــدارو در راه... این بار ســهراب ها نمی میرند تا رســتم رسد. آن 
 راز پوشــیده که شفاف شــود، شــفای درد ها از راه می رســد. وقتی بیاید، 
معجزه ای به وقوع خواهد پیوســت و در چشــم برهم زدنی عزای نبودش، به 

عزت بودش تبدیل می شود.

مواجهه یک مرد با مرگ دختر و طلاق همسر
 در کتاب »ای من«

کتاب »ای من« به قلم امیرحســین روح نیا در مورد مردی است که با مرگ 
دختر کوچکش درگیر مســائل روحی می شــود و همزمان همســرش هم 

تقاضای طلاق می کند. 
کتــاب »ای من« در دســته کتاب های خانواده انتشــارات مهرســتان قرار 

می گیرد، که چاپ اول آن به تازگی روانه بازار شده است.
این رمان در مورد مردی اســت که با مرگ دختر کوچکش درگیر مســائلی 
روحی می شود. همزمان همسرش تقاضای طلاق می کند. ماجرای این رمان 

نحوه مواجهه این فرد با مسائلی است که برایش به وجود آمده است.
در پشــت جلد کتاب آمده اســت: »فرزانه که بود، حتماً شــب ها یک چراغ 
روشــن می گذاشــتم. حتی اگر خیلی کم نور، اما می گذاشــتم روشن بماند. 
زندگــی ام را به پایش می ریختم، همه دارونــدارم. همه چیزم بود...، اما حالا 
چه کار باید می کــردم؟ فکر نبودنش عین خوره افتاده بود به جانم. یاد برق 
چشــم هایش افتادم و قلبم تیر کشید. سیاهی شبم شبیه مو های فرزانه بود. 
سیاه، لخت... پرحجم!... شبیه به چشــم هایش. موهایش، مو هایی که خودم 
آنها را چیدم و دســته بزرگی از آن را یادگاری نگه داشــتم و چشــم هایی 
که آخرین فروغشــان را پیش از بردن فرزانه به آی ســی یو، همیشــه پیش 
چشــم داشتم و پیش چشــم دارم. مگر می شود آن چشم ها را از خاطر برد؟ 

چشم هایش، موهایش، لبخندش.«
در بخشی از کتاب »ای من« می خوانیم: »محبت درست نشود، مگر میان دو 

تنَ. اما چنان دو تن که یکی دیگری را گوید: ایِ من! ...
این بی واسطه ترین و کوتاه ترین راه برای من است. ممکن است همه جزئیات 
را به یاد نیاورم و نتوانم نوبت را در گفتن اتفاق ها رعایت کنم. حتی مطمئن 
نیســتم تعریف ماجرا از اینجایی که می خواهم بگویم درســت اســت یا نه؟ 
اما حالاکه نشســته ام به نوشــتن، همین لحظه ها و همین اتفاق ها به ذهنم 
می آینــد، نه پیش از آن و نه پس از آن، به همین ترتیب. هر چند آشــفته، 

اما بدون حاشیه.
با دیدن چهره مهرناز، بند دلم پاره شــد. ســلام کردم و از ســر راهش کنار 
رفتم. بعد پدر آمد. دوباره ســلام کردم. دستش را در هوا چرخاند و رفت. در 
را نبسته بودم که مهرناز هجوم آورد: »چرا تلفنت رو جواب نمیدی؟ گوشیت 
رو بنداز دور بدونیم موبایل نداری، تارِکِ دنیا شــدی. روااانی ...« روسری اش 
سُــر خورد افتاد دور گردنش. موهایش را پشــت سرش محکم بسته بودم و 
پره های بینی اش با هر نفس می پرید. ســال ها می شد کسی این طور خطابم 

نکرده بود. الهام می گفت: »روانی« و موهایم را به هم می ریخت.
- تقصیر چشماته ...

الهام شانه هایش را بالا می گرفت و سرش را یک طرفی نگه می داشت: »گردن 
من ننداز. موهاتم عین دیوونه ها زود سفید شده.«... 

کتاب »ای من« با قیمت 230 هزار تومان در دسترس است.

چند گام ساده برای تبدیل گوشی قدیمی به دوربین مداربسته
فن آوری

عکس خبر
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  کودکان در حال دیدن مسابقه چوگان

 کفه سنگین گرما!
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عکس : طاهره حیاتی  بدون شرح!

تغذیه

ورزشکاران چقدر تخم مرغ بخورند؟
در بین همه مواد غذایی مــا قادر به لحاظ کردن برتری 
یکی بر دیگری نیســتیم؛ اما با این حال باید اعتراف کرد 
که تخم مرغ، یک ماده خوراکی متمایز و متفاوت اســت 
و تخم مرغ و یا تخم ماکیــان دیگر، دارای بالاترین نمره 
ارزش بیولوژیکــی پروتئینی )NPU( بوده، به طوری که 
مبنای سنجش کیفیت پروتئین دیگر مواد غذایی است.

مهم ترین ویژگی قابــل توجه تخم مرغ محتوای پروتئین 
آن اســت که از نوع حیوانی با قابلیت هضم و جذب بالا 
اســت. همچنین، وجود ویتامیــن ب 12، ویتامین های 
محلــول در چربی »D،A و E«، چربی های غیراشــباع، 
امگا 3، کولین )ســلامت غشای سلولی و انتقال پیام های 
عصبی(، سلنیوم، لســیتین و... از دیگر موارد قابل اشاره 
برای تخم مرغ است اگرچه تخم مرغ، حاوی آهن است اما 
آهن موجود در تخم مرغ، دارای ضریب جذب پایین بوده 

و منبع خوب غذایی آن به شمار نمی رود.
ورزشکاران باید توجه داشته باشند هر تخم مرغ متوسط 
)معادل 1 واحــد غذایی هرم راهنمــای غذایی(، دارای 
وزنــی حدود 55 تا ۶0 گرم اســت. هــر واحد تخم مرغ 
تأمیــن کننــده ۷5 کالری انرژی، 5 گــرم چربی و تا ۷ 
گــرم پروتئین اســت. اگرچه زرده تخم مــرغ یک ماده 
غذایی ارزشــمند اســت؛ اما می توان با حذف آن، کالری 
دریافتــی را تا 80 درصد کاهــش و دریافت مواد مغذی 
را هدفمند کرد؛ اســتفاده از تخم مرغ به عنوان یک میان 
وعده مناسب یا وعده اصلی غذایی در کنار سبزیجات تازه 
در رژیم های غذایی به ویژه برای کودکان، ســالمندان و 
همچنین ورزشکاران الگوی تغذیه ایی قابل قبول و سالم 
است و ایجاد احساس سیری مناسب از دیگر ویژگی های 

این ماده غذایی طلایی به شمار می رود.
 میزان مصرف تخم مرغ 

از پرســش ها و نگرانی های همیشگی در مورد تخم مرغ، 
تعــداد مجاز مصرف روزانــه در افراد گوناگون اســت و 
می توان گفت که تمامی افراد سالم بزرگسال، زنان باردار 
و کودکان بالای یک سال سالم، مجاز به استفاده 1 عدد 

تخم مرغ کامل در روز هستند.
برخی ورزشــکاران به دلایل گوناگون، گرایش به مصرف 
زیاد تخم مرغ دارند. این فراوانی مصرف بیشــتر در دسته 

ورزشــکارانی که با هدف افزایــش حجم عضلات ورزش 
می کنند )بدنســازان( دیده می شــود؛ هرچند این الگو 
نیز توســط متخصصین تغذیه و در کنــار برنامه غذایی 
متناسب، توصیه می شود. متأســفانه ورزشکارانی که به 
شــکل آماتور نیز در این رشته های ورزشی فعالیت دارند 
به اشــتباه توســط اطرافیان به مصرف سفیده تخم مرغ 
در قبل و پس از تمرینات ورزشــی ترغیب می شوند که 
نیازمند مشــاوره هستند. تخم مرغ عاری از کربوهیدرات 
بوده، پروتئین آن بیشتر در سفیده تجمع داشته و چربی 
را تنهــا در زرده آن می تــوان یافت. میزان کلســترول 
تخم مرغ بالاست. )پس از مغز و جگر سومین ماده غذایی 
با بیشــترین مقدار اســت( و در افراد مبتلا به اختلالات 
چربی خون، محدودیت مصرف، ضرورت دارد. توصیه به 
اســتفاده از تخم مرغ با توجه به هدف ورزشــی می تواند 
متفاوت باشــد اما باید توجه داشــت که میزان پروتئین 
دریافتی روزانه به عنوان مهم ترین نشــانه مورد توجه در 
اســتفاده از تخم مرغ، دارای محدودیت بوده و با توجه به 

شرایط ورزشی و سلامت فرد توصیه می شود.
توجه داشت باشــیم که مصرف بی رویه و بیش از اندازه 
ســفیده تخم مرغ، توصیه نمی شود. این الگو در کمترین 
اندازه، می تواند ســبب اضافه وزن و افزایش چربی بافتی 
شود و میزان مصرف باید متناسب با برنامه غذایی، نوع، 

میزان و شدت ورزش بر اساس سختی آن باشد.
 موارد منع مصرف تخم مرغ 
محدویت اســتفاده از تخم مرغ 
تنها در برنامه های کنترل وزن 
یــا وجــود بیماری هایی مانند 

نارســایی های کلیوی یا کبدی، 
مشکلات قلبی، دیابت، پرفشاری 
می شــود  پیشــنهاد  و...  خون 

که بیشــتر می تواند ناشی از 
پروتئین و کلســترول بالای 
تخم مرغ باشد. تخم مرغ پس 

از مغــز و جگر، دارای بیشــترین 
میزان کلســترول حیوانی اســت و در 

افرادی با ســابقه خانوادگی بیماری های 

بیان شــده نیز بهتر اســت محدودیت مصــرف 3 تا 4 
تخم مرغ در هفته )بر پایه آزمایشــات پاراکلینیک و نظر 

پزشک(، رعایت کرد.
 طرز مصرف تخم مرغ 

پیشــنهاد می شود با هدف پیشگیری از افزایش کالری و 
نیز بهبود هضــم و جذب مواد مغذی در تخم مرغ، آن را 
به شکل آب پز میل کنید. استفاده از روغن سبب افزایش 
کالری دریافتی تا 2 برابر و دیر هضم شدن تخم مرغ )در 
نیمرو(، می شود. بهتر اســت از خوردن تخم مرغ خام به 
جهت پیشــگیری از مســمومیت به ویژه در زنان باردار، 
خودداری شــود. مصرف تخم مرغ یا ماکیان، خیلی بهتر 
است به شــکل آبپز و کاملا سفت شده باشد و محققان 
 )SE( تاکیــد می کننــد عامــل ســالمونلا انتریتیدیس
می تواند در زرده یا ســفیده تخم مرغ وجود داشته باشد، 
بنابراین به همه توصیه می شــود کــه علاوه بر نگهداری 
تخم مرغ در یخچال از خوردن زرده و ســفیده تخم مرغ 
خام یا نیم پز یا محصولات حاوی تخم مرغ خام یا نیم پز، 

خودداری کنند.

سلامت

چه میوه هایی به کاهش وزن کمک می کنند؟
افــراد برای کاهش وزن ســراغ میوه ها و 
ســبزیجات می روند. مصــرف این مواد، 
علاوه بر فوایدی که برای سلامت دارد در 

کاهش وزن نیز موثر است.
آنیکا گــدارت، متخصــص تغذیه گفت: 
خــوردن برخی میوه ها و ســبزیجات در 
کاهش وزن بــه افراد کمــک می کند و 
احســاس ســیری طولانی تری به همراه 
می آورد. 41 درصد آمریکایی ها به چاقی 
دچارند. چاقی ممکن است به بیماری های 
مزمنی نظیر دیابت نــوع 2، بیماری های 
قلبی و عروقی و برخی از انواع سرطان ها 

بینجامد. گدارت و همکارانش چهار گروه 
از ســبزیجات و میوه هــا را در مقابله با 

توده های چربی بدن مؤثر می دانند.
کرفس: با این ســبزی کم کالری می توان 
وزن را کنتــرل کرد. گــدرات می گوید: 
در فهرســت من از میوه ها و ســبزیجات 
مناســب بــرای کاهــش وزن، کرفــس 
شماره یک اســت. کرفس اغلب به دلیل 
تأثیر کالری ســوزی پیشنهاد می شود، به 
ایــن دلیل که بدن بــرای هضم آن بیش 
از کالــری کــه در خود کرفــس موجود 
اســت کالــری می ســوزاند. همچنیــن 

کرفس  در  موجــود  آنتی اکســیدان های 
التهاب را از بین می برند.

سیب: سیب مقــدار بســیار زیادی فیبر 
دارد و برای مدت طولانی تری احســاس 
سیری می دهد و به این ترتیب در کنترل 
اشتها و وزن مؤثر اســت. گدارت توصیه 
می کند کــه در رژیم غذایی تــان جایی 
برای ســیب باز کنید. او می گوید: سیب 
گزینــه عالی دیگری اســت برای افرادی 
که به دنبال کاهش وزن اند. سیب از فیبر 
غذایی و پکتین سرشــار است که به دفع 

چربی ها کمک می کند.

توت هــا: انواع تــوت یکــی از بهترین 
گزینه هــا برای کم کردن وزن اســت. به 
گفتــه گــدارت، توت فرنگــی، بلوبری و 
تمشــک قند کم و آنتی اکسیدان و فیبر 
بالایــی دارند؛ بنابراین برای کســانی که 
قصد کاهش وزن دارند و هوس شــیرینی 

می کنند، گزینه ای عالی اند.
طبق  ندارند:  نشاسته  که  سبزیجاتی 
گفته گدارت، ســبزیجاتی مانند بروکلی، 
گل کلم و خیــار، آب و فیبر بالایی دارند 
که باعث می شــوند پس از خوردنشــان 

احساس سیری کنیم.

می توان با اجرای چند مرحله ســاده و آســان یک 
گوشی قدیمی را به دوربین مداربسته تبدیل کرد.

برای شروع، باید یک برنامه دوربین امنیتی انتخاب 
کنید که ویژگی هایی ماننــد جریان محلی و ابری، 
ذخیره فیلم به صورت محلی یا از راه دور، تشخیص 

حرکت و هشدار ها را ارائه می دهد.
هنگامی که برنامه را راه اندازی کردید، می توانید فضای 
زندگی خــود را کنترل کنید و دوربین امنیتی خود 
 را از هر کجا، دقیقاً از تلفن جدید خود کنترل کنید.

در ایــن زمینه، یکی از بهترین گزینه ها برای تنظیم 
گوشی به عنوان دوربین امنیتی، Alfred این برنامه 
رایگان اســت که به شــما امکان مشاهده از راه دور 

پخــش زنده، تشــخیص حرکت با هشــدار، فضای 
ذخیره ســازی ابری رایگان، پخش صوتی دو طرفه و 
استفاده از هر دو دوربین جلو و عقب را می دهد و از 
دید در شــب پشتیبانی می کند. برای باز کردن قفل 
ویژگی های اضافی، مانند مشــاهده و ضبط با وضوح 
بالاتر، قابلیت های زوم، حذف تبلیغات و ذخیره سازی 
ابری 30 روزه، می توانید به Alfred Premium ارتقا 
دهیــد. اگر ترجیح می دهید برنامه را از آنجا مانیتور 
کنیــد، Alfred را نیز می توانیــد در رایانه لوحی یا 
رایانه شــخصی خود بارگیری کنیــد، فقط مطمئن 
شــوید که برنامه در هر دو دستگاه وجود دارد، یک 
حســاب کاربری ایجاد کنید و در دستگاه قدیمی و 
جدید و در تنظیم برنامه وارد برنامه شوید. مطمئن 

شوید که دستگاه قدیمی در حالت دوربین است.
از تلفن جدیدتان، می توانید برخی تنظیمات، مانند 
روشن یا خاموش کردن اعلان ها، تنظیم نام دوربین 
یا بیننده، اضافه کردن افــراد دیگر به حلقه اعتماد 
خود و دادن دسترســی به فید هــای ویدیویی خود، 
حذف دوربین، بررســی اینکه چند بار دوربین شما 
قطع شده است، تنظیم حساسیت تشخیص حرکت 

و فیلتر کردن نور کم در دوربین ها را تغییر دهید.

 تمرین تیم ملی فوتسال بانوان 

   تالاب بین المللی انزلی؛ جاذبه گردشگری میان گل های نیلوفر آبی

گردشگری

جزیــره قبــر ناخــدا یکی 
از کهن تریــن جزیره هــای 
خلیــج فارس بــوده و  یک 
از جاذبه هــای  گردشــگری  
بنــدر ماهشــهر در جنوب 
خوزستان به حساب می آید. 
این جزیره غیر مسکونی یکی 
از مهم ترین زیستگاه ها برای 
گونه های مختلف جانوری به 

حساب می آید.
 موقعیت مکانی جزیره قبر ناخدا

این جزیره که با داشــتن مســاحتی در حدود 2/4 
کیلومتر به علت نبود آب شــیرین غیر قابل سکونت 
است در جنوب استان خوزستان و دهانه خور موسی 
واقع شده است. چنانچه از طول و عرض جغرافیایی 
آگاهی داشته باشید، این جزیره در طول جغرافیایی 
48 55 3۶ و عرض جغرافیایی 30 20 41 واقع شده 
اســت. این مکان تا حد زیادی تحت تأثیر جزر و مد 
قرار می گیرد، به نحوی که در زمان جزر قسمت های 
شنی زیادی از زیر آب بیرون آمده و مساحت جزیره 

را به صورت مشخصی افزایش می دهد.
 علت نام گذاری این جزیره

در زمانی کــه قایق های پارویــی و چوبی رایج بود 
و امکان ســفر به مســیرهای دور به راحتی میســر 
نبود، دختر ناخدای هندی کــه به آب های نیلگون 

خلیج فارس ســفر کرده بود، حین سفر به بیماری 
سختی مبتلا می شود. این دختر به خاطر دسترسی 
نداشــتن به طبیب و درمان نشــدن جان خود را از 
دست می دهد و ناخدا مجبور میشود دخترش را در 
ایــن جزیره دفن کند. پــس در واقع این جزیره قبر 
دختر ناخدا اســت که امروزه بــه یکی از محل های 
گردشگری تبدیل شده اســت. پیشینه تاریخی این 
جزیره ضمن تأیید وجــود قبر و ناخدایی که امکان 
انتقال به ســمت ساحل ماهشهر را نداشته است، به 

ریشه های تاریخی این جزیره نیز اشاره می کنند.
بومیان ایــن منطقه معتقدند که در زمان سلســله 
هخامنشیان ســواحل خوزستان با ظاهر امروزی اش 
تفاوت داشــته و این جزیره به شــکل امروزی خود 
وجود نداشته اســت؛ بلکه در آن زمان چسبیده به 
خــاک اصلی بوده و بهترین موقعیت برای ســاخت 
بنادر مختلف و تأسیســات مربوطه بوده اســت. به 

همیــن دلیل ایــن احتمال وجود 
دارد کــه زیــر خاک جزیــره قبر 
ناخدا، تأسیســات بندری و شهری 
و کشتی ســازی هخامنشی وجود 

داشته باشد.
 جزیره قبر ناخدا محلی برای 

حیات بسیاری از جانوران
این جزیره فقط بــه نام متفاوتش 
مشهور نیســت، بلکه محل بسیار 
خوبی بــرای رشــد و تخم گذاری 
بســیاری از حیوانات است. همین امر باعث شده که 
این جزیره به یکی از مهم ترین زیست بوم های ایران 

تبدیل شده و اهمیت این جزیره را بیشتر کند.
پرستو دریایی، گونه ســفید و پشت دودی و سلیم 
خرچنگ خوار ازجمله پرندگانی هســتند که در این 
جزیــره به وفور تخم گــذاری می کنند. علاوه بر این 
پرندگانی مانند کاکائی نیز در آن جا زیست می کنند. 
جانوارانی مانند موش ســیاه، سوسمار، مارمولک و 
 لاکپشــت نیز در این جزیره زندگــی حیات دارند.

 سفر به جزیره قبر ناخدا
برای رفتن به این جزیره باید به ماهشهر رفته و یک 
قایــق موتوری کرایه کنید و بعد از طی یک مســیر 

دریایی یک ساعت و نیمه به این جزیره می رسید.
بهتریــن زمان برای رفتن به قســمت جنوبی ایران 

فصول معتدل مانند، بهار، پاییز و زمستان است.

سفر به جزیره پر ماجرای »قبر ناخدا«

ادبیات

 حمله جنگنده های رژیم صهیونیســتی به مدرسه ای در محله شیخ 
رضوان - نوار غزه


